
Protokół nr VII/2024
z Sesji Rady Gminy

Będzino

Będzino, 11.09.2024 r.



W dniu 11 września 2024 r. r. w w sali narad Urzędu Gminy Będzino odbyła się V Sesja IX
kadencji Rady Gminy Będzino. Sesja została zwołana w trybie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8
marca 1990 r.o samorządzie gminnym (t.j. Dz. U. z 2024 r. poz. 609, poz. 721).
Radni obradowali zgodnie z zaproponowanym przez Przewodniczącego Rady Gminy
zawiadomieniem i porządkiem obrad.

Obrady Rady Gminy były transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz
i dźwięk. Nagrania obrad są udostępnione w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie
internetowej gminy.

Pkt. 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności.

~Czas rejestracji w nagraniu video: 00:00:02 – 00:00:39

Sesję poprowadził Przewodniczący Rady Gminy w Będzinie Andrzej Nożykowski, który stwierdził, że
na sesji obecnych jest 15 radnych, co stanowi o prawomocności podejmowanych uchwał. Lista
obecności stanowi załącznik do protokołu.

Obecność radnych na rozpoczęciu sesji:

Obecni:

 Andrzej Nożykowski
 Tomasz Baczyński
 Franciszek Adamiuk
 Krystyna Najdzion
 Marek Giziński
 Sławomir Bryliński
 Dorota Bedus
 Eugenia Imbiorowska
 Wioletta Parol-Żyluk
 Paweł Hrymnak
 Łukasz Grudzień
 Joanna Banaszczak
 Piotr Kołpacki
 Anna Kowalska
 Andrzej Jóźwiak

Nieobecni:

Brak

Nagranie wideo z sesji jest dostępne pod adresem:
https://www.youtube.com/watch?v=-nu0gCPa0Ws
oraz w Biurze Rady Gminy w Będzinie.

https://www.youtube.com/watch?v=-nu0gCPa0Ws


Pkt. 2. Porządek obrad i wnioski do porządku obrad.

~Czas rejestracji w nagraniu video: 00:00:40 – 00:02:33

Proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności
2. Porządek obrad i wnioski do porządku obrad
3. Wolna trybuna
4. Podjęcie uchwał:

a) Projekt nr 1 – Uchwała w sprawie zmian budżetu Gminy Będzino na 2024 rok
b) Projekt nr 2 – Uchwała w sprawie nadania nazw ulic w miejscowości Kładno gmina

Będzino;
c) Projekt nr 3 – Uchwała w sprawie nadania nazw ulic w miejscowości Kładno gmina

Będzino;
d) Projekt nr 4 – Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia

międzygminnego dotyczącego zapewnienia wsparcia dla osób z terenu Gminy
Malechowo przez Gminę Będzino w zakresie mieszkania wspomaganego

e) Projekt nr 5 - Uchwała w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt oraz maksymalnej
opłaty za wyżywienie dziecka w Żłobku ,,Morska Kraina” w Mścicach

f) Projekt nr 6 - Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowym
dzierżawcą kolejnej umowy dzierżawy

g) Projekt nr 7 – Uchwała w rozpatrzenia skargi na działania Kierownika Gminnego
Zakładu Komunalnego w Będzinie

5. Podsumowanie roku szkolnego 2023/20245.
6. Stan przygotowań placówek oświatowych i wychowawczych do rozpoczęcia roku

szkolnego 2024/2025
7. Informacja Wójta z działalności między sesjami i odpowiedzi na zapytania z ostatniej sesji.
8. Wolne wnioski i zapytania.8.
9. Zamknięcie obrad

Przyjęty porzadek obrad:

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności
2. Porządek obrad i wnioski do porządku obrad
3. Wolna trybuna
4. Podjęcie uchwał:

a) Projekt nr 1 – Uchwała w sprawie zmian budżetu Gminy Będzino na 2024 rok
b) Projekt nr 2 – Uchwała w sprawie nadania nazw ulic w miejscowości Kładno gmina

Będzino;
c) Projekt nr 3 – Uchwała w sprawie nadania nazw ulic w miejscowości Kładno gmina

Będzino;
d) Projekt nr 4 – Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia

międzygminnego dotyczącego zapewnienia wsparcia dla osób z terenu Gminy
Malechowo przez Gminę Będzino w zakresie mieszkania wspomaganego

e) Projekt nr 5 - Uchwała w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt oraz maksymalnej
opłaty za wyżywienie dziecka w Żłobku ,,Morska Kraina” w Mścicach

f) Projekt nr 6 - Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowym
dzierżawcą kolejnej umowy dzierżawy

g) Projekt nr 7 – Uchwała w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi na działania
Kierownika Gminnego Zakładu Komunalnego w Będzinie



5. Podsumowanie roku szkolnego 2023/20245.
6. Stan przygotowań placówek oświatowych i wychowawczych do rozpoczęcia roku

szkolnego 2024/2025
7. Informacja Wójta z działalności między sesjami i odpowiedzi na zapytania z ostatniej sesji.
8. Wolne wnioski i zapytania.8.
9. Zamknięcie obrad

Głosowanie w sprawie przyjęcia zmiany porządku obrad:
ZA: 15 radnych
Franciszek Adamiuk; Tomasz Baczyński; Joanna Banaszczak; Dorota Bedus; Sławomir Bryliński;
Marek Giziński; Łukasz Grudzień; Paweł Hrymnak; Eugenia Imbiorowska; Andrzej Jóźwiak;
Piotr Kołpacki; Anna Kowalska; Krystyna Najdzion; Andrzej Nożykowski; Wioletta Parol-Żyluk
PRZECIW: 0 radnych
WSTRZYMUJE SIĘ: 0 radnych
NIEOBECNYCH: 0 radnych

Porządek obrad został przyjęty.

Pkt. 3. Wolna trybuna.

~Czas rejestracji w nagraniu video: 00:02:34 – 00:02:42

Brak zgłoszeń do wolnej tybuny.

Pkt. 4. Podjęcie uchwał:

~Czas rejestracji w nagraniu video: 00:02:43 – 00:25:00

a) Projekt nr 1 – Uchwała w sprawie zmiany budżetu Gminy Będzino na rok 2022r.

Projekt uchwały przedstawiła Pani Anetta Tomala-Gajec, Skarbnik Gminy Będzino. Projekt
omawiany podczas wspólnego Posiedzenia Komisji w dniu 11.09.24 r. Przewodniczący Komisji
Komisji Budżetowej Pan Sławomir Bryliński potwierdził pozytywną opinię komisji o
zaproponowanej uchwale. W związku z brakiem pytań Przewodniczący zarządził głosowanie.

Głosowanie w sprawie zmiany budżetu Gminy Będzino na 2022 rok:
ZA: 15 radnych
Franciszek Adamiuk; Tomasz Baczyński; Joanna Banaszczak; Dorota Bedus; Sławomir
Bryliński; Marek Giziński; Łukasz Grudzień; Paweł Hrymnak; Eugenia Imbiorowska; Andrzej
Jóźwiak; Piotr Kołpacki; Anna Kowalska; Krystyna Najdzion; Andrzej Nożykowski; Wioletta
Parol-Żyluk
PRZECIW: 0 radnych
WSTRZYMUJE SIĘ: 0 radnych
NIEOBECNYCH: 0 radnych

Uchwała została przyjęta.

b) Projekt nr 2 – Uchwała w sprawie nadania nazw ulic w miejscowości Kładno gmina
Będzino;

Projekt uchwały przedstawiła Pani Agnieszka Kowalczyk-Jęcek, podinspektor ds. gospodarki
komunalnej i lokalowej. Projekt dot. Działek gminnych i powiatowych, omawiany podczas
wspólnego Posiedzenia Komisji w dniu 11.09.24 r. W związku z brakiem pytań Przewodniczący
zarządził głosowanie.

Głosowanie w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Będzino na lata 2022-
2034;



ZA: 15 radnych
Franciszek Adamiuk; Tomasz Baczyński; Joanna Banaszczak; Dorota Bedus; Sławomir Bryliński;
Marek Giziński; Łukasz Grudzień; Paweł Hrymnak; Eugenia Imbiorowska; Andrzej Jóźwiak;
Piotr Kołpacki; Anna Kowalska; Krystyna Najdzion; Andrzej Nożykowski; Wioletta Parol-Żyluk
PRZECIW: 0 radnych
WSTRZYMUJE SIĘ: 0 radnych
NIEOBECNYCH: 0 radnych

Uchwała została przyjęta.

c) Projekt nr 3 – Uchwała w sprawie nadania nazw ulic w miejscowości Kładno gmina
Będzino;

Projekt uchwały przedstawiła Pani Agnieszka Kowalczyk-Jęcek, podinspektor ds. gospodarki
komunalnej i lokalowej. Projekt dotyczy działek prywatnych, omawiany podczas wspólnego
Posiedzenia Komisji w dniu 11.09.24 r. W związku z brakiem pytań Przewodniczący zarządził
głosowanie.

Głosowanie Uchwała w sprawie nadania nazw ulic w miejscowości Kładno gmina Będzino:

ZA: 15 radnych
Franciszek Adamiuk; Tomasz Baczyński; Joanna Banaszczak; Dorota Bedus; Sławomir Bryliński;
Marek Giziński; Łukasz Grudzień; Paweł Hrymnak; Eugenia Imbiorowska; Andrzej Jóźwiak; Piotr
Kołpacki; Anna Kowalska; Krystyna Najdzion; Andrzej Nożykowski; Wioletta Parol-Żyluk
PRZECIW: 0 radnych
WSTRZYMUJE SIĘ: 0 radnych
NIEOBECNYCH: 0 radnych

Uchwała została przyjęta.

d) Projekt nr 4 – Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia
międzygminnego dotyczącego zapewnienia wsparcia dla osób z terenu Gminy
Malechowo przez Gminę Będzino w zakresie mieszkania wspomaganego;

Projekt uchwały przedstawiła Pani Wójt Sylwia Halama. Projekt omawiany podczas wspólnego
Posiedzenia Komisji w dniu 11.09.24 r. W związku z brakiem pytań Przewodniczący zarządził
głosowanie.

Głosowanie Projekt nr 4 – Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia
międzygminnego dotyczącego zapewnienia wsparcia dla osób z terenu Gminy Malechowo
przez Gminę Będzino w zakresie mieszkania wspomaganego:

ZA: 15 radnych
Franciszek Adamiuk; Tomasz Baczyński; Joanna Banaszczak; Dorota Bedus; Sławomir Bryliński;
Marek Giziński; Łukasz Grudzień; Paweł Hrymnak; Eugenia Imbiorowska; Andrzej Jóźwiak; Piotr
Kołpacki; Anna Kowalska; Krystyna Najdzion; Andrzej Nożykowski; Wioletta Parol-Żyluk
PRZECIW: 0 radnych
WSTRZYMUJE SIĘ: 0 radnych
NIEOBECNYCH: 0 radnych

Uchwała została przyjęta.

e) Projekt nr 5 - Uchwała w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt oraz
maksymalnej opłaty za wyżywienie dziecka w Żłobku ,,Morska Kraina” w Mścicach;



Projekt uchwały przedstawił Pan Tomasz Wirkus, inspektor ds. Oświaty. Projekt omawiany
podczas wspólnego posiedzenia komisji w dniu 11.09.24 r. Głos zabrał Radny Paweł Hrymnak
oraz Pani Wójt Sylwia Halama, treść wypowiedzi znajduję się w transkrypcji. W związku z
brakiem dalszych pytań Przewodniczący zarządził głosowanie.

Głosowanie Projekt nr 5 - Uchwała w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt oraz
maksymalnej opłaty za wyżywienie dziecka w Żłobku ,,Morska Kraina” w Mścicach;

ZA: 15 radnych
Franciszek Adamiuk; Tomasz Baczyński; Joanna Banaszczak; Dorota Bedus; Sławomir Bryliński;
Marek Giziński; Łukasz Grudzień; Paweł Hrymnak; Eugenia Imbiorowska; Andrzej Jóźwiak; Piotr
Kołpacki; Anna Kowalska; Krystyna Najdzion; Andrzej Nożykowski; Wioletta Parol-Żyluk
PRZECIW: 0 radnych
WSTRZYMUJE SIĘ: 0 radnych
NIEOBECNYCH: 0 radnych

Uchwała została przyjęta.

f) Projekt nr 6 - Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowym
dzierżawcą kolejnej umowy dzierżawy;

Projekt uchwały przedstawiła Pani Wójt Sylwia Halama. Projekt omawiany podczas wspólnego
Posiedzenia Komisji w dniu 11.09.24 r. W związku z brakiem pytań Przewodniczący zarządził
głosowanie.

Głosowanie: Projekt nr 6 - Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowym
dzierżawcą kolejnej umowy dzierżawy;

ZA: 15 radnych
Franciszek Adamiuk; Tomasz Baczyński; Joanna Banaszczak; Dorota Bedus; Sławomir Bryliński;
Marek Giziński; Łukasz Grudzień; Paweł Hrymnak; Eugenia Imbiorowska; Andrzej Jóźwiak; Piotr
Kołpacki; Anna Kowalska; Krystyna Najdzion; Andrzej Nożykowski; Wioletta Parol-Żyluk
PRZECIW: 0 radnych
WSTRZYMUJE SIĘ: 0 radnych
NIEOBECNYCH: 0 radnych

Uchwała została przyjęta.

g) Projekt nr 7 - Uchwała w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi na
działania Kierownika Gminnego Zakładu Komunalnego w Będzinie;

Projekt uchwały przedstawił Pan Andrzej Nożykowski, Przewodniczacy Rady Gminy Będzino.
Projekt omawiany podczas wspólnego posiedzenia komisji w dniu 11.09.24 r. W związku z
brakiem pytań Przewodniczący zarządził głosowanie.

Głosowanie Projekt nr 7 - Uchwała w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi na
działania Kierownika Gminnego Zakładu Komunalnego w Będzinie;

ZA: 15 radnych
Franciszek Adamiuk; Tomasz Baczyński; Joanna Banaszczak; Dorota Bedus; Sławomir Bryliński;
Marek Giziński; Łukasz Grudzień; Paweł Hrymnak; Eugenia Imbiorowska; Andrzej Jóźwiak; Piotr
Kołpacki; Anna Kowalska; Krystyna Najdzion; Andrzej Nożykowski; Wioletta Parol-Żyluk
PRZECIW: 0 radnych
WSTRZYMUJE SIĘ: 0 radnych
NIEOBECNYCH: 0 radnych

Uchwała została przyjęta.



Pkt. 5. Podsumowanie roku szkolnego 2023/2024;

~Czas rejestracji w nagraniu video: 00:25:01 – 00:55:02

Sprawozdanie przedstawił Pan Tomasz Wirkus. Głos zabrali Pani Wioletta Parol-Żyluk,
przewodnicząca Komisji Oświaty oraz Pan Paweł Hrymnak. Transkrypcja wypowiedzi w załączeniu
do protokołu.

Pkt. 6. Stan przygotowań placówek oświatowych i wychowawczych
do rozpoczęcia roku szkolnego 2024/2025.

~Czas rejestracji w nagraniu video: 00:55:03 – 01:08:47

Sprawozdanie przedstawił Pan Tomasz Wirkus. Głos zabrali Pan Paweł Hrymnak, Pan Sławomir
Bryliński oraz Pani Wójt Sylwia Halama. Transkrypcja wypowiedzi w załączeniu do protokołu.

Przerwa 10 minut.

Pkt. 7. Informacja Wójta z działalności między sesjami i odpowiedzi
na zapytania z ostatniej sesji.

~Czas rejestracji w nagraniu video: 01:08:48 – 01:21:49

Sprawozdanie przedstawiła Pani Wójt Sylwia Halama. Przedstawiła ona powołanego z dniem
11.09.2024 r. Zastępce Wójta Panią Annę Pietkowską. Pani Anna Pietkowska zabrała głos zapewniła
o chęci i zapale pracy na rzecz rozwoju Gminy Będzino. Głos zabrali Radni: Andrzej Nożykowski,
Łukasz Grudzień. Transkrypcja wypowiedzi oraz informacja znajdują się w załączeniu do protokołu.

Pkt. 8. Wolne wnioski i zapytania.

~Czas rejestracji w nagraniu video: 01:21:50 – 01:22:02

Brak zgłoszeń.

Pkt. 9. Zamknięcie obrad.

~Czas rejestracji w nagraniu video: 01:22:03-01:23:09

W związku z wyczerpaniem tematów obrad, Przewodniczący Rady GminyBędzino Andrzej
Nożykowski zamknął obrady sesji.

Przewodniczący Rady Gminy Będzino 
Andrzej Nożykowski

Przygotowała: Magdalena Kustra
Data przyjęcia protokołu: 14.10.2024 r.



Andrzej Nożykowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Rozpoczynamy, proszę państwa obrady siódmej sesji dziewiątej kadencji, witam wszystkich 

radnych, jednocześnie stwierdzam, że jest obecnych 15 radnych, sesja jest prawomocna. Witam na 

dzisiejszej sesji panią wójt, panią Sylwię Halamę, witam panią skarbnik, panią Anettę Tomalę-Gajec, 

obsługę techniczną oraz pana mecenasa obsługę prawną pana Sebastiana Owczarzak. Pkt 2 

porządek obrad wnioski do porządku obrad proszę pan Baczyński.  

Tomasz Baczyński (Radny)  

Dziękuję. Wnioskuje, żeby z porządku obrad wykreślić projekt nr 7, czyli uchwałę w sprawie 

rozpatrzenia skargi na kierownika Gminnego Zakładu Komunalnego w Będzinie, a w jej miejsce 

wprowadzić projekt uchwały o tym samym numerze, czyli 7 w sprawie przedłużenia terminu 

rozpatrzenia skargi na działalność kierownika Gminnego Zakładu Komunalnego w Będzinie. 

Dziękuję.  

Andrzej Nożykowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Proszę, czy ktoś jeszcze ma jakieś uwagi. W uchwale dotyczącej przedłużenia umów dzierżawy, 

mamy tam autopoprawkę, to, co na komisji też przedstawiała nam pani wójt i pani Beata 

Krasowska. Dochodzi tam jeszcze jeden z dzierżawców. I przedłużenie tej umowy jako poz. 13 w 

załączniku dotyczy działki w Smolne.  

Pkt 3 wolna trybuna. Aha, przegłosujemy. Proszę państwa, przegłosujemy ten porządek z tymi 

zmianami, czyli wycofujemy uchwałę. Projekt nr 7 dotyczący rozpatrzenia skargi i przedłużamy ten 

termin, wprowadzamy uchwałę dodatkową o przedłużeniu terminu rozpatrzenia tejże skargi i 

autopoprawka do projektu uchwały nr 6 jeszcze jeden dzierżawca dochodzi pozycja dodatkowa 13 

w wykazie tychże dzierżawców.  

Dziękuję. Głosowało 15 radnych, 15 głosów za przyjęciem porządku obrad stwierdzam, że 

porządek obrad został przyjęty. Pkt 3 wolna trybuna. Nikt się nie zgłosił do wolnej trybuny. W 

związku z tym przechodzimy do pkt 4 podjęcie uchwał w dniu dzisiejszym przed sesją wszystkie 

uchwały zostały szczegółowo omówione przez radę i bardzo proszę. Projekt uchwały nr 1 uchwała 

w sprawie zmian budżetu gminy będzie na rok 2024. Oddaję głos pani skarbnik, pani Anecie 

Tomali-Gajec. Bardzo proszę.  

Anetta Tomala-Gajec (Skarbnik Gminy Będzino)  

Dziękuję, bardzo, Panie Przewodniczący, Wysoka Rado. Projekt uchwały nr 1 w sprawie zmiany 

budżetu gminy Będzino na 2024 rok Rada Gminy Będzino uchwala, co następuje w § 1 zwiększa się 

dochody budżetu gminy Będzino na 2024 rok o kwotę 727 082 zł i 70 gr zgodnie z załącznikiem nr 

1. W § 2 zwiększa się wydatki budżetu gminy Będzino na 2024 rok o kwotę 727 082 zł 70 gr 

zgodnie z załącznikiem nr 2. W § 3 dokonuje się przeniesienia wydatków budżetu w ramach 

działów i pomiędzy działami klasyfikacji budżetowej zgodnie z załącznikiem nr 2. W § 4 po 

dokonanych zmianach budżet gminy Będzino na 2024 rok zamyka się następującymi kwotami po 

stronie dochodów kwotą 97 496 067 zł i 10 gr, w tym dochody bieżące 63 771 925 zł i 86 gr, 

dochody majątkowe 33 724 141 zł 24 gr, plan finansowy zadań z zakresu administracji rządowej 

oraz innych zadań zleconych ustawami w kwocie 5 225 994 zł 16 gr. Po stronie wydatków kwotą 

99 698 439 zł i 24 gr, w tym wydatki bieżące 64 990 720 zł i 65 gr. Wydatki majątkowe 34 707 718 

zł 59 gr, plan finansowy zadań z zakresu administracji rządowej oraz innych zadań zleconych 

ustawami 5 225 994 zł i 16 gr. W § 5 określa się deficyt budżetu gminy Będzino w kwocie 2 202 372 

zł i 14 gr, który zostanie pokryty przychodami pochodzącymi z niewykorzystanych środków 

pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu, wynikających z rozliczenia dochodów i wydatków 



nimi finansowanych, związanych ze szczególnymi zasadami wykonywania budżetu, określonymi w 

odrębnych ustawach w kwocie 2 202 372 zł i 14 gr. W § 6 przychody i rozchody w kwotach 

przychody nie ulegają zmianie i wynoszą 4 642 372 zł i 14 gr rozchody nie ulegają zmianie i 

wynoszą 2 440 000 zł. W § 7 wykonanie uchwały powierza się Wójtowi Gminy Będzino. W § 8 

uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia i podlega ogłoszeniu w Dzienniku Urzędowym 

Województwa Zachodniopomorskiego czy mają państwo jakieś pytania?  

Andrzej Nożykowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Dziękuję, bardzo proszę. Czy jeszcze oprócz dyskusji na komisji, czy jeszcze jakieś pytania się 

nasunęły? Jeśli nie, to bardzo proszę przewodniczącego komisji budżetowej pana Sławomira 

Brylińskiego o opinię komisji.  

Mówca 6  

Komisja budżetowo finansowa po zapoznaniu się zaproponowanymi zmianami. Opiniuje 

zaproponowane zmiany budżetu pozytywnie.  

Andrzej Nożykowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Dziękuję. Proszę Państwa przystępujemy do głosowania nad uchwałą w sprawie zmian w budżecie. 

Bardzo proszę o oddanie głosu. Dziękuję. Głosowało 15 radnych, 15 radnych za przyjęciem uchwały 

stwierdzam, że uchwała została podjęta i projekty uchwał. Czy pani Kowalczyk, bardzo proszę. 

Mamy teraz w sumie 2 projekty w sprawie nadania nazw ulic w miejscowości Kładno niejeden 

dotyczy gruntów gminnych bądź powiatu. Natomiast druga uchwała dotyczy nadania nazwy ulic na 

terenach prywatnych i teraz pierwsza uchwała w sprawie nadania nazw ulic miejscowości Kładno. 

Bardzo proszę, oddaję głos pani Agnieszce Kowalczyk-Jęcek. Proszę o przedstawienie nam uchwały.  

Agnieszka Kowalczyk-Jęcek (podinspektor ds. gospodarki komunalnej i 
lokalowej)  

Dzień dobry, Panie Przewodniczący, wysoka Rado. Uchwała Rady Gminy Będzino w sprawie 

nadania nazw ulic w miejscowości Kładno, gmina Będzino.  

Andrzej Nożykowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Bardzo proszę ogólnie, jak przebiegał proces, bo omawialiśmy już to do szczegółowo, jak przebiegał 

proces konsultacji itd. i z tego wynikają.  

Agnieszka Kowalczyk-Jęcek (podinspektor ds. gospodarki komunalnej i 
lokalowej)  

W dniach od 25 marca br. do 25 kwietnia br. zostały przeprowadzone konsultacje społeczne z 

mieszkańcami miejscowości Kładno, odbyły się także otwarte konsultacje społeczne, w trakcie 

których były zbierane ankiety konsultacyjne. Ankiety konsultacyjne można było złożyć 

bezpośrednio do Urzędu Gminy lub można było w formie mailowej za pośrednictwem odpowiednio 

dedykowanej skrzynki pocztowej złożyć mailowo. Do Urzędu Gminy wpłynęły 50 ankiet 

konsultacyjnych, z czego 44 były wzięte pod uwagę, ponieważ spełniały wszelkie przesłanki, nie 

były obarczone żadnymi błędami. Chciałabym państwu teraz zaprezentować, jak wygląda 

nazewnictwo w miejscowości Kładno w drodze gminnej, oznaczonej numerem działki 117/1 nadaje 

się nazwę ulicy ulica Spacerowa w drodze gminnej oznaczono.  

Andrzej Nożykowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Żeby nie omawiać szczegółowo tych nazw ulic, bo to omawialiśmy już tutaj bardzo proszę, myślę, że 

na tym kończymy tą informację, natomiast bardzo proszę, czy ktoś z Państwa Radnych jeszcze ma 



jakieś tam pytania czy uwagi. Jeśli nie ma, to przystąpimy do głosowania nad uchwałą w sprawie 

nadania nazw ulic w miejscowości Kładno dotyczy to 23 ulic. Bardzo proszę o oddanie głosu. 

Dziękuję. Głosowało 15 radnych, 15 głosów za stwierdzam, że uchwała została podjęta i kolejna 

uchwała dotycząca nadania nazw ulic w miejscowości Kładno. Bardzo proszę pani Agnieszka 

Kowalczyk-Jęcek.  

Agnieszka Kowalczyk-Jęcek (podinspektor ds. gospodarki komunalnej i 
lokalowej)  

I kolejna uchwała w sprawie nadania nazw ulic w miejscowości Kładno, gmina Będzino. Ta uchwała 

dotyczy nazw ulic prywatnych osób, będących własnością osób prywatnych i tutaj była nazwa 

Klifowa i Żeglarska. Od wszystkich osób prywatnych, uzyskaliśmy zgodę na nadanie właśnie takiej 

nazwy ulicy.  

Andrzej Nożykowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Dziękuję, proszę, czy tutaj ktoś z państwa jakieś pytania, bo też jest taka informacja, że byliśmy, że 

są jeszcze rozpatrywane inne wnioski z terenów prywatnych, ale na tę chwilę jeszcze nie ma zgody.  

Agnieszka Kowalczyk-Jęcek (podinspektor ds. gospodarki komunalnej i 
lokalowej)  

Taj jeszcze dla 2 nazw ulic. Będą rozpatrywane wnioski, natomiast nie mamy jeszcze wszystkich 

odpowiedzi od wszystkich osób od wszystkich właścicieli i współwłaścicieli.  

Andrzej Nożykowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Dziękuję. Przystępujemy do głosowania. Proszę oddać głos.  

Dziękuję. Głosowało 15 radnych, 15 głosów za podjęciem uchwały. Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta i kolejny projekt uchwały nr 4 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

Międzygminnego dotyczącego zapewnienia wsparcia dla osób z terenu gminy Malechowo przez 

gminę Będzino w zakresie mieszkania wspomaganego bardzo proszę, oddaję głos pani wójt.  

Sylwia Halama (Wójt Gminy Będzino)  

Szanowni Państwo §. 1 niniejszej uchwały wyraża się zgodę na zawarcie porozumienia między 

gminą Malechowo a gminą Będzino, stanowiącego załącznik do niniejszej uchwały, dotyczącego 

powierzenia gminie Będzino przez gminę Malechowo realizacji zadania publicznego z zakresu 

pomocy społecznej dotyczącej wprowadzenia mieszkania wspomaganego niniejsza uchwała 

pozwoli wójtowi na zawarcie porozumienia Międzygminnego w związku to jest udostępnieniem 

tego mieszkania wspomaganego mieszkańcom gminy Malechowo jeżeli taka konieczność nastąpi, 

ale jest też w porozumieniu zapis, że tutaj każdorazowo, kiedy gmina Malechowo nie chciała 

skierować swojego mieszkańca i do naszego mieszkania chronionego, musi mieć taką zgodę 

akceptację kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej jeżeli mieszkanie będzie zajęty przez 

naszych mieszkańców, wówczas wiadomo, że będzie to niemożliwe. Jest to wymóg ustawowy, że 

każda gmina takie mieszkanie mieć musi i tutaj gmina Malechowo jest na etapie tworzenia swojego 

mieszkania, stąd też porozumienie zabieramy na czas nieokreślone. Jednakże tutaj jest też ich 

zapewnienie, że potem dążyli do tego, aby swoje mieszkanie jak najszybciej stworzyć i proszę 

wysoką radę o wyrażenie zgody na zawarcie tego porozumienia i podjęcie uchwały.  

Andrzej Nożykowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Dziękuję, czy jeszcze jakieś pytania się nasuwają? Jeśli nie ma, proszę zagłosować w sprawie tej 

uchwały. Dziękuję. Głosowało 15 radnych, 15 głosów. Za podjęciem uchwały stwierdzam, że 

uchwała została podjęta i kolejny projekt uchwały. Projekt nr 5 w sprawie ustalenia wysokości 



opłat za pobyt oraz maksymalnej opłaty za wyżywienie dziecka w żłobku "Morska Kraina" w 

Mścicach. Bardzo proszę oddaje głos panu Tomaszowi Wirkusowi, inspektorowi do spraw oświaty, 

bardzo proszę o przedstawienie nam tejże uchwały.  

Tomasz Wirkus (inspektor ds. oświaty)  

Dzień dobry. Panie Przewodniczący, Państwo, Radni, pani wójt. Uchwała w sprawie ustalenia 

wysokości opłat za pobyt oraz maksymalnej opłaty za wyżywienie dziecka w żłobku "Morska 

Kraina" we Mścicach. §. 1. Ustala się, że opłata stała za usługi świadczone przez żłobek "Morska 

Kraina" w Mścicach zwana dalej opłatą stałą ma charakter ryczałtowy i wynosi 1500 zł miesięcznie. 

Ust. 2. Opłata stała nie obejmuje kosztów wyżywienia, trzeci opłaty, o której mowa w § 1 ust. 1 nie 

ponosi się w okresie zamknięcia żłobka z powodu przerwy wakacyjnej lub przyczyn losowych, 

jeżeli okres zamknięcia żłobka jest krótszy niż okres, za który należy się opłata, opłatę ponosi się w 

stosunku proporcjonalnym.  

§ 2 ustala się maksymalną wysokość dziennej opłaty za wyżywienie dziecka w żłobku "Morska 

Kraina" w Mścicach wysokości 18  zł. § 3 ustala się dodatkową opłatę za wydłużony pobyt dziecka 

w żłobku samorządowym, przepraszam w żłobku "Morska Kraina" w Mścicach powyżej 10 godzin 

dziennie w wysokości 36  zł za każdą rozpoczętą godzinę opieki i § 4 wysokość opłaty stałej opłaty 

dziennej za wyżywienie dziecka i od dodatkowej opłaty za wydłużony pobyt dziecka podawana jest 

do publicznej wiadomości przez dyrektora żłobka "Morska Kraina" w Mścicach. § 5 opłatę stałą za 

pobyt dziecka w żłobku "Morska Kraina" w Mścicach opłatę za wyżywienie oraz dodatkową opłatę, 

o której mowa w § 3 uchwały, wnosi się na rzecz gminy Będzino wykonanie uchwały powierza się 

Wójtowi Gminy Będzino. Traci moc uchwała nr IV/26/24 Rady Gminy Będzino z dnia 26 czerwca 

2024 roku w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt oraz maksymalnej opłaty za wyżywienie 

dziecka w żłobku "Morska Kraina" w Mścicach. Uchwała wchodzi w życie od 1 października 2024 

roku i podlega ogłoszeniu w Dzienniku Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego.  

W uzasadnieniu do uchwały jest mowa o tym, iż projektowana uchwała jest aktem prawa 

miejscowego, który wymaga publikacji w Dzienniku Urzędowym Województwa 

Zachodniopomorskiego w związku z art. 18 ust. 2 pkt 15 u.s.g. Podejmowania tego typu uchwał 

należy do kompetencji Rady Gminy, a następnie w art. 58 ust. 1 tejże ustawy opiece nad dziećmi w 

wieku do lat 3 upoważnia on Rady Gminy do ustalenia w drodze uchwały opłat za pobyt i 

wyżywienie dziecka w żłobku. Podniesienie tej opłaty wynika po pierwsze z ustawodawstwa 

państwowego, które daje możliwość pokrycia kosztów wysokości 1500 zł na jedno dziecko za 

pobyt w żłobku. A po drugie wynika z faktu podwyższenia różnego rodzaju opłat wynikających z 

utrzymania żłobka. Nie pokrywa to całkowicie oczywiście kosztów utrzymania dziecka w żłobku, 

ale znacząco będzie zmniejszało środki ze strony gminy, które gmina wydatkuje na utrzymanie 

żłobka, to tyle jeśli chodzi. Dziękuje.  

Andrzej Nożykowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Dziękuję, czy ktoś z państwa jeszcze ma jakieś zapytania, czy chce coś dodać, dosyć? Bardzo proszę. 

Pan Paweł Hrymnak.  

Paweł Hrymnak (Radny)  

Dziękuję, moje pytanie, bo co prawda na komisji już się dowiedzieliśmy na ten temat, pani wójt 

odpowiedziała, że to by pani wójt, będzie pytanie, bo tutaj mamy koszt przedstawione na jedno 

dziecko, które wynosiłby w 2023 roku aż 737 39 zł i 87 gr, a za pierwsze półrocze w tego roku jakie 

są koszty, może żeby tam, żeby nasi mieszkańcy też to usłyszeli, bo wszyscy mówią, że podwyżki, 

bo kto dał rząd. Pieniądze, podwyżki na przedszkola tak naprawdę muszą też nasi mieszkańcy 

dowiedzieć, jakie są rzeczywiste koszty utrzymania 1 dziecka miesięcznie w przedszkolu w tym 



roku, w żłobku przepraszam oczywiście.  

Andrzej Nożykowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Bardzo proszę pani wójt.  

Sylwia Halama (Wójt Gminy Będzino)  

Jeżeli chodzi o koszt utrzymania żłobka wg sprawozdań przedstawionych przez tą placówkę za 

pierwsze półrocze, to była kwota 460 564 zł, czyli na jedno dziecko wychodzi nam kwota blisko 

2400 zł miesięcznie.  

Andrzej Nożykowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Czy ktoś z państwa ma jeszcze jakieś pytania, jeśli nie ma, bardzo proszę. Przystępujemy do 

głosowania. Proszę oddać głos w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt oraz maksymalnej 

opłaty za wyżywienie dziecka w żłobku "Morska Kraina" w Mścicach. Bardzo proszę. Dziękuję. 

Głosowało 15 radnych, 15 głosów za podjęciem uchwały stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

Projekt uchwały nr 6 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowym dzierżawcą 

kolejnej umowy dzierżawy. Bardzo proszę, pani wójt przedstawi.  

Sylwia Halama (Wójt Gminy Będzino)  

Panie Przewodniczący, wysoka Rado. Załącznik nr 1 do tej uchwały przedstawia nieruchomości, 

które są wykazane dzierżawy w 2024 roku z dzierżawcami tych nieruchomości zostały zawarte 

umowy na czas określony do 31 sierpnia tego roku te umowy wygasły. Został sporządzony wykaz, 

podano je do publicznej wiadomości i dzierżawcy dotychczasowi wyrazili chęć dalszej dzierżawy 

tych nieruchomości. W związku z tym, iż umowy zawarcie umów wymaga zgody rady. Proszę 

państwa podjęcie uchwały.  

Andrzej Nożykowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Dziękuję. Czy ktoś z państwa jakieś pytania, jeśli nie ma, to proszę o oddanie głosu.  

Dziękuję. Głosowało 15 radnych, 15 głosów za podjęciem uchwały. Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta i proszę państwa ostatnia uchwała dzisiejszej sesji, jak państwo wiecie. Wycofaliśmy tą 

uchwałę dotyczącą rozpatrzenia skargi, natomiast chodzi o podjęcie uchwały w sprawie 

przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi na działanie Kierownika Gminnego Zakładu 

Komunalnego w Będzinie. Jako że komisja nie mogła w tym czasie tutaj rozpatrzyć do końca tą 

skargę i przedłuża się termin do 30 września.  

Tomasz Baczyński (Radny)  

Do 31 października.  

Andrzej Nożykowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Czyli mam tutaj nieaktualną, dobrze, czyli zapis do 30 października 2024 roku. 31 października, 

czyli do końca października.  

Bardzo proszę, czy ktoś z państwa ma jakieś pytania? Czy przewodniczący komisji? Dziękuję, 

przystępujemy do głosowania. Dziękuję. Głosowało 15 radnych, 15 głosów. Za podjęciem uchwały 

stwierdzam, że uchwała została podjęta i termin rozpatrzenia tej skargi przedłuża się do 31 

października. Zakończyliśmy. Pkt 4 podjęcie uchwał kontynuujemy. Pkt 5. Podsumowanie roku 

szkolnego 2023/2024 oddaje głos panu Tomaszowi Wirkusowi. Bardzo proszę.  

Tomasz Wirkus (inspektor ds. oświaty)  

Proszę państwa informacja jest przygotowana w formie krótkich, wybranych punktów. Już państwo 



powinniście dostać ją na nie ma, jest, jest. Odnoszę się w pierwszym punkcie. Do liczby uczniów w 

szkołach w roku 2023/24. Dane są na podstawie systemu informacji oświatowej i tak szkoła 

imienia "Ludzi Morza" w Mścicach ma jak zwykle największą liczbę uczniów w 14 oddziałach tej 

szkoły uczyło się 287 uczniów w szkole w Tymieniu 123 łącznie, w tym 91 w szkole podstawowej, 9 

w tzw. zerówce, 23 w punkcie przedszkolnym i to 9+23. To są dzieci objęte tzw. Wychowaniem 

przedszkolnym, więc sama szkoła podstawowa to 91 uczniów. Szkoła podstawowa w Dobrzycy 152 

uczniów, w tym 123 w szkole podstawowej, 19 zerówce i 20 w punkcie przedszkolnym. Szkoła 

podstawowa imienia Ochotniczych Straży Pożarnych w Łeknie 114 uczniów w 8 oddziałach, 

przedszkole w Będzinie 85 uczniów. Bo tak też przy rozliczeniach określamy to finansowych. 

Przedszkole "Promyki Bałtyku" w Mścicach 145 uczniów. Ta liczba w stosunku do poprzedniego 

roku była bardzo podobna. Zmniejszyło się troszeczkę. Dzieci w szkole podstawowej w Tymieniu 

do roku poprzedniego, czyli do roku szkolnego 2022/23. Razem mieliśmy 916 uczniów. W tym roku 

tych uczniów w szkołach jest i w przedszkolach więcej, a nie wiem, czy to taki rok, czy też efekt 

migracji ludności np. do Mścic. Czy też w okolicy Będzina.  

Do naszych szkół uczęszczało w minionym roku szkolnym znacznie mniej dzieci z Ukrainy niż 

jeszcze poprzednio po wybuchu konfliktu dostawaliśmy za te dzieci częściowy zwrot w subwencji 

oświatowej tych dzieci było 16. Dwoje było w przedszkolu, dwanaścioro w szkole w Mścicach i 

dwoje w szkole, w Tymieniu. Obecnie dzieci z Ukrainy już są już podlegają normalnemu 

obowiązkowi szkolnemu, tak jak polskie dzieci. Od tego roku szkolnego, tam są, tam są różne 

rygory, nieprzystąpienie do szkoły, niepodjęcie realizacji obowiązku szkolnego powoduje to, że 

dzieci te czy rodzice tych dzieci nie dostają m.in. świadczeń socjalnych.  

Drugi punkt rozliczenia między gminami z tytułu wychowania przedszkolnego i tak wzorem lat 

ubiegłych część naszych dzieci korzystała z przedszkoli w Biesiekierzu, Koszalinie, Mielnie i 

Ustroniu Morskim, w Mielnie to oczywiście symboliczna liczba tych dzieci. Wzrosło za to w 

Koszalinie i w Biesiekierzu w stosunku do roku 2022/23 takich dzieci dziewięcioro poszukiwało 

miejsca gdzie indziej należy się domyśleć, że w Koszalinie te dzieci się znalazły, dlatego, że rodzice 

jeżdżą tam po prostu do pracy, a miejsce zaczyna w miejskich przedszkolach, no może nie tyle 

przebywać, ale pojawiają się znacznie łatwiej niż kiedyś, ale my musimy za to wszystko zapłacić. 

Koszt utrzymania dziecka w przedszkolu, ten, który podlega zwrotowi, to w zależności od gminy, bo 

każda gmina ma troszeczkę inne koszty. To może być od 1200 nawet do 1700 zł miesięcznie. Trzeci 

punkt egzamin ósmoklasisty i tak w tym roku wyjątkowo mało uczniów z naszych szkół przystąpiło 

do egzaminu raptem 46. W Mścicach było 1 klasa i zresztą wszędzie była 1 klasa po 1 klasie, w 

każdej ze szkół było to 20 uczniów. Wyniki egzaminów pojawiły się 3 lipca. Były tam drobne 

korekty robione. I proszę państwa wyglądało to tak, jak jest na stronie drugiej w zestawieniu, 

możecie sobie państwo porównać. A nasza gmina źle nie wypadła w ogóle województwo 

zachodniopomorskie, to jeśli chodzi o wyniki egzaminów, to jest szary koniec. W zestawieniach z 

pozostałymi województwami. Poprawa, jaka występuje tutaj takie piki, to jest Koszalin i okolice, 

miejscowość Police i jej okolice i Szczecin tak to w naszym województwie to są takie miejsca, gdzie 

są najwyższe wyniki. Reszta niestety ma dosyć niskie wyniki. Za to możemy porównać sobie tutaj 

wyniki gminy, np. z wynikami w kraju. Popatrzcie państwo na matematykę całkiem nieźle to 

wygląda, a z kolei na język Polski wygląda to gorzej niż w kraju, ale lepiej niż np. w powiecie 

koszalińskim czy w województwie zachodniopomorskim. Ciekawostką jest to, że w związku z małą 

liczbą uczniów w klasie w Tymieniu, wyniki z Tymienia nie są liczone do średniej. 5 było, z czego 

trójka pisała przepraszam, dwójka pisała arkusz 200 i arkusz 820. Są to arkusze dla uczniów z 

niepełnosprawnościami, czyli oni, jakby byli osobno traktowani ci uczniowie, a tej trójki się nie 

liczyło także proszę państwa wyniki nie mamy dla 66, tylko mniejszej liczby uczniów te do średniej, 

aczkolwiek wyniki, jak państwo widzicie, mieli całkiem niezłe. No tak, ale też za spore pieniądze na 



1 ucznia z pewną niepełnosprawnością to może być nawet 80 000 rocznie więcej, a tu byli właśnie 

tacy uczniowie. Stypendia motywacyjne za wyniki w nauce i osiągnięcia sportowe, liczba uczniów, 

którym przyznano jednorazowe stypendium motywacyjne za wyniki w nauce i osiągnięcia 

sportowe w wysokości 240 zł ta kwota jest po prostu ograniczona przez kwoty, które funkcjonują w 

opiece społecznej do 249 zł, maksymalnie więc taka 240 jest. Tutaj za pierwszy semestr było 5 1, 

podobnie jak w roku ubiegłym, dokładnie 5 1, za drugi było 9 7 tych stypendiów o jedno mniej niż 

w roku szkolnym poprzednim.  

I kwota, którą wydatkowano na ten cel, czyli na te 1 4 8 stypendiów, to 35 520 zł. Oczywiście były 

pewne warunki, które określały możliwość przyznania tego stypendium. Te warunki to była 

średnia ocen dla klas młodszych 4,6. Była to średnia 5,2, dla klas 7-8. Była to średnia 5,0. Jeśli 

chodzi o ceny no plus jeszcze właśnie zachowanie bardzo dobre lub wzorowych. Tutaj też 

przypomnę, że uczniowie klas czwartych w pierwszym semestrze za pierwszy semestr nie dostają 

stypendiów motywacyjnych dopiero za drugi semestr. Te stypendia też przyznawano uczniom, 

którzy mieli osiągnięcia sportowe. To mogły być osiągnięcia w reprezentowaniu szkoły, a mogły 

być te osiągnięcia na odpowiednim poziomie, np. wojewódzkim za zdobyte medale w klubach 

sportowych. Z tym, że uczeń oczywiście reprezentował również swoją szkołę. Tak dofinansowanie 

pracodawcą kosztów kształcenia młodocianych pracowników, a moment tutaj jeszcze jest. Mowa o 

stypendiach specjalnych, to dla klas ósmych taka nagroda. Uczniowie, którzy mają biało-czerwony 

pasek na świadectwie, to 4,75. Bardzo dobre lub wzorowe zachowanie dostają 200 zł. Takich 

uczniów mieliśmy 17 w tym roku. Koszty kształcenia młodocianych pracowników. Zmniejsza nam 

się liczba takich pracodawców czy też takich uczniów, którzy naukę zawodu podejmują. W zeszłym 

roku było ich ośmioro uczniów, a w tym roku zaledwie troje. W roku budżetowym, co nie znaczy, że 

w kolejnym roku nie będziemy mieli tych uczniów więcej, to jest wszystko regulowane przez 

państwo. Po prostu pracodawca składa wniosek o dofinansowanie kosztów kształcenia 

młodocianego pracownika, dostarcza umowę z tym pracownikiem, umowę ze szkołą, w której 

uczeń pobiera naukę i później na podstawie tego wniosku my występujemy, do kuratorium, 

kuratorium nam przysyła pieniądze i my odsyłamy po prostu temu pracodawcy. Wydatki na 

oświatę w roku budżetowym 2023. Oczywiście zrobiłem to małe porównanie z rokiem poprzednim 

w zeszłym roku, czyli w roku 2022. W stosunku do roku 2021 był bardzo duży wzrost wydatków 

ponad 15%, teraz jest nieco mniejszy. Przy czym chciałem powiedzieć, że od kwietnia z 

wyrównaniem od stycznia nauczyciele dostali podwyżki, to były podwyżki. Jak pamiętacie, państwo 

bardzo znaczne. Subwencja pokrywała tylko część podwyżek. To znaczy można powiedzieć 

wszystko oprócz ZUS, u i kosztów pracodawcy, tak zazwyczaj ze subwencją, że jak państwo daje tę 

subwencję, to ona pokrywa tylko część kosztów, które gmina musi ponieść. No, a przecież mamy 

jeszcze koszty związane z pracownikami obsługi, które już należą do gminy z remontami i takim 

bieżącym utrzymaniem tych obiektów. Kolejna rzecz to dowóz uczniów do szkół. No jeśli chodzi o 

realizację umowy tej, która dotyczyła przewozu, to koszt był bardzo podobnie, iż w poprzednim 

roku szkolnym to było tam różnica bodajże 2 000 zł. Ponadto przypominam, że gmina posiada 

autobus szkolny, który obsługuje rejon szkoły w Dobrzycy, posiada również autobus ograniczonej 

liczbie miejsc tam 2 5 bodajże do przewozu osób niepełnosprawnych, uczniów niepełnosprawnych, 

tych uczniów niepełnosprawnych. Obecnie już w zeszłym roku było ich koło 8. W tej chwili mamy 

przewożonych przez ten autobus, mamy ich trzynaścioro ponadto ponosimy koszty związane z 

pokryciem rodzicom kosztów dowozu dziecka z orzeczeniem o niepełnosprawności albo o 

potrzebie kształcenia specjalnego i to też są spore kwoty. Do Koszalina, mam nadzieję, czy w tym 

roku będzie to będą to mniejsze koszty. Mamy mniej tych uczniów udało się albo skończyli szkoły, 

albo po prostu korzystają z tego publicznego naszego dowozu. W tym busem. Dzieci podrosły, stały 

się bardziej samodzielne i jest taka możliwość od roku szkolnego 2022/2023. Wróciliśmy do nauki 

pływania także w tym roku szkolnym również to się odbywało wyjazdów mieliśmy zaplanowanych 



18 na każdej grupy. Nauka pływania była w 6 grupach robiona. I te koszty proszę państwa nosiły 3 

3 4 9 30 zł, obejmowały zakup karnetu za 12 000, koszt pokrycia wynagrodzenia instruktorów 

nauki pływania to jest 9 600. Nie napisałem tego tutaj, ale to z głowy mówię. No i koszty transportu, 

który wynosiły około 60%. Przedsięwzięcia. Nie pamiętam tam około 14 000 zł. Uczniowie wyszli z 

tej nauki pływania. Ta całkiem spora grupa, około 80 uczniów. Zadowoleni byli podzieleni na grupy 

o różnym stopniu zaawansowania, jeśli chodzi o umiejętność pływania, zajęcia się wzorem lat 

ubiegłych odbywały na basenie Helios i też będziemy kontynuowali to w tym roku szkolnym, 

prawdopodobnie również tego przejścia zimy we wiosnę. No powiedzmy, od 1 lutego dzieci mamy 

podobną ilość. Troszeczkę jeszcze tam pieniążków zostało na karnecie, więc być może, nie będą to 

aż takie duże koszty. Tutaj zrobiłem. Taką prognozę na ten rok może już nie jest nawet prognoza. 

To jest fakt to, co tutaj państwo macie przed sobą na ten rok szkolny. Proszę popatrzeć, że 

zwiększyła się liczba uczniów w przedszkolach. Troszeczkę mniej, ale w szkołach przybyło 

szczególnie w Mścicach. W Mścicach jest 330 uczniów klasy są oprócz bodajże klas piątych, to są 

klasy takie liczne 24, 25, 28. No, cieszymy się, jak jest dużo dzieci, ale proszę pamiętać, że powyżej 

23 dla dzieci. Już na niektórych przedmiotach zajęciach należy dokonywać podziału na grupy, więc 

tak optymalna liczba to była 20, troje w klasach 4 i więcej w tych młodszych, nie w tych młodszych 

może być 25. Jak najbardziej i tak proszę popatrzeć, że mówię, dzieci nam przybyło w szkołach 

podstawowych o 48. W przedszkolach ubyło bodajże o dziewięcioro to są, proszę państwa płynne 

historie, bo jeżeli przyjrzymy się demografii, to prawdopodobnie za 5-6 lat będzie mniej dzieci w 

szkołach pójdzie do szkół, mniej dzieci, chyba że odbędą się tutaj jakieś takie migracyjne wędrówki, 

które nam zapełnią Mścice będzie, no, bo to jest bardzo prawdopodobne. I zniwelują ten dołek 

urodzeniowy. To tyle. Dziękuję bardzo.  

Andrzej Nożykowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Dziękuję, oddaję głos przewodniczącej komisji oświaty pani Wioletta Parol-Żyluk. Bardzo proszę, 

jakieś pytania?  

Wioletta Parol-Żyluk (Radna)  

Tak bardzo dziękujemy bardzo tutaj za przedstawienie tego raportu, ja mam pytanie do pana, 

chciałabym usłyszeć, ile procentowo i jednocześnie kwotowo kosztuje naszą gminę spełnianie 

obietnic rządu w podwyżkach dla nauczycieli. Chciałbym wiedzieć, ile mieszkańcy i nasz budżet 

gminy musi dokładać do podwyżek, które zostały wprowadzone przez rząd, jaki to jest koszt? Ile z 

naszego budżetu przez te kilka miesięcy musiało na to pójść?  

Tomasz Wirkus (inspektor ds. oświaty)  

Pozwolę sobie, pozwolę sobie procentowo ująć. I też w przedziale od 15 do 22%. Tak, to mniej 

więcej wygląda.  

Wioletta Parol-Żyluk (Radna)  

A czy jest taka wiedza, jaki to jest w takim razie? Jaka to jest kwota?  

Tomasz Wirkus (inspektor ds. oświaty)  

No to może być kwota. Proszę Państwa. Około, 500-600 000 tak do samych płac nauczycieli.  

Wioletta Parol-Żyluk (Radna)  

Tak o to mi chodziło, do samych płac nauczycieli, czyli to, co powinno do nas trafić. Z góry. 

Dopłacamy w tej chwili z naszego budżetu gminy, dziękuję bardzo.  



Andrzej Nożykowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Proszę, pan Paweł Hrymnak.  

Paweł Hrymnak (Radny)  

Dziękuję. Bardzo pytanie, czy mamy informacje, to znaczy, czy mamy takie dane, które pokazują, 

jakie my mamy obłożenie naszych szkół tak, czyli ile mamy, ile, na ile jesteśmy przygotowani 

przyjąć dzieci w szkołach podstawowych? Jednym słowem, jeżeli mamy 4 szkoły, to ile jesteśmy w 

stanie przyjąć dzieci, jakie mamy? Jeżeli przy założeniach nie wiem, jak są teraz założenia. Za 

starych czasów było to 36 osób. Oczywiście teraz klasy są mniejsze, ale tak czy po prostu wiemy, 

jakie mamy obłożenie. W danych szkołach, ilości miejsc zajętych.  

Tomasz Wirkus (inspektor ds. oświaty)  

Dobrze to po kolei każdą placówkę. Tak, Szkoła w Mścicach dopuszczalna pojemność, żeby dzieci 

uczyły się na 1 zmianę, powiedzmy to jest to, czego oczekujemy. To jest do 400 dzieci. Mamy 15 

oddziałów, prawdopodobnie za rok będzie za 2 lata, będzie 16 oddziałów. Bo mamy w tej chwili 

jedną 7 klasę, ona zostanie w końcu wyjdzie ze szkoły, a te następne pierwsze klasy, no wyglądają 

co roku na liczne, liczne do tego stopnia, że w tym roku właściwie prosiłem, żeby ograniczano. Jeżeli 

miano kogoś przyjąć z obwodu, spoza obwodu szkoły, żeby tego nie robiono, bo groziła nam wtedy 

trzecia klasa pierwsza. Limity dla klas pierwszych są dobrze. 400 dzieci tak, tyle możemy pomieścić 

i wtedy będzie to szkoła pełna. Jeśli chodzi o Łekno, tam tych dzieci można dopchnąć do klas w 

większej liczby oddziałów nie będzie niż 1 oddział na danym poziomie. Te klasy też w Łeknie mają 

ograniczoną powierzchnię, są klasy większe, ale to są klasy mniejsze. Oczywiście daje to 

dyrektorowi pewną możliwość regulowania tego, że np. liczniejszą klasę może wrzucić do, może 

umieścić pomieszczeniu większą tak. Ale są klasy tam do których 18 dzieci. Jak wejdzie, to wydaje 

się, że klasa już jest pełna. W Mścicach możemy sobie pozwolić na 28 dzieci w klasie no myślę 150. 

150 dzieci, to jest już wtedy maks. Szkoła w Dobrzycy, to wygląda na to, że ta szkoła jest już też 

napełniona. Przypomnę, że to była szkoła robiona, budowana na potrzeby sześcioletniej szkoły 

podstawowej, mamy 8 klas, no, musieli pokombinować. Niektóre pomieszczenia, pierwotnie 

zupełnie innym przeznaczeniu pod jakieś salkę rehabilitacyjną przeznaczono na salę komputerowe. 

I wydaje mi się, że to 160. Jeżeli dodamy 10, 20 dzieci do klas poszczególnych, to będziemy mieć 

akurat maksymalnie, tak. Czyli to jest podobna pojemność jak szkoła w Łeknie plus jeszcze oddział 

0 i punkt przedszkolny. Które proszę zwrócić uwagę, mają tych dziecino, prawie tak jak limit do 25, 

to jest limit. Przy normalnej powierzchni sali. Tak następna rzecz szkoła w Tymieniu. Tutaj 

możliwości lokalowe były zawsze największe, tam największe sale. Była to szkoła w momencie 

powstawania, mega nowoczesna. Przewidywała wówczas możliwość umieszczenia 600 dzieci 

naraz. Tak, część tej szkoły zabrano pod, przepraszam, państwo przeznaczyliście na Dom Seniora i 

słusznie, część kiedyś stanowiła biura dla projektu budowy autostrady, a część była tą częścią 

lekcyjną. No i w tej szkole jest no niestety, ale tak można powiedzieć najmniej dzieci. A możliwości 

oceniam na dzisiaj, że to jest no tam 250-300 dzieciaków. Może się mylę. Może się mylę, bo ten Dom 

Seniora jednak troszeczkę zabrał pomieszczeń. Duże pomieszczenia są na górze. Kiedyś 

próbowaliśmy tam jakieś przedszkole, kombinować, większe itd., ale proszę państwa warunki 

przeciwpożarowe i inne plus koszty to, że właściwie budynek przedszkola to powinien być 

budynek parterowy, uniemożliwiłby to wszystko dla tych decyzji, które kiedyś były wydane, żeby 

punkty przedszkolne mieściły się na piętrze. No to oczywiście te decyzje są ważne. I stąd te dzieci 

przebywają tam na tym pierwszym piętrze, mają zajęcia przedszkolne. To tak, jeśli mogę 

powiedzieć, to przedszkole we Mścicach, to pojemność tego przedszkola jest już wyczerpana. Tak 

można powiedzieć w Będzinie, no to co, ten budynek, który jest, to jest przepchany, bym 

powiedział, nawet jeżeli byśmy wzięli 74 dzieci, to powierzchnię tych sal. Przy czym od razu 



państwu powiem, że nie ma normatywów, jeśli mówię mówiących o powierzchni na jedno dziecko 

w przedszkolu publicznym, dla niepublicznych są, no publicznych nie ma. A bezpośrednie 

posiłkowanie się powierzchnią, przepisem z dotyczącym niepublicznego przedszkola do 

publicznego. Znam przypadki, że są to od życiu, jest ciasno i czekamy na nowy budynek już tylko 

nawet względów estetycznych. W pamięci o kalendarzu, o dacie roku, w którym się znajdujemy i 

żyjemy, to tyle. Czy to tak wystarczy. Dziękuję.  

Andrzej Nożykowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Bardzo proszę.  

Paweł Hrymnak (Radny)  

Moje pytanie to jest na temat nauczycieli i struktury wiekowej, czyli ile mam procent nauczycieli już 

na emeryturze albo w wieku emerytalnym, ile mamy nowych nauczycieli, młodych, którzy dopiero 

zaczynają? Czy mamy takie wyliczenia? Chodzi o to, że zabezpieczenie kadry, jeżeli chodzi o nasze 

ośrodki kształcenia na przyszłość.  

Tomasz Wirkus (inspektor ds. oświaty)  

Chciałbym pominąć jakiekolwiek politykowanie, więc postaram się tak, bez większych opowieści, 

no. Jest dobrze, ale to, co powiem w tej chwili, to jest polityka. Jest trudno o młodych nauczycieli 

słuchajcie, trudno. Jest nawet taka sytuacja, że jeżeli przychodzi człowiek bez pełnego 

wykształcenia związanego z pracą w szkole, bo np. nie ma, nie ma studiów pedagogicznych, a od 1 

października ubiegłego roku zmieniły się przepisy dotyczące wykształcenia nauczycieli i poszły one 

jeszcze w górę. Czyli jeżeli np. ktoś skończył zakład uczelnie z tytułem licencjatu przed 2023 przed 

październikiem na mocy przepisów z 2019. roku. No to mógł być nauczycielem w szkole 

podstawowej, a w tej chwili jest to dopuszczalne, ale w przedszkolu musi mieć zrobionego magistra. 

Nie wiem, czy bezpośrednio, czy na zbliżonym kierunku plus studia podyplomowe dalej studia od 

2023, więc pokazuje, że to się może pogłębić jeszcze ta sytuacja. Studia, jeśli chodzi o wykształcenie 

pedagogiczne, muszą być robione w zakładzie kształcenia nauczycieli, najlepiej, żeby to były po 

prostu studia podyplomowe albo robione na uczelni. Więc mało jest młodych nauczycieli, ja to 

widzę po, proszę państwa, po postępowaniach nauczycieli mianowanych. Kiedyś miałem, a to 

pamiętam dokładnie, bo tutaj była sesja, byłem na postępowaniu, miałem 9 nauczycieli naraz. 

Później mogłem nie mieć żadnego, ale w następnym było 5 nauczycieli. W tej chwili, jak jest ich 

piątka, to się łapie za głowę, że tak dużo, a przeważnie 1 albo wcale. Jest mało tych młodych 

nauczycieli, to też pcha wydatki na zatrudnienie nauczycieli w tą taką najwyższą półkę, chociaż 

pomiędzy nauczycielem mianowanym a dyplomowanym, jeśli chodzi o wynagrodzenie, to tam 

różnica jest 200 zł. Większa jest między tym początkującym, a później mianowanym i 

dyplomowanym. Tak zrobiono podwyżki dla nauczycieli mianowanych, większe, dla tych 

nieprawda. Jest nieduża różnica między mianowanym a początkującym niż dyplomowanym. Tak, no 

tak po prostu. Zrobiono te podwyżki, wiosną tego roku. Ta sprawa następna. Czy są nauczyciele, 

emeryci są, są tacy, którzy proszę państwa nie idą na emeryturę, mają wiek, mają uprawnienia 

emerytalne, ale są tacy, którzy poszli na emeryturę. I znaleźli zatrudnienie. I nie mamy, bo mam 

przegląd. Też w innych placówkach na terenie innych gmin może jest 1 taki przypadek, że osoba, że 

nauczyciel ma powiedzmy powyżej 60 czy 2, 65 lat, tak dwa są takie przypadki, ale są szkoły w 

Koszalinie, gdzie są 70 nawet nauczyciele. I to wcale nie wynika z faktu, że nie ma nikogo na ich 

właśnie z tego faktu, to wynika, że nie ma nikogo, żeby ich zastąpić, jeszcze jak przyjdzie nauczyciel 

na pojedyncze godziny, to emeryt oczywiście jest mile widziany, ale w tej chwili nawet na cały etat 

trudno znaleźć nauczyciela młodego. Ale powoli w szkołach ponadgimnazjalnych tzw. kiedyś, a 

obecnie w szkołach średnich tak czy ponadpodstawowych, maleje liczba oddziałów. Był ten 

moment, kiedy likwidowano gimnazja, przybywało uczniów w szkołach ponadgimnazjalnych czy 



tych liceach itd. Dlaczego? Dlatego, że pamiętacie państwo, był taki rocznik, że dzieci sześcioletnie 

zachęcano do pójścia i połowa tych dzieci owszem, poszła. Później był bunt rodziców, te dzieci nie 

poszła, ale 1 rocznik był taki ogromny, był taki rok, kiedy trzecia klasa liceum zdawała maturę. I 

kolejny nowy rocznik, czyli czwarta klasa zdawała maturę. Tak pamiętacie, no dobrze. Wręcz był 

ten przepływ nauczycieli. W tej chwili będzie taka sytuacja w szkołach ponadpodstawowych, że tam 

nauczyciele zaczną się, po prostu iść na emeryturę? Tak, tak, ale wierzcie mi są siedemdziesięciu 

latkowie rocznik 55, 56. Tak są tacy nauczyciele. U nas może jest to rocznik 58. Ktoś się zdarzy taki, 

ale mają takie szczątkowe godziny. Z wyjątkiem 1 przypadku, ale jest to, no, nie mogę oczywiście 

mówić. Tak bardzo dobry przypadek, właśnie.  

Mówienie o tym, że do tego zawodu nikt nie chce iść. Państwo możecie sobie różne artykuły na ten 

temat poczytać. Są tacy, którzy chcą iść, mówienie o tym, że nie ma dostatecznych zachęt no w tej 

chwili te zachęty się pojawiają. Naprawdę te takiego wzrostu zarobków, jak i nastąpił w tym roku. 

Zarobków nauczycieli, to nie było, ja nie pamiętam, a już sporo lat pracuje może z czasów 

inflacyjnych w latach 90. To wtedy pensja owszem, rosną. Dziękuję.  

Andrzej Nożykowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Dziękuję, proszę, czy jeszcze jakieś pytania.  

Jeśli nie ma, to bardzo dziękuję. Kończymy pkt. 5. Przechodzimy do pkt 6 od razu. Chociaż to tak 

trochę było już powiązane. Stan przygotowania placówek oświatowych i wychowawczych do 

rozpoczęcia roku szkolnego 2024/2025.  

Tomasz Wirkus (inspektor ds. oświaty)  

Konkluzja jest taka, może placówki są przygotowane i technicznie. I jeśli chodzi o warunki 

bezpieczeństwa, pewne remonty, które wynikają z zaleceń sanepidu, przeciągają się na wrzesień 

m.in. Polegają na dostosowaniu normy oświetleniowej nad tablicami, żeby było 500 luksów. O tak, 

są te prace robione w Łeknie i dyrektor zapewnia, że we wrześniu zostaną zakończone są też pewne 

prace remontowe robione w Mścicach. Ale to są już takie drobne rzeczy, również mające na celu 

usprawnienie placówki. Nadszedł, nadszedł sprzęt, wyposażenie kuchni do Mścic. Jest on powoli 

zagospodarowywany. Przypomnę państwu, że posiłek w szkole taki program jest, dał nam 

możliwość zdobycia pieniędzy. W zeszłym roku zdobyliśmy pieniążki na kuchnie w Tymieniu w 

tym roku zdobyliśmy pieniążki na kuchnie w Mścicach. I tak to mniej więcej wygląda. W Łeknie. 

Poprawiono sufit tam, w tym pomieszczeniu, świetlicy czy też stołówki szkolnej, bo to 

pomieszczenie ma dwojaką funkcję. Ten sufit był uszkodzony po porze deszczowej, która no była 

bardzo obfita jednego dnia. Dalej w Dobrzycy tylko konieczne prace wykonywano, jeśli chodzi o 

poprawę estetyki ścian w szkole podstawowej w Tymieniu dużo dosyć salę remontowano do 

matematyki, dalej zrobiono wymianę pompy w piecach centralnego ogrzewania, drobne prace 

remontowe w kuchni. To jest nieodłączne. Naprawiono łącze internetowe po awarii również 

spowodowanej deszczem, wymieniono lampy sufitowe. W związku z tymi nowymi wymogami w 

Mścicach z kolei poprawiono nagłośnienie w sali gimnastycznej, zmodernizowano je. Inne jest 

rozstawienie nagłośnienia i część nagłośnienia również jest inna. Naprawa ściany szczytowej 

między szkołą a przedszkolem. Ta ściana się sypała. To też był całkiem spory wydatek ponad 50 

000 bodajże obudowa grzejników na holu małym, to jest polecenie sanepidu. Tutaj różnie to bywa, 

jak są grzejniki schowane pod parapet, to i są płaskie, nowe, to przez wiele lat było to dopuszczalne. 

W tej chwili obudowa będzie płaska, nowa. Dalej wymieniono podłogę i drzwi w sekretariacie, 

oświetlenia ledowe wprowadzono w kilku salach itd. itd. o odnowienie szafy na odczynniki 

chemiczne. Rzeczywiście to też było. Dobrze planowane. Takie dopięcie z ogrodzeniem szkoły 

bardzo dobrze, że to ogrodzenie jest nawet w takiej formie. No że te wjazdy są tylko ograniczone 

szlabanami, bo no w sposób znaczący poprawiło to bezpieczeństwo dzieci. Dziś dziecko 



bezpośrednio nie wyleci na ulicę szkolną, zostanie zatrzymane na siatce. Właściwie już się nawet 

nie zatrzymują na siatce, bo wiedzą, że nie wolno tam dalej siatka jest. Także tu ogromne, dzięki za 

to ogrodzenie dalej też mowa o grzejnikach. Jak zwykle schody wejściowe zaczynają się kruszyć 

przy wejściu ewakuacyjnym od strony sali gimnastycznej z tego placu, szafki trzeba dokupić, bo jest 

więcej uczniów. Plac zabaw wstawiono z tego, co pamiętam, 2 ładne ławeczki. Jeszcze jakaś wiata 

ma tam się pojawić. No i proszę państwa, w przedszkolu Będzinie tam naprawy hydrauliczne i 

naprawa pieca. Dalej w przedszkolu "Promyki Bałtyku" całkiem spora jak państwo wiecie, znowu 

przedszkole zostało zalane na tym przejściu, właśnie do żłobka znowu trzeba było sufit poprawiać. 

Pani dyrektor zdobyła, tą ekipę remontową, która poświęcała się do prac na dachu kościoła. I 

wydaje się dobre i dobrze fachowcy, bo zrobili to całkiem przyzwoicie i niedrogo. Dalej proszę 

państwa, chodzi o modernizację domofonu. Taką rzecz zrobiono tam była jakaś awaria z rurą, drzwi 

wejściowe wymieniono drzwi balkonowe w 2 salach, te przejście na balkon, drzwi osiadły. Trzeba 

było to naprawić, no i wyczyszczono posadzkę w holu. Oczywiście zrobiła to firma zewnętrzna ze 

względu na posiadaną po prostu maszynę czyszcząca. No i teraz co tam jest potrzebne, trochę jest 

potrzebny remont dachu, ten dach jest no niestety, ale cały czas przyczyną pod, zalewania albo 

korytarza. Kiedyś był problem z oknami dodatkowymi. Wydaje się, że z tym uporano się. Teraz są 

jakieś jeszcze inne problemy. Archiwizacja, no, to są takie już rzeczy, które będą, będą, są w planie. 

W 3 obiektach było troszeczkę tego mniej, ale w tych 3 obiektach. Proszę państwa w zeszłym roku z 

kolei w zeszłe wakacje zrobiono dosyć dużo. To jest Dobrzycy w Łeknie. Również przypomnę, że 

właśnie łazienki robiono rok temu, że każda z tych szkół w jakimś tam stopniu utrzymuje się na 

tym przyzwoitym poziomie. Tak, jeśli chodzi o wygląd. No brakuje tylko jeszcze tego przedszkola. 

Tak jak mówiłem, niedługo powinno być. Dziękuję, jak są tu jakieś pytania.  

Andrzej Nożykowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

To dziękuję, bardzo proszę, oddaję głos pani wójt.  

Sylwia Halama (Wójt Gminy Będzino)  

Szanowni Państwo, jeszcze tylko uzupełnię wypowiedź pana Tomasza w kwestii planowanych 

inwestycji. Obecnie przygotowujemy się do złożenia wniosku o dofinansowanie na 

termomodernizację szkoły w Tymieniu. Tutaj te prace też są bardzo potrzebne, bo widzimy, ile ta 

szkoła nas kosztuje, tam ucieka ciepło. Stąd też jest uzasadnione. Obecnie trwa jest wykonywany 

audyt energetyczny, na bazie którego będą zaplanowane prace i sporządzony wniosek o wsparcie 

do krajowego planu odbudowy. Również tak jak państwo wiecie, mamy w budżecie zabezpieczone 

środki na budowę przedszkola. Jesteśmy obecnie przedszkola w Będzinie i tego kompleksu żłobko-

przedszkolnego obecnie jesteśmy na etapie oceny ofert, które wpłynęły do przetargu. Więc nic 

więcej jeszcze nie mogę powiedzieć. Również planujemy montaż odnawialnych źródeł energii na 

naszych obiektach tutaj gminnych, w tym też obiektach oświatowych. I prawdopodobnie na 

kolejnej sesji już będziemy wnosili do państwo zabezpieczenie środków Wieloletniej Prognozie 

Finansowej na te oba przedsięwzięcia. Także dzisiaj rozpoczęły się prace przy szkole naprzeciwko 

szkoły w Dobrzycy. Tam powiat realizuje utwardzone pobocza po to, żeby powiększyć liczbę miejsc 

postojowych przy tej szkole. My mamy też w planie zrobienia po swojej stronie tutaj, gdzie jest 

parking, też zmiany tych parkingów tylko też wiadomo wiąże ze środkami. Tak jakieś oszczędności 

powstaną, to też to zadanie zrealizujemy. Mamy w toku oceny projektów w sumie już nawet nie 

ocenę, bo zgoda jest tak jak państwo wiecie otrzymaliśmy dofinansowanie na projekt z Funduszy 

Europejskich Pomorza Zachodniego na powiększenie liczby miejsc dzieci w przedszkolu w 

Mścicach. Z racji tego, że pisząc ten wniosek, nie wiedzieliśmy jeszcze, że dostaniemy 

dofinansowanie na budowę przedszkola w Będzinie, które rzeczywiście powiększa liczbę miejsc 

dzieci, w związku z czym wystąpiliśmy do Marszałka o zgodę na rozszerzenie realizacji projektu i o 

wprowadzenie też do tego projektu przedszkola w Będzinie. Taką zgodę mamy, robimy już ostatnie 



załączniki do wniosku, tak więc też to ten projekt będzie realizowany. I jeszcze 1 projekt gmina z 

klasą to zajęcia w szkołach, wszystkich szkołach podstawowych, zajęcia wyrównujące poziom 

nauczania dzieci, a także rozwijające kompetencje kluczowe dzieci i szereg innych działań, które są 

związane z tym projektem, również już się rozpoczęły. W naszych szkołach jesteśmy po składaniu 

oferty do zamówienia publicznego na doposażenie tych szkół w pomoce naukowe i tu jesteśmy 

etapie oceny projektu, więc w tym roku szkolnym czeka tutaj uczniów wiele różnych ciekawych 

zajęć. Obecnie też prowadzone jest projekt ekologiczny w naszych szkołach SOS oszczędzam 

selektywnie. Chodzi o edukację ekologiczną, co też jest bardzo ważne i realizowane. Dziękuję.  

Andrzej Nożykowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Dziękuję, bardzo proszę. Pan Bryliński.  

Sławomir Bryliński (Radny)  

Dziękuję za udzielenie głosu, tylko bym chciał dodać, że w szkole w Dobrzycy jeszcze jest problem 

przeciekania dachu i są zalewane ściany. I nie widzę tutaj w planowanych inwestycjach do 

wykonania. Jest to widzialne na własne oczy i kwestią kolejną jest prawdopodobnie ktoś by mógł 

się od fachowców do ocenić, ale po rozmowie z panią dyrektor jest dużym problemem 

uszczelnienie tych okien dachowych szklanych wszędzie tam zalewa cieknie, farby puchną. I 

kwestia jest taka, że gdy przychodzi właśnie takie ciepłe dni, to po prostu jest jak w szklarni. Szkoła 

jest. Część pomieszczeń została zagospodarowana tak jak pan mówi, część przeznaczona na inne 

użytkowanie. I w tym miejscu, gdzie przebywają dzieci, po prostu jest bardzo gorąco i należałoby 

się zastanowić, czy po prostu nie przebudowa troszeczkę tego i ograniczyć tą ilość tego szkła, bo 

jest to kłopotliwe. Wiem, że były naprawy dokonywane tego, ale nie przynosi to efektu i trzeba się 

pochylić nad tym faktem. No bo naprawdę można jechać, zobaczyć, jak te ściany wyglądają. 

Dziękuję.  

Andrzej Nożykowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Dziękuję. Bardzo proszę.  

Tomasz Wirkus (inspektor ds. oświaty)  

Proszę państwa. Jeśli chodzi o te szklane powierzchnie, to one występują w 2 miejscach, te duże 

szklane powierzchnie 1 to jest klatka schodowa i tam poprawa daje efekty na 2-3 lata. I znowu jest 

to samo tak. Był kiedyś jeszcze problem z daszkiem, nad kotłownią, ale tego problemu podobno już 

nie ma i pomieszczenie pięknego holu, a właściwie w tej chwili biblioteki, bo to miejsce miało być 

holem, zrobiono z tego po prostu bibliotekę i w tym momencie te szkła zostały. Jest tam gorąco, po 

prostu bardzo gorąco. Albo może jakieś rolety położyć. Czy też plisy, które by odcinały światło, ale i 

tak to pomieszczenie będzie się nagrzewało. Chociaż być może mniej. To pani dyrektor z Mścic 

jeszcze 1 rzecz dosyć ciekawą zapisała na przyszłość. Nie przeczytałem tego, ale no przeczytam. 

Chodzi o to, żeby sukcesywnie myśleć o montowaniu klimatyzatorów w salach edukacyjnych. 

Powiem wam, że chyba to jest taka przyszłość tych szkół. Będzie coraz cieplej, np. w Mścicach, po 

prawej stronie, tam, gdzie przedszkole ma 2 sale, 3 przepraszam, sale lekcyjne, zajęciowe, a w 

Mścicach w szkole też są sale od tej strony słonecznej to temperatura dochodzi do 30 stopni. 

Ostatnio tak było niestety. Bo nie można było wytrzymać. No ale czas pokaże, w którą stronę klimat 

się zmieni. A tutaj no doraźna możliwość, to jest. Po pierwsze ta klatka schodowa wymaga na 

pewno takiej formy uszczelnienia. To musi być fachowiec, który to zrobi, który będzie się znał na 

rzeczy, no wiadomo, że ekipy są różne, ktoś sprawdzony, kto będzie wiedział, jak to zrobić i to zrobi 

dobrze. I to nie tak, że się namęczy, tylko od po prostu tak, bo tak fachowcy robią ci dobrze. A jeśli 

chodzi o tam pomieszczenie tego holu przeszkolonego dawnego, no to jedynym chyba 

rozwiązaniem będzie zamontowanie przęsła jakiegoś na okna, które przylegają do szyby, które 



mają ciemną barwę, które nie przepuszczają światła? No to pozwoli, żeby te pomieszczenie się tak 

nie nagrzewało, plus jeszcze ewentualnie jakaś wymuszona wentylacja. Ale to jest pomieszczenie. 

W którym lekcji nie ma na szczęście. Dobrze.  

Andrzej Nożykowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Dziękuję. Czy jeszcze jakieś pytania państwo mają do pana inspektora? Jeśli nie ma, to kończymy 

ten punkt. Bardzo proszę, jeszcze chciałbym oddać głos pani wójt, czy robimy przerwę.  

Dobrze, to proszę państwa robimy przerwę krótką czy kontynuujemy 10 minut, ale 10 minut.  

Przerwa 10 minut. 
Proszę państwa wznawiamy obrady po przerwie. Pkt 7. Informacja wójta z działalności między 

sesjami odpowiedzi na zapytania z ostatniej sesji. Bardzo proszę, oddaję głos pani wójt, pani Sylwii 

Halama.  

Sylwia Halama (Wójt Gminy Będzino)  

Panie Przewodniczący, wysoka Rado dzisiaj zacznę troszkę w inny sposób. To moje wystąpienia. 

Mianowicie od podjętych zarządzeń i w okresie między sesyjnym podjęłam tych zarządzeń. 21. One 

dotyczyły w głównej mierze pracy organizacyjnej urzędu, zresztą tak jak zawsze, także powierzenia 

zadań dyrektorom placówek oświatowych w tym okresie powierzyłam pełnienie funkcji dyrektora 

szkoły podstawowej imieniu "Ludzi morza" w Mścicach, pani Ewie Waszkiewicz, a także 

zarządzenie z dziś dzisiaj podjęłam decyzję o powołaniu zastępcy Wójta Gminy Będzino i dziś na 

zastępcę wójta gminy Będzino Annę Pietkowską. Pani Ania pieckowska jest mieszkanką gminy 

Będzino, od urodzenia ukończyła Politechnikę Koszalińską. W zakresie o specjalności budownictwa, 

inżyniera środowiska, ma bardzo bogate doświadczenie w zakresie prowadzenia inwestycji, 

posiada także uprawnienia budowlane, co na pewno jest wartością dodaną. Pani Ania już od blisko 

10 lat pracuje w samorządzie, pracowała w gminie Będzino, pracowała w sąsiedniej gminie, 

powróciła do gminy Będzino. No i wierzę, że jej kompetencje i profesjonalizm pozwolą nam 

wspólnie razem, rozwijać gminę, Będzino i pani Ania. Bardzo dziękuję, że wyraziła pani zgodę.  

Anna Pietkowska (Zastępca Wójta)  

Dziękuje bardzo, że swojej strony obiecuję pracować najlepiej, jak potrafię i tutaj uczciwie i 

rzetelnie dbać o gminę. Starać się, żeby jak najlepiej się rozwijała, bo tak jak tutaj pani wójt 

wspomniała, jest to gmina szczególnie mi bliska. To tutaj się urodziłam, wychowałam i tutaj teraz 

też mieszkam wraz z rodziną, także chciałabym, żeby wszystkim nam żyło się tutaj jak najlepiej, 

żeby nasza gmina rozwijała się oczywiście w swoim tempie, w zakresie możliwości, ale żeby jak 

najlepiej funkcjonowała, także zapraszam wszystkich państwa do współpracy, dokąd tak, dziękuję 

serdecznie.  

Sylwia Halama (Wójt Gminy Będzino)  

Szanowni Państwo, w okresie między sesyjnym, który trwał od 1 sierpnia, 2 sierpnia, 

uczestniczyłam w naradzie z przedstawicielami zarządów Ochotniczych Straży Pożarnych. Było to 

spotkanie związane z przedsięwzięciami, które ochotnicy chcą realizować w swoich jednostkach. 

Tutaj w konsekwencji i konkluzji tego spotkania ustaliliśmy, że jednostki przygotują pięcioletnie 

plany inwestycyjne. Na tej podstawie spotkamy się i będziemy tutaj rozmawiać i o naszych 

możliwościach, przede wszystkim na ile jesteśmy w stanie im pomóc, ponieważ mają już pozyskane 

środki na różne zakupy inwestycyjne i oczywiście tutaj jak najbardziej te ich wnioski zostały 

złożone. I dziękuję radnym, którzy także uczestniczyli w tym spotkaniu i w najbliższym czasie 

przedstawię państwu te wnioski, będziemy rozmawiali o naszych możliwościach. 6 sierpnia 



uczestniczyłam w III festiwalu piosenki wakacyjnej w Strzepowie, 7 sierpnia spotkałam się z 

wicedyrektorem Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa. 13 sierpnia była szósta sesja rady, a 

także uczestniczyłam w spotkaniu z prezesem PZZ Stoisław, 14 sierpnia odbyło się spotkanie 

członków rady do spraw współpracy międzynarodowej, a także uczestniczyłam w spotkaniu z 

prezydentem miasta Koszalin, które dotyczyło tutaj wspólnego gospodarowania odpadami. 16 

sierpnia odbyłam spotkanie z podsekretarzem stanu w Ministerstwie Cyfryzacji panem Rafałem 

Rosińskim, 19 sierpnia podpisałam umowę na dowozy szkolne, 20 sierpnia odbyłam spotkanie z 

przedstawicielami Banku Gospodarstwa Krajowego, a także uczestniczyłam w zebraniu wiejskim 

mieszkańców sołectwa Barn-Zagaje. 22 sierpnia odbyło się spotkanie wójtów w Świeszynie, a także 

uczestniczyłam w zebraniu wiejskim mieszkańców sołectwa Będzino i Będzinko. 23 sierpnia 

uczestniczyłam w zebraniu wiejskim mieszkańców sołectwa Dobre a 24 w piątym spotkaniu 

zespołu z folklorem Watra 2024. 26 sierpnia uczestniczyłam w jubileuszu pożycia małżeńskiego i 

tutaj w imieniu pana prezydenta, wręczałam medale jubilatom, a także uczestniczyłam w zebraniu 

wiejskim mieszkańców sołectwa Dobrzyca. 27 sierpnia odbyłam spotkanie z prezesem PGK, a także 

uczestniczyłam w spotkaniu w Urzędzie Miasta z Marszałkiem Województwa 

Zachodniopomorskiego i to było spotkanie dotyczące podpisania strategii zintegrowanych 

inwestycji terytorialnych. Tego dnia także uczestniczyłam w zebraniu wiejskim mieszkańców 

sołectwa Kiszkowo i Kładno. 28 sierpnia odbyłam spotkanie z seniorami w dziennym Domu 

Seniora, odbyłam spotkanie także z prezydentem miasta Koszalin to ciąg dalszy spotkanie w 

zakresie gospodarowania odpadami, a także uczestniczyłam w zebraniu wiejskim mieszkańców 

sołectwa Komory. 29 sierpnia odbyła się narada z dyrektorami szkół i przedszkoli, a także odbyłam 

spotkanie ze starostą Powiatu Koszalińskiego i dyrektorem Zarządu Dróg Powiatowych. 

Uczestniczyłam także w zebraniu mieszkańców sołectwa Tymień. 30 sierpnia byłam spotkanie z 

właścicielem firmy Karpol, a także uczestniczyłam w jubileuszu zespołu DIX Silent 31 sierpnia 

uczestniczyłam w zebraniu wiejskim z mieszkańcami sołectwa Łasin koszaliński/Łopienica. 

Odbyłam spotkanie z mieszkańcami w Miłogoszczy, uczestniczyłam w spotkaniu zakończenie lata 

organizowanym przez Koło Gospodyń Wiejskich, Paradne gospodynie z Popowa, a także w 

spotkaniu integracyjnym mieszkańców sołectwa Uliszki. 2 września uczestniczyłam w uroczystym 

rozpoczęciu roku szkolnego w Tymieniu i Mścicach, a także w walnym zebraniu członków 

Mieleńskiej Lokalnej Grupy Rybackiej, 3 września uczestniczyłam w zebraniu wiejskim 

mieszkańców sołectwa Skrzeszewo i Słowienkowo, a 4 odbyło się spotkanie rady do spraw 

współpracy międzynarodowej i zebrania wiejskie mieszkańców sołectwa Smolne i Uliszki. 5 

września spotkanie z przedstawicielami PGK i wiceprezydentem miasta Koszalin tutaj w urzędzie 

to ciąg dalszy prowadzonych rozmów, dotyczące gospodarowania odpadami. Tego dnia także sołtys 

sołectwa Będzino przyniósł do urzędu przekazał do Urzędu Gminy tablice dotyczącą sołectwa 

Będzino z takim zarysem historycznym, tablicę wykonaną wspólnie przez niego i jego małżonkę. 

Także tego dnia odbyłam spotkanie z dyrektorami szkół w sprawie realizacji projektu gminy z 

klasą. 6  września uczestniczyłam w zebraniu wiejskim mieszkańców sołectwa Stoisław i 

Strzeżenice, 7  września w spotkaniu integracyjnym mieszkańców sołectwa Dobiesławiec, a także w 

zebraniu wiejskim mieszkańców sołectwa Śmiechów/Borkowice, a w dniu wczorajszym 

podpisałam umowę na pełnienie funkcji inżyniera w poniedziałek, przepraszam pełnienie funkcji 

inżyniera kontraktu przy realizacji zadania inwestycyjnego związanego z budową oczyszczalni 

ścieków i kanalizacji na terenie gminy Będzino i tutaj wykonawca wyłoniony w trybie zapytania 

przetargu to firma UNO Krzysztof Chwalisz z Koszalina. W okresie między sesyjnym jak zawsze 

realizowałam zadania, które są przypisane wójtowi, nadzorowałam realizację budżetu 

realizowanych inwestycji, spotykałam się z mieszkańcami, przedsiębiorcami, z sołtysami, z 

państwem, radnymi, także odbywałam spotkania z pracownikami i to był też czas przygotowań do 

dożynek powiatowych. Kiedy spotykaliśmy się z licznymi sponsorami, bardzo dziękuję wszystkim 



sponsorom, którzy tutaj przyłożyli swoją cegiełkę do uroczystego podziękowania za plany 

rolnikom. Dzisiaj czujemy się podobnie jak rolnicy przed wyjściem w pole, patrzymy w pogodę i 

modlimy się, żeby w sobotę ta pogoda była dobra i mam nadzieję, że tak będzie i w tym momencie 

chciałam zaprosić wszystkich mieszkańców naszej gminy na dożynki powiatowe do Dobrzycy. One 

rozpoczną się mszą świętem o godzinie 12. w kościele pod wezwaniem Trójcy Świętej Dobrzycy, a 

następnie wszystkie uroczystości już na boisku. Dziękuję bardzo wszystkim, którzy są bardzo 

zaangażowani w to, aby ta uroczystość przebiega u nas jak najlepiej, ale tutaj wszystko zależy też w 

dużej mierze niestety od pogody. Chciałam także państwa zaprosić na spotkanie związane z 

założeniem Spółki Wodnej Gminy Będzino on odbędzie się 17 września o godzinie 16:00 w Domu 

Kultury w Będzinie. To też bardzo ważne działanie, do realizacji tutaj zachęcam przede wszystkim 

rolników, aby byli to będzie spotkanie założycielskie, będą wybierani przedstawiciele spółki, a 

następnie inwestycje, które miało być realizowane poprzez tą spółkę. W okresie między sesyjnym 

także w Urzędzie Gminy pojawiła się nowa osoba w pracy, wyłoniona w trybie konkursu otwartego 

jest to referent do spraw windykacji pani Justyna Pilarczyk. Także na mocy porozumienia urzędów 

w Urzędzie Stanu Cywilnego od 1 września jest pani Monika Tarnowska jako zastępca kierownika 

Urzędu Stanu Cywilnego ogłosiłam także nabory na pracowników, których poszukujemy. To jest 

nabór związane z stanowiskiem do spraw melioracji, wydawania decyzji środowiskowych, także 

prowadzimy nabór w zakresie pozyskania pracownika do spraw obsługi wniosków z pozyskiwania 

środków zewnętrznych, do spraw inwestycji, a także do spraw obsługi Rady Gminy i promocji. 

Dziękuję i proszę o pytania.  

Andrzej Nożykowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Dziękuję ja bardzo proszę pani wójt, jeśliby mogła pani przybliżyć w ramach ZITu, jakie inwestycje 

dotyczą naszej gminy, bo wszędzie prasa się też tak rozpisała. Odnośnie tam Koszalina i tych innych 

większych miejscowości. O Będzinie było cicho, coś tam wiemy, ale tak myślę, że to już jest 

sprecyzowane. Bardzo proszę o informację.  

Sylwia Halama (Wójt Gminy Będzino)  

Tak. W ramach ZITu mamy zatwierdzone inwestycje w zakresie budowy dojścia do morza w 

miejscowości Pleśna. To jest duże przedsięwzięcie i ono jest planowane do realizacji. W ramach 

tzw. programu Feniks mamy zaplanowane budowę centrum przesiadkowego w miejscowości 

Strzeżenice. Z tym, że pierwszy nabór już się odbył, on był do końca czerwca. Nie mogliśmy złożyć 

wniosku, ponieważ nie byliśmy gotowi dokumentacyjnie do tego też wiem, że wiele samorządów 

tych wniosków nie złożyło, no i na ten moment, jeżeli pojawi się kolejny nabór, wówczas będziemy 

o te środki aplikować. Mamy także złożony projekt na działania miękkie w zakresie usług 

opiekuńczych i asystenckich, a także wniosek zatwierdzoną fiszkę projektową na budowę ścieżki 

rowerowej z Sarbinowa, z Będzina do Sarbinowa.  

Andrzej Nożykowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Dziękuję, bardzo proszę, pan Łukasz Grudzień.  

Łukasz Grudzień (Radny)  

Pani wójt, ja mam tylko takie jedno krótkie pytanie odnośnie do tego spotkania, z jednostkami 

Ochotniczych Straży Pożarnych czy wszystkie jednostki wywiązały się z tej naszej umowy złożenia 

tego projektu co rozmawialiśmy na zasadzie strategii, tak jak przyjmują na następne lata.  

Sylwia Halama (Wójt Gminy Będzino)  

Wszystkie jednostki te dokumenty złożyły.  



Andrzej Nożykowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Dziękuję bardzo kto jeszcze chciałby zabrać głos. Jeśli nie ma chętnych, to dziękuję. Kończymy pkt 7 

pkt 8, wolne wnioski i zapytania, czy ktoś z państwa ma jakieś wnioski czy zapytania, czy już jest to 

wyczerpane w trakcie, jeśli nie przechodzimy do pkt 9 zamknięcie obrad proszę państwa, sesja jest 

na pewno zaplanowana na koniec września. Jeszcze 1, m.in. na razie zamknięcie tam budżetu na 

koniec kwartału, a druga rzecz, że też może już będziemy po zebraniach wszystkich wiejskich, 

założenia, jakieś tam plany sołectw, byśmy mieli informacje i no i takie istotne. Co prawda podobno 

od tego roku jest to tylko niekonieczne, ale też omówienie pierwszego półrocza. Jeżeli chodzi o 

wykonanie budżetu. To takie najważniejsze debaty, chyba że państwo jeszcze coś tam chcielibyście 

dorzucić innego, to bardzo proszę. Wiemy, że jest dobra, także dobrze. No jeszcze jest propozycja, 

no mamy też to w programie nie, że omówienie sytuacji w rolnictwie w harmonogramie rady. Jeśli 

nie ma innych. Bardzo dziękuję, zamykam obrady sesji.  
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Sporządzono: 10.10.2024

Protokół z sesji

VII Sesja IX Kadencji Rady Gminy Będzino
data posiedzenia: 11-09-2024

miejsce posiedzenia: Urząd Gminy Będzino ; 76-037 Będzino 19, Sala nr 14

Porządek obrad

Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności1.
Porządek obrad i wnioski do porządku obrad2.
Wolna trybuna3.
Podjęcie uchwał:4.

Projekt nr 1 – Uchwała w sprawie zmian budżetu Gminy Będzino na 2024 rokA.
Projekt nr 2 – Uchwała w sprawie nadania nazw ulic w miejscowości Kładno gminaB.
Będzino;
Projekt nr 3 – Uchwała w sprawie nadania nazw ulic w miejscowości Kładno gminaC.
Będzino;
Projekt nr 4 – Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumieniaD.
międzygminnego dotyczącego zapewnienia wsparcia dla osób z terenu Gminy Malechowo
przez Gminę Będzino w zakresie mieszkania wspomaganego
Projekt nr 5 - Uchwała w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt oraz maksymalnejE.
opłaty za wyżywienie dziecka w Żłobku ,,Morska Kraina” w Mścicach
Projekt nr 6 - Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowymF.
dzierżawcą kolejnej umowy dzierżawy
Projekt nr 7 – Uchwała w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi na działaniaG.
Kierownika Gminnego Zakładu Komunalnego w Będzinie

Podsumowanie roku szkolnego 2023/20245.
Stan przygotowań placówek oświatowych i wychowawczych do rozpoczęcia roku szkolnego6.
2024/2025
Informacja Wójta z działalności między sesjami i odpowiedzi na zapytania z ostatniej sesji.7.
Wolne wnioski i zapytania.8.
Zamknięcie obrad.9.

Wykaz głosowań

Porządek obrad (2024-09-11 10:25:27)1.
przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)

obecni: 15 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0
ZA - 15 - Franciszek Adamiuk; Tomasz Baczyński; Joanna Banaszczak; Dorota Bedus; Sławomir
Bryliński; Marek Giziński; Łukasz Grudzień; Paweł Hrymnak; Eugenia Imbiorowska; Andrzej
Jóźwiak; Piotr Kołpacki; Anna Kowalska; Krystyna Najdzion; Andrzej Nożykowski; Wioletta Parol-
Żyluk;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Projekt nr 1 – Uchwała w sprawie zmian budżetu Gminy Będzino na 2024 rok (2024-09-112.
10:30:16)
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przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 15 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0
ZA - 15 - Franciszek Adamiuk; Tomasz Baczyński; Joanna Banaszczak; Dorota Bedus; Sławomir
Bryliński; Marek Giziński; Łukasz Grudzień; Paweł Hrymnak; Eugenia Imbiorowska; Andrzej
Jóźwiak; Piotr Kołpacki; Anna Kowalska; Krystyna Najdzion; Andrzej Nożykowski; Wioletta Parol-
Żyluk;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Projekt nr 2 – Uchwała w sprawie nadania nazw ulic w miejscowości Kładno gmina Będzino3.
(2024-09-11 10:34:08)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 15 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0
ZA - 15 - Franciszek Adamiuk; Tomasz Baczyński; Joanna Banaszczak; Dorota Bedus; Sławomir
Bryliński; Marek Giziński; Łukasz Grudzień; Paweł Hrymnak; Eugenia Imbiorowska; Andrzej
Jóźwiak; Piotr Kołpacki; Anna Kowalska; Krystyna Najdzion; Andrzej Nożykowski; Wioletta Parol-
Żyluk;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Projekt nr 3 – Uchwała w sprawie nadania nazw ulic w miejscowości Kładno gmina Będzino4.
(2024-09-11 10:35:42)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 15 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0
ZA - 15 - Franciszek Adamiuk; Tomasz Baczyński; Joanna Banaszczak; Dorota Bedus; Sławomir
Bryliński; Marek Giziński; Łukasz Grudzień; Paweł Hrymnak; Eugenia Imbiorowska; Andrzej
Jóźwiak; Piotr Kołpacki; Anna Kowalska; Krystyna Najdzion; Andrzej Nożykowski; Wioletta Parol-
Żyluk;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Projekt nr 4 – Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego5.
dotyczącego zapewnienia wsparcia dla osób z terenu Gminy Malechowo przez Gminę Będzino w
zakresie mieszkania wspomaganego (2024-09-11 10:37:44)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 15 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0
ZA - 15 - Franciszek Adamiuk; Tomasz Baczyński; Joanna Banaszczak; Dorota Bedus; Sławomir
Bryliński; Marek Giziński; Łukasz Grudzień; Paweł Hrymnak; Eugenia Imbiorowska; Andrzej
Jóźwiak; Piotr Kołpacki; Anna Kowalska; Krystyna Najdzion; Andrzej Nożykowski; Wioletta Parol-
Żyluk;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Projekt nr 5 - Uchwała w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt oraz maksymalnej opłaty6.
za wyżywienie dziecka w Żłobku ,,Morska Kraina” w Mścicach (2024-09-11 10:44:29)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 15 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0
ZA - 15 - Franciszek Adamiuk; Tomasz Baczyński; Joanna Banaszczak; Dorota Bedus; Sławomir
Bryliński; Marek Giziński; Łukasz Grudzień; Paweł Hrymnak; Eugenia Imbiorowska; Andrzej
Jóźwiak; Piotr Kołpacki; Anna Kowalska; Krystyna Najdzion; Andrzej Nożykowski; Wioletta Parol-
Żyluk;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Projekt nr 6 - Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowym dzierżawcą7.
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kolejnej umowy dzierżawy (2024-09-11 10:46:02)
przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)

obecni: 15 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0
ZA - 15 - Franciszek Adamiuk; Tomasz Baczyński; Joanna Banaszczak; Dorota Bedus; Sławomir
Bryliński; Marek Giziński; Łukasz Grudzień; Paweł Hrymnak; Eugenia Imbiorowska; Andrzej
Jóźwiak; Piotr Kołpacki; Anna Kowalska; Krystyna Najdzion; Andrzej Nożykowski; Wioletta Parol-
Żyluk;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Projekt nr 7 – Uchwała w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi na działania8.
Kierownika Gminnego Zakładu Komunalnego w Będzinie (2024-09-11 10:47:39)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 15 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0
ZA - 15 - Franciszek Adamiuk; Tomasz Baczyński; Joanna Banaszczak; Dorota Bedus; Sławomir
Bryliński; Marek Giziński; Łukasz Grudzień; Paweł Hrymnak; Eugenia Imbiorowska; Andrzej
Jóźwiak; Piotr Kołpacki; Anna Kowalska; Krystyna Najdzion; Andrzej Nożykowski; Wioletta Parol-
Żyluk;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -

Przebieg sesji

sporządził
Magdalena Kustra

przewodniczący
Andrzej Nożykowski
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R.0002.7.2024.MK                Będzino, dn. 4 września 2024 r. 

ZAWIADOMIENIE 

Na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. 
o samorządzie gminnym (tj. Dz. U. z 2024 r. poz. 609. poz. 721) 

zwołuję 
VII sesję IX kadencji Rady Gminy Będzino 

na dzień 11 września 2024 r., o godz. 10:00. 
 

Miejscem obrad będzie sala narad Urzędu Gminy Będzino. 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Porządek obrad i wnioski do porządku obrad. 
3. Wolna trybuna. 
4. Podjęcie uchwał: 

a) Projekt nr 1 – Uchwała w sprawie zmian budżetu Gminy Będzino na 2024 rok; 
b) Projekt nr 2 – Uchwała w sprawie nadania nazw ulic w miejscowości Kładno 

gmina Będzino; 
c) Projekt nr 3 – Uchwała w sprawie nadania nazw ulic w miejscowości Kładno 

gmina Będzino; 
d) Projekt nr 4 – Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

międzygminnego dotyczącego zapewnienia wsparcia dla osób z terenu Gminy 
Malechowo przez Gminę Będzino w zakresie mieszkania wspomaganego; 

e) Projekt nr 5 - Uchwała w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt oraz 
maksymalnej opłaty za wyżywienie dziecka w Żłobku ,,Morska Kraina” w 
Mścicach; 

f) Projekt nr 6 - Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie z 
dotychczasowym dzierżawcą kolejnej  umowy dzierżawy; 

g) Projekt nr 7 – Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na kierownika Gminnego 
Zakładu Komunalnego w Będzinie; 

5. Podsumowanie roku szkolnego 2023/2024. 
6. Stan przygotowań placówek oświatowych i wychowawczych do rozpoczęcia roku 

szkolnego 2024/2025. 
7. Informacja Wójta z działalności między sesjami i odpowiedzi na zapytania z 

ostatniej sesji.  
8. Wolne wnioski i zapytania. 
9. Zamknięcie obrad. 

 

Zgodnie z art. 25 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym – pracodawca 
obowiązany jest zwolnić radnego od pracy zawodowej w celu umożliwienia mu brania udziału w 
pracach organów gminy.  
Projekty uchwał są dostępne pod adresem https://bedzino-rada2.alfatv2.pl/ 

 
 
 

Przewodniczący Rady Gminy Będzino 
Andrzej Nożykowski 

mailto:rada@bedzino.pl
http://www.rada.bedzino.pl/
https://bedzino-rada2.alfatv2.pl/






UCHWAŁA NR VII/43/24 
RADY GMINY BĘDZINO 

z dnia 11 września 2024 r. 

w sprawie zmiany budżetu Gminy Będzino na 2024 rok 

Na podstawie Na podstawie art. 211, 212, 217, 235-236 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 roku ustawy 
o finansach publicznych (Dz. U. z 2023 r. poz. 1270; poz. 1273, poz. 1407, poz. 1641, poz.1693, poz. 1872; 
z 2024 r. poz. 1089), art. 18 ust. 2 pkt 4 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz.U. 
z 2024 r. poz. 609; poz. 721) oraz art. 111 ustawy z dnia 12 marca 2022 r. o pomocy obywatelom Ukrainy 
w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa (Dz. U z 2024 r. poz. 167; poz. 232, poz. 834, 
poz. 854, poz. 1089),Rada Gminy Będzino uchwala, co następuje:                            

§ 1.  

Zwiększa się dochody budżetu Gminy Będzino na 2024 rok o kwotę 727 082,70 zł, zgodnie z załącznikiem 
Nr 1. 

§ 2.  

Zwiększa się wydatki budżetu Gminy Będzino na 2024 rok o kwotę 727 082,70 zł, zgodnie z załącznikiem 
Nr 2. 

§ 3.  

Dokonuje się przeniesienia wydatków budżetu w ramach działów i pomiędzy działami klasyfikacji 
budżetowej, zgodnie z załącznikiem Nr  2. 

§ 4.  

Po dokonanych zmianach budżet Gminy Będzino na 2024 rok zamyka się następującymi kwotami: 

1) po stronie dochodów kwotą  97 496 067,10 zł, w tym: 

- dochody bieżące 63 771 925,86 zł, 

- dochody majątkowe 33 724 141,24 zł, 

- plan finansowy zadań z zakresu administracji rządowej oraz innych zadań zleconych ustawami w kwocie 
5 225 994,16 zł. 

2) po stronie wydatków kwotą 99 698 439,24 zł, w tym: 

- wydatki bieżące 64 990 720,65 zł, 

- wydatki majątkowe 34 707 718,59 zł, 

- plan finansowy zadań z zakresu administracji rządowej oraz innych zadań zleconych ustawami  
5 225 994,16 zł. 

§ 5.  

Określa się deficyt budżetu Gminy Będzino w kwocie  2 202 372,14 zł., który zostanie pokryty 
przychodami pochodzącymi z: 

- niewykorzystanych środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu, wynikających z rozliczenia 
dochodów i wydatków nimi finansowanych związanych ze szczególnymi zasadami wykonywania budżetu 
określonymi w odrębnych ustawach  w kwocie 2 202 372,14 zł. 

§ 6.  

Przychody i rozchody w kwotach: 
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1) Przychody nie ulegają zmianie i wynoszą 4 642 372,14 zł 

2) Rozchody nie ulegają zmianie i wynoszą  2 440 000,00 zł. 

§ 7.  

Wykonanie uchwały powierza się Wójtowi Gminy Będzino. 

§ 8.  

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia i podlega ogłoszeniu w Dzienniku Urzędowym Województwa 
Zachodniopomorskiego. 

 

   

Przewodniczący Rady Gminy 
Będzino 

 
 

Andrzej Nożykowski 
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Załącznik nr 1 do Uchwały nr VII/43/24 Rady Gminy Będzino z dnia 11 września 2024r.

Dział Rozdział Paragraf Treść Przed zmianą Zmiana Po zmianie

750 Administracja publiczna 1 486 955,32 100 471,76 1 587 427,08

75023 Urzędy gmin (miast i miast na prawach powiatu) 707 887,18 94 441,23 802 328,41

0940 Wpływy z rozliczeń/zwrotów z lat ubiegłych 596 037,18 84 441,23 680 478,41

0960
Wpływy z otrzymanych spadków, zapisów i darowizn w
postaci pieniężnej

0,00 10 000,00 10 000,00

75095 Pozostała działalność 679 083,56 6 030,53 685 114,09

0970 Wpływy z różnych dochodów 500,00 6 030,53 6 530,53

754 Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa 50 000,00 12,48 50 012,48

75416 Straż gminna (miejska) 0,00 12,48 12,48

0570
Wpływy z tytułu grzywien, mandatów i innych kar
pieniężnych od osób fizycznych

0,00 12,48 12,48

756
Dochody od osób prawnych, od osób fizycznych i od
innych jednostek nieposiadających osobowości
prawnej oraz wydatki związane z ich poborem

24 892 995,60 111 524,57 25 004 520,17

75615
Wpływy z podatku rolnego, podatku leśnego, podatku od
czynności cywilnoprawnych, podatków i opłat lokalnych od
osób prawnych i innych jednostek organizacyjnych

8 542 318,64 1 263,02 8 543 581,66

0500 Wpływy z podatku od czynności cywilnoprawnych 32 345,00 400,00 32 745,00

0640
Wpływy z tytułu kosztów egzekucyjnych, opłaty
komorniczej i kosztów upomnień

32,00 112,00 144,00

0910
Wpływy z odsetek od nieterminowych wpłat z tytułu
podatków i opłat

2 500,00 751,02 3 251,02

75616

Wpływy z podatku rolnego, podatku leśnego, podatku od
spadków i darowizn, podatku od czynności cywilno-
prawnych oraz podatków i opłat lokalnych od osób
fizycznych

5 275 500,99 110 261,55 5 385 762,54

0500 Wpływy z podatku od czynności cywilnoprawnych 566 298,29 86 519,12 652 817,41

0640
Wpływy z tytułu kosztów egzekucyjnych, opłaty
komorniczej i kosztów upomnień

7 587,20 1 788,80 9 376,00

0910
Wpływy z odsetek od nieterminowych wpłat z tytułu
podatków i opłat

1 952,50 21 953,63 23 906,13

758 Różne rozliczenia 17 142 946,00 286 648,06 17 429 594,06

75814 Różne rozliczenia finansowe 258 543,00 286 648,06 545 191,06
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2100
Środki z Funduszu Pomocy na finansowanie lub
dofinansowanie zadań bieżących w zakresie pomocy
obywatelom Ukrainy

217 543,00 31 941,00 249 484,00

6680
Wpłata środków finansowych z niewykorzystanych w
terminie wydatków, które nie wygasają z upływem roku
budżetowego

0,00 254 707,06 254 707,06

852 Pomoc społeczna 2 944 515,53 3 164,30 2 947 679,83

85203 Ośrodki wsparcia 1 035 494,68 51 930,30 1 087 424,98

2010

Dotacja celowa otrzymana z budżetu państwa na
realizację zadań bieżących z zakresu administracji
rządowej oraz innych zadań zleconych gminie (związkom
gmin, związkom powiatowo-gminnym) ustawami

1 035 494,68 51 930,30 1 087 424,98

85213

Składki na ubezpieczenie zdrowotne opłacane za osoby
pobierające niektóre świadczenia z pomocy społecznej
oraz za osoby uczestniczące w zajęciach w centrum
integracji społecznej

43 392,00 -11 576,00 31 816,00

2030
Dotacja celowa otrzymana z budżetu państwa na
realizację własnych zadań bieżących gmin (związków
gmin, związków powiatowo-gminnych)

43 392,00 -11 576,00 31 816,00

85214
Zasiłki okresowe, celowe i pomoc w naturze oraz składki
na ubezpieczenia emerytalne i rentowe

142 185,00 -37 190,00 104 995,00

2030
Dotacja celowa otrzymana z budżetu państwa na
realizację własnych zadań bieżących gmin (związków
gmin, związków powiatowo-gminnych)

128 185,00 -37 190,00 90 995,00

853 Pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej 8 268,07 221 862,00 230 130,07

85395 Pozostała działalność 8 268,07 221 862,00 230 130,07

2180
Środki z Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 na
finansowanie lub dofinansowanie realizacji zadań
związanych z przeciwdziałaniem COVID-19

5 268,07 221 862,00 227 130,07

855 Rodzina 3 143 635,21 0,00 3 143 635,21

85516 System opieki nad dziećmi w wieku do lat 3 276 011,50 0,00 276 011,50

0830 Wpływy z usług 221 760,00 0,00 221 760,00

900 Gospodarka komunalna i ochrona środowiska 10 710 386,00 745,10 10 711 131,10

90005 Ochrona powietrza atmosferycznego i klimatu 70 000,00 650,00 70 650,00

2460

Środki otrzymane od pozostałych jednostek zaliczanych
do sektora finansów publicznych na realizacje zadań
bieżących jednostek zaliczanych do sektora finansów
publicznych

0,00 650,00 650,00

90019
Wpływy i wydatki związane z gromadzeniem środków z
opłat i kar za korzystanie ze środowiska

22 000,00 95,10 22 095,10

0690 Wpływy z różnych opłat 7 000,00 77,86 7 077,86

0920 Wpływy z pozostałych odsetek 0,00 17,24 17,24
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921 Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego 1 247 000,00 2 654,43 1 249 654,43

92109 Domy i ośrodki kultury, świetlice i kluby 2 000,00 2 654,43 4 654,43

2950
Wpływy ze zwrotów niewykorzystanych dotacji oraz
płatności

0,00 2 654,43 2 654,43

Razem: 96 768 984,40 727 082,70 97 496 067,10
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Załącznik nr 2 do Uchwały nr VII/43/24 Rady Gminy Będzino z dnia 11 września 2024r.

Dział Rozdział Paragraf Treść Przed zmianą Zmiana Po zmianie

600 Transport i łączność 15 706 696,39 10 800,00 15 717 496,39

60016 Drogi publiczne gminne 14 169 805,78 10 800,00 14 180 605,78

4210 Zakup materiałów i wyposażenia 329 678,71 10 800,00 340 478,71

750 Administracja publiczna 7 715 388,78 15 229,84 7 730 618,62

75075 Promocja jednostek samorządu terytorialnego 218 525,00 12 000,00 230 525,00

4300 Zakup usług pozostałych 109 300,00 12 000,00 121 300,00

75095 Pozostała działalność 1 941 393,20 3 229,84 1 944 623,04

4210 Zakup materiałów i wyposażenia 154 000,00 1 700,00 155 700,00

4220 Zakup środków żywności 11 000,00 1 529,84 12 529,84

801 Oświata i wychowanie 36 749 064,63 136 948,89 36 886 013,52

80101 Szkoły podstawowe 15 339 508,52 36 380,00 15 375 888,52

4300 Zakup usług pozostałych 178 700,00 10 000,00 188 700,00

4350
Zakup towarów (w szczególności materiałów, leków,
żywności) w związku z pomocą obywatelom Ukrainy

33 500,00 3 000,00 36 500,00

4740
Wynagrodzenia i uposażenia wypłacane w związku z
pomocą obywatelom Ukrainy

32 020,00 3 000,00 35 020,00

4750
Wynagrodzenia nauczycieli wypłacane w związku z
pomocą obywatelom Ukrainy

65 926,00 15 700,00 81 626,00

4850
Składki i inne pochodne od wynagrodzeń pracowników
wypłacanych w związku z pomocą obywatelom Ukrainy

18 420,00 4 680,00 23 100,00

80104 Przedszkola 13 911 797,90 5 561,00 13 917 358,90

4740
Wynagrodzenia i uposażenia wypłacane w związku z
pomocą obywatelom Ukrainy

42 359,00 5 561,00 47 920,00

80113 Dowożenie uczniów do szkół 1 156 481,00 94 957,89 1 251 438,89

4300 Zakup usług pozostałych 570 100,00 94 957,89 665 057,89

80195 Pozostała działalność 2 308 102,95 50,00 2 308 152,95

4210 Zakup materiałów i wyposażenia 2 283,92 50,00 2 333,92

852 Pomoc społeczna 5 059 856,53 350 071,81 5 409 928,34

85203 Ośrodki wsparcia 1 035 494,68 51 930,30 1 087 424,98
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2360

Dotacja celowa z budżetu jednostki samorządu
terytorialnego, udzielone w trybie art. 221 ustawy, na
finansowanie lub dofinansowanie zadań zleconych do
realizacji organizacjom prowadzącym działalność pożytku
publicznego

1 035 494,68 51 930,30 1 087 424,98

85213

Składki na ubezpieczenie zdrowotne opłacane za osoby
pobierające niektóre świadczenia z pomocy społecznej
oraz za osoby uczestniczące w zajęciach w centrum
integracji społecznej

43 392,00 -11 576,00 31 816,00

4130 Składki na ubezpieczenie zdrowotne 43 392,00 -11 576,00 31 816,00

85214
Zasiłki okresowe, celowe i pomoc w naturze oraz składki
na ubezpieczenia emerytalne i rentowe

168 185,00 -37 190,00 130 995,00

3110 Świadczenia społeczne 168 185,00 -37 190,00 130 995,00

85219 Ośrodki pomocy społecznej 1 510 895,25 24 294,46 1 535 189,71

4110 Składki na ubezpieczenia społeczne 73 800,00 20 922,30 94 722,30

4120 Składki na Fundusz Pracy oraz Fundusz Solidarnościowy 16 000,00 2 976,75 18 976,75

4210 Zakup materiałów i wyposażenia 37 395,41 395,41 37 790,82

85295 Pozostała działalność 696 383,85 322 613,05 1 018 996,90

4170 Wynagrodzenia bezosobowe 71 052,46 116 104,92 187 157,38

4210 Zakup materiałów i wyposażenia 42 657,00 40 445,00 83 102,00

4220 Zakup środków żywności 44 600,00 39 000,00 83 600,00

4260 Zakup energii 43 000,00 60 000,00 103 000,00

4300 Zakup usług pozostałych 97 624,61 67 063,13 164 687,74

853 Pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej 8 268,07 221 862,00 230 130,07

85395 Pozostała działalność 8 268,07 221 862,00 230 130,07

3110 Świadczenia społeczne 5 043,82 215 400,00 220 443,82

4010 Wynagrodzenia osobowe pracowników 224,25 6 462,00 6 686,25

855 Rodzina 4 121 678,21 11 200,00 4 132 878,21

85516 System opieki nad dziećmi w wieku do lat 3 965 599,50 11 200,00 976 799,50

4220 Zakup środków żywności 115 400,00 11 200,00 126 600,00

900 Gospodarka komunalna i ochrona środowiska 9 037 511,02 -14 029,84 9 023 481,18

90015 Oświetlenie ulic, placów i dróg 1 211 710,06 -14 529,84 1 197 180,22

4210 Zakup materiałów i wyposażenia 8 211,68 2 849,93 11 061,61

6050 Wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych 170 898,38 -17 379,77 153 518,61

90095 Pozostała działalność 445 037,50 500,00 445 537,50

4210 Zakup materiałów i wyposażenia 52 439,82 500,00 52 939,82

921 Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego 3 055 779,93 -5 000,00 3 050 779,93

92120 Ochrona zabytków i opieka nad zabytkami 1 384 800,00 -5 000,00 1 379 800,00

6050 Wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych 81 800,00 -10 000,00 71 800,00
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6570

Dotacja celowa przekazana z budżetu na finansowanie lub
dofinansowanie zadań inwestycyjnych obiektów
zabytkowych jednostkom niezaliczanym do sektora
finansów publicznych

780 000,00 5 000,00 785 000,00

Razem: 98 971 356,54 727 082,70 99 698 439,24

BeSTia Strona 3 z 3

––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––
Id: 088E7F9E-C61E-4646-9531-02044B27375C. Podpisany Strona 3



Strona 1 z 5 
 

Załącznik inwestycyjny na dzień 11.09.2024r 
 

Dział Rozdział Paragraf Treść Wartość 

010   Rolnictwo i łowiectwo 226 320,00 

 01008  Melioracje wodne 226 320,00 

 6050 Wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych 226 320,00 

 Melioracja działek w Śmiechowie 226 320,00 

400   Wytwarzanie i zaopatrywanie w energię elektryczną, gaz i wodę 4 045 000,00 

 40002  Dostarczanie wody 3 995 000,00 

 6050 Wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych 395 000,00 

 Przebudowa ujęcia i stacji uzdatniania wody w miejscowości Dobrzyca 
wraz z budową i przebudową systemu zaopatrzenia w wodę miejscowości 

Miłogoszcz 

 

0,00 

Wydatki inwestycyjne- GZK 395 000,00 

6058 Wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych 2 838 001,00 

 Przebudowa ujęcia i stacji uzdatniania wody w miejscowości Dobrzyca 
wraz z budową i przebudową systemu zaopatrzenia w wodę miejscowości 
Miłogoszcz 

 

2 838 001,00 

6059 Wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych 761 999,00 

 Przebudowa ujęcia i stacji uzdatniania wody w miejscowości Dobrzyca 
wraz z budową i przebudową systemu zaopatrzenia w wodę miejscowości 

Miłogoszcz 

 

761 999,00 

40003  Dostarczanie energii elektrycznej 50 000,00 

 6050 Wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych 50 000,00 

 Energia dla Środowiska, klaster energii 50 000,00 

600   Transport i łączność 14 598 199,09 

 60014  Drogi publiczne powiatowe 1 371 640,73 

  

6300 
Dotacja celowa na pomoc finansową udzielaną między jednostkami 
samorządu terytorialnego na dofinansowanie własnych zadań 
inwestycyjnych i zakupów inwestycyjnych 

 

1 371 640,73 

 Przebudowa drogi powiatowej nr 3504Z Gąski- Kładno 1 371 640,73 

60016  Drogi publiczne gminne 13 208 945,74 

 6050 Wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych 5 937 109,77 

 FS Barnin- Zagaje, droga na Zagaje 20 000,00 

FS Będzinko, płyty jumbo na drogę gminną w m. Będzinko 14 075,73 

FS Będzino, płyty jumbo na drogę gminną do posesji w m. Będzino nr 95 13 000,00 

FS Dobrzyca, kruszywo- grys na utwardzenie dróg gminnych w sołectwie 15 000,00 

FS Komory, remont drogi w m. Komory 16 367,77 

FS Skrzeszewo, płyty jumbo na drogi na terenie sołectwa 13 721,24 

FS Słowienkowo, płyty jumbo na drogi na terenie sołectwa 14 683,32 

FS Stoisław zakup płyt jumbo 12 000,00 

FS Stoisław, kruszywo na drogi na terenie sołectwa 10 000,00 

FS Strachomino, płyty jumbo na drogi na terenie sołectwa 24 292,93 

FS Strzeżenice, kruszywo na drogi na terenie sołectwa 20 000,00 

FS Tymień, przebudowa drogi od nr 4F do nr 4R w m. Tymień 20 000,00 
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FS Uliszki, płyty jumbo na drogi gminne na terenie sołectwa 14 936,41 

Przebudowa drogi do banku w Będzinie 361 198,34 

Przebudowa drogi gminnej nr 100020Z w miejscowości Strachomino 1 478 944,00 

Przebudowa drogi gminnej Tymień - Strachomino, etap II 0,00 

   Przebudowa drogi gminnej w m.Kładno 80 000,00 

Przebudowa drogi gminnej w miejscowości Smolne 13 530,00 

Przebudowa drogi nr 100023Z w Będzinie do zakładów piekarniczych 

Bajgiel 
1 034 194,17 

Przebudowa drogi Strzeżenice- Kazimierz Pomorski 2 500 000,00 

Przebudowa drogi w m. Śmiechów 130 000,00 

Remont drogi 100021Z w Komorach 111 165,86 

Wydatki inwestycyjne 20 000,00 

6059 Wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych 6 351 835,97 

 Przebudowa drogi gminnej nr 100020Z w miejscowości Strachomino 2 521 056,00 

Przebudowa drogi gminnej Tymień - Strachomino, etap II 0,00 

Przebudowa drogi nr 100023Z w Będzinie do zakładów piekarniczych 
Bajgiel 

1 219 745,83 

Przebudowa drogi Strzeżenice- Kazimierz Pomorski 2 500 000,00 

Remont drogi 100021Z w Komorach 111 034,14 

 

6300 
Dotacja celowa na pomoc finansową udzielaną między jednostkami 
samorządu terytorialnego na dofinansowanie własnych zadań 

inwestycyjnych i zakupów inwestycyjnych 

 

0,00 

 Przebudowa drogi powiatowej nr 3504Z Gąski- Kładno 0,00 

6370 
Wydatki poniesione ze środków z Rządowego Funduszu Polski Ład: 
Program Inwestycji Strategicznych na realizację zadań inwestycyjnych 

920 000,00 

 Przebudowa drogi gminnej Tymień - Strachomino, etap I 920 000,00 

60020  Funkcjonowanie przystanków komunikacyjnych 17 612,62 

 6050 Wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych 17 612,62 

 FS Popowo, przystanek z wykonaniem podłoża 14 987,62 

Wydatki inwestycyjne- GZK 2 625,00 

700   Gospodarka mieszkaniowa 5 301 060,00 

 70004  Różne jednostki obsługi gospodarki mieszkaniowej 2 301 060,00 

 6050 Wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych 301 060,00 

 Wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych 301 060,00 

6370 
Wydatki poniesione ze środków z Rządowego Funduszu Polski Ład: 
Program Inwestycji Strategicznych na realizację zadań inwestycyjnych 

2 000 000,00 

 Prace modernizacyjne i adaptacyjne w budynkach socjalnych na terenie 
Gminy Będzino 

2 000 000,00 

70021  Społeczne inicjatywy mieszkaniowe 3 000 000,00 

 6010 Wydatki na zakup i objęcie akcji i udziałów 3 000 000,00 

 Wydatki na zakup i objęcie akcji i udziałów 3 000 000,00 

750   Administracja publiczna 541 389,97 

 75095  Pozostała działalność 541 389,97 

 6050 Wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych 22 000,00 

 FS Śmiechów- Borkowice, altana 22 000,00 
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FS Tymień, wydatek inwestycyjny, traktorek-kosiarka 0,00 

6067 Wydatki na zakupy inwestycyjne jednostek budżetowych 399 530,55 

 Cyberbezpieczna Gmina Będzino 399 530,55 

6069 Wydatki na zakupy inwestycyjne jednostek budżetowych 119 859,42 

 Cyberbezpieczna Gmina Będzino 119 859,42 

754   Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa 12 500,00 

 75411  Komendy powiatowe Państwowej Straży Pożarnej 2 500,00 

 
6170 

Wpłaty jednostek na państwowy fundusz celowy na finansowanie lub 
dofinansowanie zadań inwestycyjnych 

2 500,00 

 Wpłaty jednostek na państwowy fundusz celowy na finansowanie lub 
dofinansowanie zadań inwestycyjnych 

2 500,00 

 75412  Ochotnicze straże pożarne 10 000,00 

 6050 Wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych 10 000,00 

 FS Mścice, tor dla dzieci CTIF dla dzieci i młodzieżowej drużyny 
pożarniczej dla OSP Mścice 

10 000,00 

758   Różne rozliczenia 80 000,00 

 75818  Rezerwy ogólne i celowe 80 000,00 

 6800 Rezerwy na inwestycje i zakupy inwestycyjne 80 000,00 

 Rezerwa inwestycyjne 80 000,00 

801   Oświata i wychowanie 5 542 000,00 

 80101  Szkoły podstawowe 42 000,00 

 6050 Wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych 42 000,00 

 Modernizacja instalacji odgromowej w SP Dobrzyca 42 000,00 

Modernizacja, remont ściany szczytowej w SP Mścice 0,00 

80104  Przedszkola 5 500 000,00 

 6057 Wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych 500 000,00 

 Utworzenie nowych miejsc wych.przedszkolnego w Gminie Będzino 500 000,00 

6370 
Wydatki poniesione ze środków z Rządowego Funduszu Polski Ład: 
Program Inwestycji Strategicznych na realizację zadań inwestycyjnych 

5 000 000,00 

 Budowa kompleksu przedszkolno-żłobkowego w Będzinie 5 000 000,00 

852   Pomoc społeczna 245 000,00 

 85219  Ośrodki pomocy społecznej 245 000,00 

 6067 Wydatki na zakupy inwestycyjne jednostek budżetowych 219 201,50 

 Centrum Usług Społecznych 219 201,50 

6069 Wydatki na zakupy inwestycyjne jednostek budżetowych 25 798,50 

 Centrum Usług Społecznych 25 798,50 

900   Gospodarka komunalna i ochrona środowiska 2 566 289,60 

 90001  Gospodarka ściekowa i ochrona wód 2 142 680,00 

 6050 Wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych 142 680,00 

 Naprawa rurociągu kanalizacji deszczowej Mścice , Łubnik 142 680,00 

6370 
Wydatki poniesione ze środków z Rządowego Funduszu Polski Ład: 
Program Inwestycji Strategicznych na realizację zadań inwestycyjnych 

2 000 000,00 

 Budowa oczyszczalni ścieków i kanalizacji sanitarnej Tymień, Kładno, 
Pleśna 

2 000 000,00 

90005  Ochrona powietrza atmosferycznego i klimatu 70 000,00 
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6230 
Dotacja celowa z budżetu na finansowanie lub dofinansowanie kosztów 

realizacji inwestycji i zakupów inwestycyjnych jednostek nie zaliczanych 

do sektora finansów publicznych 

 

70 000,00 

 Ciepłe mieszkanie 70 000,00 

90015  Oświetlenie ulic, placów i dróg 153 518,61 

 6050 Wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych 153 518,61 

 FS Będzinko, lampy solarne na terenie sołectwa 10 000,00 

FS Kładno, lampy solarne na terenie sołectwa 22 400,00 

FS Łopienica- Łasin Koszaliński zakup lamp solarnych 3szt 13 300,00 

FS Mścice, oświetlenie uliczne, dokończenie chodnika na ul. Dworcowej 16 150,07 

FS Smolne, oświetlenie drogowe na terenie sołectwa 2 500,00 

FS Stoisław, lampy solarne na terenie sołectwa 0,00 

FS Strzeżenice, lampy solarne wraz z montażem 12 568,53 

FS Śmiechów- Borkowice, lampy solarne w m. Miłogoszcz 10 000,00 

FS Wierzchominko, lampy solarne na terenie sołectwa 13 800,01 

   Wydatki inwestycyjne 11 600,00 

Wykonanie oświetlenia drogowego w m. Smolne 41 200,00 

90026  Pozostałe działania związane z gospodarką odpadami 35 000,00 

 6050 Wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych 35 000,00 

 Budowa Punktu Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych w Będzinie- 
trawłość projektu 

0,00 

Opracowanie dokumentacji technicznych 35 000,00 

90095  Pozostała działalność 165 090,99 

 6050 Wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych 105 090,99 

 FS Mścice, doposażenie placu zabaw 30 000,00 

FS Strzepowo doposażenie placu zabaw 15 090,99 

Grant sołecki- Budowa altany w m. Miłogoszcz 15 000,00 

Grant sołecki- Budowa altany w m.Strachomino 15 000,00 

Grant sołecki- Doposażenie placu zabaw w m. Mścice 15 000,00 

Grant sołecki- Doposażenie placu zabaw w m. Strzepowo 15 000,00 

6059 Wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych 60 000,00 

 Grant sołecki- Budowa altany w m. Miłogoszcz 15 000,00 

Grant sołecki- Budowa altany w m.Strachomino 15 000,00 

Grant sołecki- Doposażenie placu zabaw w m. Mścice 15 000,00 

Grant sołecki- Doposażenie placu zabaw w m. Strzepowo 15 000,00 

921   Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego 1 469 959,93 

 92109  Domy i ośrodki kultury, świetlice i kluby 113 159,93 

 6050 Wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych 113 159,93 

 FS Dobre, zagospodarowanie terenu przy świetlicy wiejskiej w m. Dobre 18 000,00 

FS Dobrzyca, remont pomieszczeń dla KGW 10 000,00 

FS Kiszkowo, doposażenie świetlicy wiejskiej w m. Dworek 22 000,00 

FS Łekno, remont świetlicy wiejskiej w m. Łekno 30 000,00 
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FS Popowo, montaż pompy ciepła w świetlicy wiejskiej 10 000,00 

FS Wierzchomino, doposażenie świetlicy wiejskiej 23 159,93 

92120  Ochrona zabytków i opieka nad zabytkami 1 356 800,00 

 6050 Wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych 71 800,00 

 Odbudowa i zagospodarowanie elementów zabytkowego parku wiejskiego 
w Mścicach 

20 000,00 

Opracowanie dokumentacji technicznych, ekspertyz, mapy i inne grunty 
leśne Park Mścice 

51 800,00 

6370 
Wydatki poniesione ze środków z Rządowego Funduszu Polski Ład: 
Program Inwestycji Strategicznych na realizację zadań inwestycyjnych 

500 000,00 

 Odbudowa i zagospodarowanie elementów zabytkowego parku wiejskiego 
w Mścicach 

500 000,00 

 

6570 
Dotacja celowa przekazana z budżetu na finansowanie lub 
dofinansowanie zadań inwestycyjnych obiektów zabytkowych jednostkom 

niezaliczanym do sektora finansów publicznych 

 

785 000,00 

 Prace konserwatorskie i restauratorskie oraz projektowe Kościoła 
pw.Trójcy Świętej w Dobrzycy 

535 000,00 

Prace konserwatorskie i restauratorskie oraz projektowe budynku Kościoła 
św. Jana Chrzciciela w Łeknie 

250 000,00 

926   Kultura fizyczna 80 000,00 

 92601  Obiekty sportowe 0,00 

 6050 Wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych 0,00 

 Modernizacja kompleksu boisk Orlik w Mścicach 0,00 

 

6300 
Dotacja celowa na pomoc finansową udzielaną między jednostkami 
samorządu terytorialnego na dofinansowanie własnych zadań 

inwestycyjnych i zakupów inwestycyjnych 

 

0,00 

   Modernizacja kompleksu boisk Orlik w Mścicach 0,00 

92695  Pozostała działalność 80 000,00 

 6050 Wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych 40 000,00 

 Modernizacja kompleksu boisk Orlik w Mścicach 40 000,00 

 

6300 
Dotacja celowa na pomoc finansową udzielaną między jednostkami 
samorządu terytorialnego na dofinansowanie własnych zadań 
inwestycyjnych i zakupów inwestycyjnych 

 

40 000,00 

 Modernizacja kompleksu boisk Orlik w Mścicach 40 000,00 

 

 
34 707 718,59 Razem 
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Uzasadnienie 

Wójt Gminy Będzino przedkłada w załączeniu uchwałę wprowadzającą następujące zmiany w budżecie 
Gminy Będzino na 2024 rok: 

Dokonuje się zwiększenia ogółem planu dochodów o kwotę 727 082,70 zł., zgodnie z załącznikiem nr 
1 do niniejszej uchwały, polegające na urealnieniu oraz wprowadzeniu do planu dochodów  
w 2024 roku środków wynikających z:  

Dział 750 Dochody od osób prawnych, od osób fizycznych i od innych jednostek nieposiadających 
osobowości prawnej oraz wydatki związane z ich poborem 100 471,76 zł. 

Zwiększenie planu dochodów o wpłaty darowizn na dożynki  w kwocie 10 000,00 zł., vat za lata ubiegłe 
w kwocie 84 441,23 zł. oraz o zrealizowane dochody z tytułu umów na cumowanie jednostek pływających 
w kwocie 6 030,53 zł. 

Dział 754 Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa  12,48 

Zwiększenie planu dochodów o wpłatę komornika z tytułu mandatu. 

Dział 756 Dochody od osób prawnych, od osób fizycznych i od innych jednostek nieposiadających 
osobowości prawnej oraz wydatki związane z ich poborem  111 524,57 zł.      

Zwiększenie planu dochodów o wykonanie zgodne ze sprawozdaniem Rb-27s. 

Dział  758 Różne rozliczenia 286 648,06 zł. 

Zwiększenia planu dochodów w związku z wpływem środków z Funduszu Pomocy Ukrainie na dodatkowe 
zadania oświatowe w kwocie 31 941,00 zł., oraz o środki z niewykorzystanych w terminie wydatków, które 
nie wygasły 
z upływem roku budżetowego w kwocie 254 707,06 zł. 

Dział  852 Pomoc społeczna 3 164,30 zł. 

Dotacji celowej z budżetu państwa: 

- na dofinansowanie wynagrodzeń pracowników jednostek organizacyjnych pomocy społecznej w postaci 
dodatku motywacyjnego- decyzja Wojewody Zachodniopomorskiego nr 369/2024 w kwocie 51 930,30 zł. 

- na opłacenie i refundację składek na ubezpieczenie zdrowotne z budżetu państwa za osoby uprawnione – 
decyzja Wojewody Zachodniopomorskiego nr 361/2023 w kwocie – 11 576,00 zł. 

- na dofinansowanie wypłat zasiłków okresowych - decyzja Wojewody Zachodniopomorskiego nr 361/2023 
w kwocie – 37 190,00 zł. 

Dział 853 Pozostałe zadania z zakresie polityki społecznej  221 862,00 zł. 

Dotacja celowa na realizację zadania dotyczącego wypłaty bonu energetycznego. 

Dział 900 Gospodarka komunalna i ochrona środowiska 745,10 zł. 

Wpływ środków w ramach programu „ Czyste powietrze” w kwocie 650,00 zł., oraz środków z opłat i kar za 
korzystanie ze środowiska w kwocie 95,10 zł. 

Dział 921 Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego  2 654,43 zł. 

Zwrot niewykorzystanej dotacji na zadanie pn. „Budowa świetlicy w Popowie”. 

Dokonuje się zwiększenia ogółem planu wydatków o kwotę   727 082,70 zł. zgodnie z załącznikiem nr 
2 do niniejszej uchwały, polegające na urealnieniu planowanych wydatków w 2024 roku  
oraz zmian dokonanych na podstawie otrzymanych środków na realizację zadań. Zmian po stronie wydatków  
dokonano w związku z:  

 
Dział 600 Transport i łączność 10 800,00 zł. 

Zwiększenie środków w planie wydatków na podstawie wniosku sołtysa sołectwa Smolne, na zakup 
kruszywa na drogi gminne. 

–––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––
Id: 088E7F9E-C61E-4646-9531-02044B27375C. Podpisany Strona 1



Dział 750 Administracja publiczna  15 229,84 zł. 

Zwiększenie w planie wydatków w związku ze zwiększeniem planu dochodów na organizację dożynek 
powiatowych, z przeniesieniem środków w planie wydatków na podstawie wniosków sołtysów sołectwa 
Łopienica- Łasin Koszaliński na zakup namiotów, oraz sołectwa Smolne na integrację mieszkańców połączoną 
ze szkoleniem. 

Dział 801 Oświata i wychowanie 136 948,89 zł. 

Zwiększenie planu wydatków w związku ze zwiększeniem planu dochodów 
o środki z Funduszu Pomocy Ukrainie na dodatkowe zadania oświatowe w kwocie 31 941,00 zł. 
Zabezpieczenie środków na przeprowadzenie audytu energetycznego dla budynku Szkoły Podstawowej 
w Tymieniu w kwocie 10 000,00 zł., na pozostałe usługi związanych z oświatą w kwocie 94 957,89 zł., oraz na 
zakupy związanych 
z zakończeniem roku szkolnego w kwocie 50,00 zł. 

Dział 852 Pomoc społeczna   350 071,81 zł. 

Zwiększenie planu wydatków w związku ze zwiększeniem planu dochodów na: 

- dofinansowanie wynagrodzeń pracowników jednostek organizacyjnych pomocy społecznej w postaci 
dodatku motywacyjnego - decyzja Wojewody Zachodniopomorskiego nr 369/2024 w kwocie 51 930,30 zł. 

- opłacenie i refundację składek na ubezpieczenie zdrowotne z budżetu państwa za osoby uprawnione – 
decyzja Wojewody Zachodniopomorskiego nr 361/2023 w kwocie – 11 576,00 zł. 

- na dofinansowanie wypłat zasiłków okresowych - decyzja Wojewody Zachodniopomorskiego nr 361/2023 
w kwocie – 37 190,00 zł. 

Zabezpieczenie w planie wydatków środków na funkcjonowanie ośrodka pomocy społecznej. 

Dział 853 Pozostałe zadania z zakresie polityki społecznej  221 862,00 zł. 

Zwiększenie planu wydatków w związku ze zwiększeniem planu dochodów na zadania dotyczącego wypłaty 
bonu energetycznego. 

Dział 855 Rodzina 11 200,00 zł. 

Zwiększenie planu wydatków w związku ze zwiększeniem planu dochodów,  refundacja pobytu dziecka 
w Żłobku w Mścicach otrzymana z ZUS w kwocie  11 200,00 zł. 

Dział  900 Gospodarka komunalna i ochrona środowiska – 14 029,84 zł. 

Przeniesienie środków w planie wydatków na podstawie wniosków sołtysów sołectwa Smolne – 
12 829,84 zł. na zakup materiałów oświetlenia drogowego, zakup paliwa i oleju do kosiarki 500,00 zł., 
sołectwa Łopienica- Łasin Koszaliński – 1 700,00 zł.  z zakupu lamp solarnych oświetlenia drogowego oraz 
sołectwa Mścice – 2 849,93 z zadania dokończenie chodnika na zakup lampy solarnej. 

Dział  921 Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego – 5 000,00 zł. 

Przesunięcia środków według właściwości klasyfikacji budżetowej na przeprowadzenie audytu 
energetycznego w Szkole Podstawowej w Tymieniu w kwocie – 10 000,00 zł  oraz zwiększenie dotacji celowej 
na zadanie – prace konserwatorskie i restauratorskie oraz projektowe zabytku w kwocie 5 000,00 zł. 
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VII Sesja IX Kadencji Rady Gminy Będzino

GŁOSOWANIE

Projekt nr 1 – Uchwała w sprawie zmian budżetu Gminy Będzino na 2024 rok

TYP GŁOSOWANIA Jawne imienne DATA GŁOSOWANIA 2024-09-11 10:30:16

PRZYJĘTO (W. ZWYKŁA )

LICZBA UPRAWNIONYCH 15 GŁOSY ZA 15

LICZBA OBECNYCH 15 GŁOSY PRZECIW 0

LICZBA NIEOBECNYCH 0 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 0

GŁOSY NIEODDANE 0

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

1 Franciszek Adamiuk za

2 Tomasz Baczyński za

3 Joanna Banaszczak za

4 Dorota Bedus za

5 Sławomir Bryliński za

6 Marek Giziński za

7 Łukasz Grudzień za

8 Paweł Hrymnak za

9 Eugenia Imbiorowska za

10 Andrzej Jóźwiak za

11 Piotr Kołpacki za

12 Anna Kowalska za

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

13 Krystyna Najdzion za

14 Andrzej Nożykowski za

15 Wioletta Parol-Żyluk za

16

17

18

19

20

21

22

23

24



UCHWAŁA NR VII/44/24 
RADY GMINY BĘDZINO 

z dnia 11 września 2024 r. 

w sprawie nadania nazw ulic w miejscowości Kładno gmina Będzino 

Na podstawie art. 18 ust. 2 pkt 13 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2024r. 
poz. 609 z późn. zm.)Rada Gminy Będzino uchwala, co następuje: 

§ 1.  

1. Drodze gminnej oznaczonej numerem działki 117/1 obręb Kładno nadaje się nazwę: SPACEROWA 

2. Drodze gminnej oznaczonej numerem działki 39 i 67 obręb Kładno nadaje się nazwę: MIODOWA 

3. Drodze gminnej oznaczonej numerem działki 65 obręb Kładno ,części drogi gminnej oznaczonej 
numerem działki 9/44 a także części drogi gminnej oznaczonej numerem działki 6/9 i część drogi gminnej 10/4 
nadaje   się nazwę: NADMORSKA 

4. Drodze gminnej oznaczonej numerem działki 36/2, 66/1 obręb Kładno i części drogi gminnej oznaczonej 
numerem działki i 42/1 obręb Pleśna oraz drodze powiatowej oznaczonej numerem 36/3 nadaje się nazwę: 
PARKOWA 

5. Drodze gminnej oznaczonej numerem działki 37/2 obręb Kładno nadaje się nazwę: KOŚCIELNA 

6. Części drogi gminnej oznaczonej numerem działki 16/72  obręb Kładno nadaje się nazwę: WIETRZNA 

7. Drodze gminnej oznaczonej numerem działki  107 obręb Kładno oraz części drogi gminnej oznaczonej 
numerem działki 16/72 nadaje się nazwę: BOCZNA 

8. Części drogi gminnej oznaczonej numerem działki 10/4 obręb Kładno nadaje się nazwę: POLNA 

9. Części drogi gminnej oznaczonej numerem działki  102 obręb Kładno oraz części drogi gminnej 
oznaczonej numerem działki 10/4 obręb Kładno nadaje się nazwę: ŁĄKOWA 

10. Części drogi gminnej oznaczonej numerem działki 9/44 obręb Kładno  nadaje się nazwę: ZACISZNA 

11. Części drogi gminnej oznaczonej numerem działki 9/44 obręb Kładno nadaje się nazwę: SŁONECZNA 

12. Części drogi gminnej oznaczonej numerem działki 9/44 obręb Kładno a także części drogi gminnej 
oznaczonej numerem działki  102 obręb Kładno nadaje się nazwę: BURZOWA 

13. Części drogi gminnej oznaczonej numerem działki 6/9 obręb Kładno nadaje się nazwę: 
MUSZELKOWA 

14. Części drogi gminnej oznaczonej numerem działki 6/9 obręb Kładno nadaje się nazwę: 
KAMYCZKOWA 

15. Części drogi gminnej oznaczonej numerem działki 6/9 obręb Kładno nadaje się nazwę: PIASKOWA 

16. Części drogi gminnej oznaczonej numerem działki 6/9 obręb Kładno nadaje się nazwę: ŻWIROWA 

17. Części drogi gminnej oznaczonej numerem działki 6/9 obręb Kładno nadaje się nazwę: PLAŻOWA 

18. Części drogi gminnej oznaczonej numerem działki 6/9 obręb Kładno nadaje się nazwę: 
BURSZTYNOWA 

19. Drodze gminnej oznaczonej numerem działki 15/14 obręb Kładno nadaje się nazwę: RYBACKA 

20. Drodze gminnej oznaczonej numerem działki 108 obręb Kładno nadaje się nazwę: KUTROWA 

21. Drodze gminnej oznaczonej numerem działki  15/16 i część działki oznaczonej numerem 16/72 obręb 
Kładno nadaje się nazwę: KAPITAŃSKA 
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22. Drodze powiatowej oznaczonej numerem działki 116 obręb Kładno, drodze gminnej oznaczonej 
numerem działki  42/2 obręb Pleśna oraz części drogi oznaczonej numerem działki 42/1 obręb Pleśna nadaje się 
nazwę: BAŁTYCKA 

23. Części drogi gminnej oznaczonej numerem działki 42/1 obręb Pleśna nadaje się nazwę: SZTORMOWA 

§ 2.  

Przebieg ulic przedstawiają  załączniki od 1 do 16 do uchwały. 

§ 3.  

Wykonanie uchwały powierza się Wójtowi Gminy. 

§ 4.  

Uchwała wchodzi w życie po upływie 14 dni od daty ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Województwa 
Zachodniopomorskiego. 

 

   

Przewodniczący Rady Gminy 
Będzino 

 
 

Andrzej Nożykowski 
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Załącznik nr 1 do Uchwały 
nr VII/44/24 Rady Gminy Będzino 

z dnia 11 września 2024 
Działka oznaczona numerem 117/1 
obręb Kładno, biegnąca od 
skrzyżowania z rzeką Czerwoną do 
centrum m. Kładno 

Ul. SPACEROWA 

117/1 
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Załącznik nr 2 do Uchwały 
nr VII/44/24 Rady Gminy Będzino 

z dnia 11 września 2024 

67

39 

Działka oznaczona numerem 39 obręb 
Kładno i działka oznaczona numerem 67 
biegnąca od skrzyżowania przy numerze 
posesji nr 18 do skrzyżowania z nową 
droga asfaltową 

Ul. MIODOWA 
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Załącznik nr 3 do Uchwały nr 
VII/44/24 Rady Gminy Będzino 

z dnia 11 września 2024 r. 

65 

9/44 

6/9 

Działka oznaczona numerem 65 obręb 
Kładno i część działki oznaczonej  
numerem 9/44 część działki 
oznaczonej  numerem 6/9, część 
działki oznaczona numerem 10/4  
biegnąca od skrzyżowania z nową 
drogą asfaltową w kierunku Pleśnej. 

10/4 
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Załącznik nr 4 do Uchwały 
nr VII/44/24 Rady Gminy Będzino 

z dnia 11 września 2024 r. 
Działka oznaczona numerem 36/2, 36/3 i 
66/1 obręb Kładno i część działki 
oznaczonej  numerem 42/ obręb Pleśna 
biegnąca od skrzyżowania z drogą 
płytową od kościoła w Śmiechowie w 
kierunku m. Pleśna 

Ul. PARKOWA 

42/1

66/1

36/2 

36/3
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Załącznik nr 5 do Uchwały 
nr VII/44/24 Rady Gminy Będzino 

z dnia 11 września 2024 r. 
Działka oznaczona numerem 37/2 obręb 
Kładno biegnąca od skrzyżowania z 
drogą płytową od kościoła w 
Śmiechowie w kierunku m. Tymień do 
skrzyżowania z rzeką Czerwoną 

Ul. KOŚCIELNA 

37/2 

–––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––
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Załącznik nr 6 do Uchwały nr 
VII/44/24 Rady Gminy Będzino 

z dnia 11 września 2024 r. 
Część działki oznaczonej numerem 16/72 
obręb Kładno biegnąca od skrzyżowania z 
nową drogą asfaltową w kierunku m. Pleśna 

Ul. WIETRZNA 

16/72 
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Załącznik nr 7 do Uchwały nr 
VII/44/24 Rady Gminy Będzino 

z dnia 11 września 2024 r. 
Część działki oznaczonej numerem 
16/72 obręb Kładno  oraz działka nr 
107  obręb Kładno   

Ul. BOCZNA 

16/72 

107 
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Załącznik nr 8 do Uchwały nr 
VII/44/24 Rady Gminy Będzino 

z dnia 11 września 2024 r. 
Część działki oznaczonej numerem 10/4 
obręb Kładno 

Ul. POLNA 

10/4 
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Załącznik nr 9 do Uchwały 
nr VII/24/24 Rady Gminy Będzino 

z dnia 11 września 2024 r. 
Część działki oznaczonej numerem 10/4 
obręb Kładno i część działki nr 102 
obręb Kładno 

Ul. ŁĄKOWA 

102 

10/4 
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Załącznik nr 10 do Uchwały 
nr VII/44/24 Rady Gminy Będzino 

z dnia 11 września 2024 r. Część działki  oznaczonej numerem 9/44 obręb 
Kładno  

1. Ul. ZACISZNA
2. UL. SŁONECZNA

Część działka  oznaczonej numerem 9/44 obręb 
Kładno i część działki nr 102 

3. UL. BURZOWA

9/44

9/44 

9/44 

1

2 

3 

102
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Załącznik nr 11 do Uchwały nr 
VII/44/24 Rady Gminy Będzino 

z dnia 11 września 2024 r. 
Część działki  oznaczonej numerem 
6/9 obręb Kładno  

1. Ul. MUSZELKOWA
2. UL. KAMYCZKOWA
3. UL. PIASKOWA
4. UL. ŻWIROWA
5. UL. PLAŻOWA
6. UL. BURSZTYNOWA

1 

2 

3 

4 

5

6 

6/9 

–––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––
Id: 70E7D3E1-6929-4B5B-A4B4-880251B1C058. Podpisany Strona 1



Załącznik nr 12 do Uchwały 
nr VII/44/24 Rady Gminy Będzino 

z dnia 11 września 2024 r. Część działki  oznaczonej numerem 
15/14 obręb Kładno  

1. Ul. RYBACKA

15/14 
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Załącznik nr 13 do Uchwały 
nr VII/44/24 Rady Gminy Będzino 

z dnia 11 września 2024 r. 
Część działki  oznaczonej numerem 
15/16 obręb Kładno i część działki 
16/72 

1. Ul. KAPITAŃSKA

16/72 

15/16 
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Załącznik nr 14 do Uchwały 
VII/44/24 Rady Gminy Będzino 

z dnia 11 września 2024 r. Działka  oznaczona numerem 108 
obręb Kładno  

1. Ul. KUTROWA

108 
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Załącznik nr 15 do Uchwały 
nr VII/44/24 Rady Gminy Będzino 

z dnia 11 września 2024 r. Działka  oznaczona numerem 116 w 
obręb Kładno , działka oznaczona 
numerem 42/2 obręb Pleśna oraz 
część działki oznaczona numerem 
42/1 obręb Pleśna. 

1. Ul. BAŁTYCKA

116 

42/1 

42/2 
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Załącznik nr 16 do Uchwały 
nr VII/44/24 Rady Gminy Będzino 

z dnia 11 września 2024 r. Część działki oznaczonej numerem 
42/1 obręb Pleśna. 

2. Ul. SZTORMOWA

42/1 

–––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––
Id: 70E7D3E1-6929-4B5B-A4B4-880251B1C058. Podpisany Strona 1



VII Sesja IX Kadencji Rady Gminy Będzino

GŁOSOWANIE

Projekt nr 2 – Uchwała w sprawie nadania nazw ulic w miejscowości Kładno gmina Będzino

TYP GŁOSOWANIA Jawne imienne DATA GŁOSOWANIA 2024-09-11 10:34:08

PRZYJĘTO (W. ZWYKŁA )

LICZBA UPRAWNIONYCH 15 GŁOSY ZA 15

LICZBA OBECNYCH 15 GŁOSY PRZECIW 0

LICZBA NIEOBECNYCH 0 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 0

GŁOSY NIEODDANE 0

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

1 Franciszek Adamiuk za

2 Tomasz Baczyński za

3 Joanna Banaszczak za

4 Dorota Bedus za

5 Sławomir Bryliński za

6 Marek Giziński za

7 Łukasz Grudzień za

8 Paweł Hrymnak za

9 Eugenia Imbiorowska za

10 Andrzej Jóźwiak za

11 Piotr Kołpacki za

12 Anna Kowalska za

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

13 Krystyna Najdzion za

14 Andrzej Nożykowski za

15 Wioletta Parol-Żyluk za

16

17

18

19

20

21

22

23

24



 
Uzasadnienie 

Zgodnie z art.18 ust. 2 pkt 13 ww. ustawy do wyłącznej właściwości rady gminy należy m.in. 

podejmowanie uchwał w sprawach herbu gminy, nazw ulic i placów będących drogami publicznymi lub 
nazw dróg wewnętrznych w rozumieniu ustawy z dnia 21 marca 1985 r. o drogach publicznych, a także 
wznoszenia pomników. 

Ustalenie nazw ulic, będących przedmiotem niniejszej uchwały wiąże się z potrzebą zapewnienia 
prawidłowej i czytelnej numeracji porządkowej, nieruchomości na których rozpoczęta jest zabudowa, zgodnie 
z zasadami wynikającymi z Rozporządzenia Ministra Rozwoju, Pracy i Technologii z dnia 21 lipca 2021 r. 
w sprawie ewidencji miejscowości, ulic i adresów (t.j. Dz. U. 2021 r., poz. 1368). 

W miejscowości Kładno nie występuje nazewnictwo ulic, a nadanie nazw służy przede wszystkim 
bezpieczeństwu mieszkańców, określając lokalizację nieruchomości m.in. dla służb ratowniczych lub firm 
zajmujących się obsługa kurierską. 

Wójt Gminy Będzino, zarządzeniem nr 37/2024  z dnia 25 marca 2024 r. postanowił przeprowadzić 
konsultacje społeczne z mieszkańcami w sprawie nadania nazw ulic niżej wymienionym drogom: 

·droga gminna oznaczona numerem działki 117/1  obręb  Kładno, 

·droga gminna oznaczona numerem działki 39 obręb  Kładno, 

·droga gminna oznaczona numerem działki 67  obręb  Kładno, 

·droga gminna oznaczona numerem działki 65  obręb  Kładno, 

·droga gminna oznaczona numerem działki 36/2  obręb  Kładno, 

·droga powiatowa oznaczona numerem działki 36/3  obręb  Kładno, 

·droga gminna oznaczona numerem działki 37/2  obręb  Kładno, 

·droga gminna oznaczona numerem działki 66/1  obręb  Kładno, 

·droga gminna oznaczona numerem działki 16/72  obręb  Kładno, 

·droga gminna oznaczona numerem działki 107  obręb  Kładno 

·droga gminna oznaczona numerem działki 10/4  obręb  Kładno, 

·droga gminna oznaczona numerem działki 102  obręb  Kładno, 

·droga gminna oznaczona numerem działki 9/44  obręb  Kładno, 

·droga gminna oznaczona numerem działki 6/9  obręb  Kładno, 

·droga gminna oznaczona numerem działki 15/14  obręb  Kładno, 

·droga gminna oznaczona numerem działki 108 obręb  Kładno, 

·droga gminna oznaczona numerem działki 15/16  obręb  Kładno, 

·droga gminna oznaczona numerem działki 42/1  obręb  Pleśna, 

·droga gminna oznaczona numerem działki 42/2  obręb  Pleśna, 

·droga powiatowa oznaczona numerem działki 116  obręb  Kładno 

O terminie i miejscu przeprowadzenia konsultacji społecznych powiadomiono mieszkańców poprzez 
obwieszczenie wywieszone na tablicach ogłoszeń w sołectwie Kładno i siedzibie Urzędu Gminy   Będzino, 
biuletynie informacji publicznej a otwarte konsultacje społeczne zostały przeprowadzone w dniu 03.04.2024r.  
w Domu Rekolekcyjnym w Śmiechowie. 

Mając na uwadze powyższe, podjęcie niniejszej uchwały jest w pełni zasadne. 
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UCHWAŁA NR VII/45/24 
RADY GMINY BĘDZINO 

z dnia 11 września 2024 r. 

w sprawie nadania nazw ulic w miejscowości Kładno gmina Będzino 

Na podstawie art. 18 ust. 2 pkt 13 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2024r. 
poz. 609 z późn. zm.)Rada Gminy Będzino uchwala, co następuje: 

§ 1.  

1. Ulicy, stanowiącą nieruchomość będącą własnością osób prywatnych oznaczoną w ewidencji gruntów 
jako działka nr  156/10 obręb Kładno nadaje się nazwę: KLIFOWA 

2. Ulicy, stanowiącą nieruchomość będącą własnością osób prywatnych oznaczoną w ewidencji gruntów 
jako działka 102/24 obręb Kładno nadaje się nazwę: ŻEGLARSKA 

§ 2.  

3. Przebieg ulic przedstawiają  załączniki od 1 do 2 do uchwały. 

§ 3.  

4. Wykonanie uchwały powierza się Wójtowi Gminy. 

§ 4.  

5. Uchwała wchodzi w życie po upływie 14 dni od daty ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym 
Województwa Zachodniopomorskiego. 

 

   

Przewodniczący Rady Gminy 
Będzino 

 
 

Andrzej Nożykowski 
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Załącznik nr 1 do Uchwały 
nr VII/45/24 Rady Gminy Będzino 

z dnia 11 września 2024 
Działka oznaczona numerem 156/10 
obręb Kładno,  

Ul. KLIFOWA 

156/10 
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Załącznik nr 2 do Uchwały 
nr VII/45/24 Rady Gminy Będzino 

z dnia 11 września 2024 
Działka oznaczona numerem 102/24 
obręb Kładno,  

Ul. ŻEGLARSKA 

102/24 

–––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––
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Uzasadnienie 

Zgodnie z art.18 ust. 2 pkt 13 ww. ustawy do wyłącznej właściwości rady gminy należy m.in. 

podejmowanie uchwał w sprawach herbu gminy, nazw ulic i placów będących drogami publicznymi lub 
nazw dróg wewnętrznych w rozumieniu ustawy z dnia 21 marca 1985 r. o drogach publicznych, a także 
wznoszenia pomników. 

Ustalenie nazw ulic, będących przedmiotem niniejszej uchwały wiąże się z potrzebą zapewnienia 
prawidłowej i czytelnej numeracji porządkowej, nieruchomości na których rozpoczęta jest zabudowa, zgodnie 
z zasadami wynikającymi z Rozporządzenia Ministra Rozwoju, Pracy i Technologii z dnia 21 lipca 2021 r. 
w sprawie ewidencji miejscowości, ulic i adresów (t.j. Dz. U. 2021 r., poz. 1368). 

W miejscowości Kładno nie występuje nazewnictwo ulic, a nadanie nazw służy przede wszystkim 
bezpieczeństwu mieszkańców, określając lokalizację nieruchomości m.in. dla służb ratowniczych lub firm 
zajmujących się obsługa kurierską.     Zgodnie z art. 8 ust. 1a ustawy z dnia 
21 marca 1985 roku o drogach publicznych (Dz. U. z 2021 r., poz.1376 z późn. zm.), podjęcie przez Radę 
Gminy uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej wymaga uzyskania pisemnej zgody właścicieli 
terenów, na których jest ona zlokalizowana. Gmina uzyskała  zgody właścicieli o nadanie nazwy ulicy dla 
przedmiotowych działek, o której mowa powyżej. 

Mając na uwadze powyższe, podjęcie niniejszej uchwały jest w pełni zasadne. 
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VII Sesja IX Kadencji Rady Gminy Będzino

GŁOSOWANIE

Projekt nr 3 – Uchwała w sprawie nadania nazw ulic w miejscowości Kładno gmina Będzino

TYP GŁOSOWANIA Jawne imienne DATA GŁOSOWANIA 2024-09-11 10:35:42

PRZYJĘTO (W. ZWYKŁA )

LICZBA UPRAWNIONYCH 15 GŁOSY ZA 15

LICZBA OBECNYCH 15 GŁOSY PRZECIW 0

LICZBA NIEOBECNYCH 0 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 0

GŁOSY NIEODDANE 0

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

1 Franciszek Adamiuk za

2 Tomasz Baczyński za

3 Joanna Banaszczak za

4 Dorota Bedus za

5 Sławomir Bryliński za

6 Marek Giziński za

7 Łukasz Grudzień za

8 Paweł Hrymnak za

9 Eugenia Imbiorowska za

10 Andrzej Jóźwiak za

11 Piotr Kołpacki za

12 Anna Kowalska za

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

13 Krystyna Najdzion za

14 Andrzej Nożykowski za

15 Wioletta Parol-Żyluk za

16

17

18

19

20

21

22

23

24



UCHWAŁA NR VII/46/24 
RADY GMINY BĘDZINO 

z dnia 11 września 2024 r. 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego dotyczącego zapewnienia 
wsparcia dla osób z terenu Gminy Malechowo przez Gminę Będzino w zakresie mieszkania 

wspomaganego 

Na podstawie art. 18 ust. 2 pkt 12 i art. 74 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 
1990 r. o samorządzie gminnym (Dz.U. z 2024 r., poz. 609; poz. 721), w związku z art. 
17 ust. 1 pkt 12, art. 53 ust 10 ustawy z dnia 12 marca 2004 r. o pomocy społecznej 
(Dz.U. z 2023 r. poz. 901; poz. 1693, poz. 1938, poz. 2754, poz. 2760; z 2024 r. poz. 743, poz. 859),Rada 
Gminy Będzino uchwala, co następuje: 

§ 1.  

Wyraża się zgodę na zawarcie porozumienia pomiędzy Gminą Malechowo a Gminą Będzino stanowiącego 
załącznik do niniejszej uchwały, dotyczącego powierzenia Gminie Będzino przez Gminę Malechowo realizacji 
zadania publicznego z zakresu pomocy społecznej dotyczącego prowadzenia mieszkania wspomaganego. 

§ 2.  

Upoważnia się Wójta Gminy Będzino do zawarcia porozumienia międzygminnego, o którym mowa w § 1. 

§ 3.  

Wykonanie uchwały powierza się Wójtowi Gminy Będzino. 

§ 4.  

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

   

Przewodniczący Rady Gminy 
Będzino 

 
 

Andrzej Nożykowski 
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Załącznik do uchwały Nr VII/46/24 

Rady Gminy Będzino 

z dnia 11 września 2024 r. 

POROZUMIENIE MIĘDZYGMINNE NR…… 
GMINY BĘDZINO I GMINY MALECHOWO 

z dnia …………… 2024 r. 

w sprawie powierzenia Gminie Będzino zadania publicznego obejmującego świadczenie usług 
mieszkańcom Gminy Malechowo w postaci zapewniania miejsc w mieszkaniach wspomaganych 

zawarte pomiędzy: 

Gminą Będzino, Będzino 19., 76-037 Będzino, reprezentowaną przez Wójta Gminy Będzino – Sylwię 
Halama  

a 

Gminą Malechowo, Malechowo 22A., 76-142 Malechowo, reprezentowaną przez Wójta Gminy 
Malechowo - Krzysztofa Jarotek  

Na podstawie art. 74 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym  ( Dz. U.  z 2024 r. 
poz. 609 z późn. zm.), art. 17 ust.1 pkt 12 i art.53 ust. 1-6, ust. 10, ust 12 ustawy z dnia 12 marca 2004 r. 
o pomocy społecznej (Dz.U. z 2023 r., poz.  901 z późn. zm.) w związku z Uchwałą …………………….. Rady 
Gminy Będzino z dnia…………..  oraz Uchwałą  nr ………………………  Rady Gminy w Malechowie z dnia 
…………….. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Gminą Będzino i Gminą 
Malechowo dotyczącego świadczenia usług mieszkańcom Gminy Malechowo w postaci zapewniania miejsc 
w mieszkaniach wspomaganych: 

§ 1.  

Gmina Malechowo realizując zadania własne z zakresu pomocy społecznej o charakterze obowiązkowym 
powierza, a Gmina Będzino przyjmuje do wykonania zadanie publiczne obejmujące świadczenie usług 
mieszkańcom Gminy Malechowo w postaci zapewniania miejsc w mieszkaniach wspomaganych 
prowadzonych przez Gminę Będzino. 

§ 2.  

Do realizacji zadania Gminy wyznaczają odpowiednio Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej 
w Będzinie oraz Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Malechowie. 

§ 3.  

W ramach niniejszego porozumienia do mieszkania wspomaganego prowadzonego przez Gminę Będzino 
w zależności od wolnych miejsc kierowane będą osoby z terenu Gminy Malechowo spełniające kryteria 
określone w ustawie o pomocy społecznej. 

§ 4.  

Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Malechowie będzie każdorazowo uzgadniał 
możliwość skierowania mieszkańca Gminy Malechowo do mieszkania wspomaganego 
z Kierownikiem Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Będzinie. 

§ 5.  

1. Podstawą przyznania wsparcia w mieszkaniu wspomaganym będzie decyzja, wydana po dokonaniu 
ustaleń między GOPS-em w Malechowie a osobom ubiegającą się o pobyt w tym mieszkaniu lub jej 
przedstawicielem ustawowym tj. po zawarciu tzw. kontraktu mieszkaniowego. 
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2. Odpłatność osoby kierowanej do mieszkania wspomaganego naliczana będzie zgodnie z uchwałą Rady 
Gminy Będzino nr XCII/533/24 z dnia 26 kwietnia 2024 r.  w sprawie utworzenia mieszkania wspomaganego 
oraz określenia zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w mieszkaniu wspomaganym. 

§ 6.  

1. Gmina Malechowo ponosi koszty skierowania do mieszkania wspomaganego w wysokości miesięcznego   
pełnego   kosztu   utrzymania   określonego   w zarządzeniu   Wójta Gminy Będzino. 

2. Koszty, o których mowa w ust.1 Gmina Malechowo ponosić będzie za okres od dnia faktycznego 
zamieszkania przez mieszkańca Gminy Malechowo w mieszkaniu wspomaganym do dnia jego opuszczenia 
włącznie. 

2. W przypadku pobytu osoby skierowanej do mieszkania wspomaganego przez okres nie obejmujący 
pełnego miesiąca, wysokość kosztu utrzymania będzie naliczana proporcjonalnie do okresu pobytu osoby 
skierowanej do mieszkania wspomaganego w danym miesiącu, czyli miesięczny koszt pobytu zostanie 
podzielony przez liczbę dni całego miesiąca i pomnożony przez liczbę dni pobytu w danym miesiącu. Okres 
pobytu oznacza okres faktyczny zamieszkiwania w mieszkaniu wspomaganym do dnia jego opuszczenia 
włącznie. 

3. Odpłatność za pobyt osoby skierowanej o której mowa w ust. 1 Gmina Malechowo reguluje po 
zakończeniu każdego miesiąca na podstawie noty/faktury  wystawionej  przez  Gminę  Będzino  w terminie 
14 dni od daty wpływu do Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Malechowie na wskazany w dokumencie 
numer rachunku bankowego. 

4. Opłata, o której mowa w ust. 1 podlega aktualizacji: zmiana wysokości opłaty następuje w przypadku 
zmiany wysokości miesięcznego kosztu utrzymania mieszkańca w mieszkaniu cwspomaganym. Zmiana tej 
opłaty nie wymaga zmiany niniejszego porozumienia i następuje w formie pisemnej z podaniem daty, od której 
obowiązuje. 

§ 7.  

Porozumienie zostaje zawarte na czas nieokreślony. 

§ 8.  

Każda ze stron może wypowiedzieć niniejsze porozumienie z zachowaniem miesięcznego okresu 
wypowiedzenia ze skutkiem na koniec miesiąc kalendarzowego. 

§ 9.  

W sprawach nieuregulowanych niniejszym porozumieniem mają zastosowanie przepisy ustawy z dnia 
12 marca 2004 r. o pomocy społecznej oraz wydane na jej podstawie przepisy wykonawcze. 

§ 10.  

Wszelkie zmiany niniejszego Porozumienia wymagają formy pisemnej pod rygorem nieważności. 

§ 11.  

Porozumienie sporządzono w dwóch jednobrzmiących egzemplarzach, po jednym dla każdej ze stron. 

§ 12.  

Porozumienie wchodzi w życie z dniem podpisania i podlega ogłoszeniu w Dzienniku Urzędowym 

Województwa Zachodniopomorskiego. 

Wójt Gminy Malechowo       Wójt Gminy Będzino 

Krzysztof Jarotek                                                 Sylwia Halama  

Skarbnik Gminy Malechowo   Skarbnik Gminy Będzino 
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Sylwia Piechota                                              Anetta Tomala- Gajec  
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VII Sesja IX Kadencji Rady Gminy Będzino

GŁOSOWANIE

Projekt nr 4 – Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego dotyczącego zapewnienia
wsparcia dla osób z terenu Gminy Malechowo przez Gminę Będzino w zakresie mieszkania wspomaganego

TYP GŁOSOWANIA Jawne imienne DATA GŁOSOWANIA 2024-09-11 10:37:44

PRZYJĘTO (W. ZWYKŁA )

LICZBA UPRAWNIONYCH 15 GŁOSY ZA 15

LICZBA OBECNYCH 15 GŁOSY PRZECIW 0

LICZBA NIEOBECNYCH 0 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 0

GŁOSY NIEODDANE 0

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

1 Franciszek Adamiuk za

2 Tomasz Baczyński za

3 Joanna Banaszczak za

4 Dorota Bedus za

5 Sławomir Bryliński za

6 Marek Giziński za

7 Łukasz Grudzień za

8 Paweł Hrymnak za

9 Eugenia Imbiorowska za

10 Andrzej Jóźwiak za

11 Piotr Kołpacki za

12 Anna Kowalska za

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

13 Krystyna Najdzion za

14 Andrzej Nożykowski za

15 Wioletta Parol-Żyluk za

16

17

18

19

20

21

22

23

24



UCHWAŁA NR VII/47/24 
RADY GMINY BĘDZINO 

z dnia 11 września 2024 r. 

w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt oraz maksymalnej opłaty za wyżywienie dziecka w Żłobku 
,,Morska Kraina” w Mścicach 

Na podstawie art. 18 ust. 2 pkt 15 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2024 r. 
poz. 609 i 721) oraz na podstawie art. 12 ust. 3, art. 23, art. 58 ust. 1 oraz art. 59 ust. 1 ustawyz dnia 4 lutego 
2011 r. o opiece nad dziećmi w wieku do lat 3 (Dz. U. z 2024 r. poz. 338 i 743, 858) Rada Gminy Będzino 
uchwala, co następuje: 

§ 1.  

1. Ustala się, że opłata stała za usługi świadczone przez Żłobek ,,Morska Kraina” w Mścicach, zwana dalej 
opłatą stałą, ma charakter ryczałtowy i wynosi 1500 złotych miesięcznie. 

2. Opłata stała nie obejmuje kosztów wyżywienia. 

3. Opłaty, o której mowa w § 1 ust. 1 nie ponosi się w okresie zamknięcia Żłobka z powodu przerwy 
wakacyjnej lub przyczyn losowych. Jeżeli okres zamknięcia Żłobka jest krótszy, niż okres, za który należy się 
opłata, opłatę ponosi się w stosunku proporcjonalnym. 

§ 2.  

Ustala się maksymalną wysokość dziennej opłaty za wyżywienie dziecka w Żłobku ,,Morska Kraina” 
w Mścicach w wysokości 18 złotych. 

§ 3.  

Ustala się dodatkową opłatę za wydłużony pobyt dziecka w Żłobku "Morska Kraina" w Mścicach (powyżej 
10 godzin dziennie) w wysokości 36,00 zł za każdą rozpoczętą godzinę opieki. 

§ 4.  

Wysokość opłaty stałej, opłaty dziennej za wyżywienie dziecka i dodatkowej opłaty za wydłużony pobyt 
dziecka podawana jest do publicznej wiadomości przez dyrektora Żłobka ,,Morska Kraina”                      
w Mścicach. 

§ 5.  

5. Opłatę stałą za pobyt dziecka w Żłobku ,,Morska Kraina” w Mścicach, opłatę za wyżywienie oraz 
dodatkową opłatę, o której mowa w § 3 uchwały, wnosi się na rzecz Gminy Będzino. 

§ 6.  

Wykonanie uchwały powierza się Wójtowi Gminy Będzino. 

§ 7.  

Traci moc Uchwała Nr IV/26/24 Rady Gminy Będzino z dnia 26 czerwca 2024 r. w sprawie ustalenia 
wysokości opłat za pobyt oraz maksymalnej opłaty za wyżywienie dziecka w Żłobku ,,Morska Kraina” 
w Mścicach. 
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§ 8.  

Uchwała wchodzi w życie od 1 października 2024 r. i podlega ogłoszeniu w Dzienniku Urzędowym 
Województwa Zachodniopomorskiego. 

 

   

Przewodniczący Rady Gminy 
Będzino 

 
 

Andrzej Nożykowski 

 

–––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––
Id: B5E98B6A-914F-4EBA-BF57-2DC93CDE4E6F. Podpisany Strona 2



Uzasadnienie 

Projektowana uchwała jest aktem prawa miejscowego, który wymaga publikacji w Dzienniku Urzędowym 
Województwa Zachodniopomorskiego. 
Art. 18 ust. 2 pkt 15 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym zastrzega do wyłącznej 
właściwości rady gminy stanowienie w innych sprawach zastrzeżonych ustawami do kompetencji rady gminy. 
Art. 58 ust. 1 ustawy o opiece nad dziećmi w wieku do lat 3 upoważnia radę gminy do ustalania w drodze 
uchwały opłat za pobyt i wyżywienie dziecka w żłobku. 

Koszt utrzymania żłobka w 2023 r. wynosił 668 110,45 zł. Do żłobka uczęszcza 32 dzieci. Dawało to kwotę 
1739,87 zł na dziecko. Ostatnio obowiązująca opłata stała za dziecko uczęszczające do żłobka wynosiła 645 zł. 

Kwota opłaty stałej w wysokości 1500 zł za miesiąc pobytu dziecka w żłobku w systemie opieki 
dziesięciogodzinnej de facto zostanie pokryta ze środków budżetu państwa w ramach rządowego programu 
„Aktywny Rodzic”. 

Do opłaty rodzica za pobyt dziecka w instytucji opieki nie wlicza się opłaty za wyżywienie, co oznacza, że 
wyżywienie dziecka nie będzie finansowane ze świadczenia "aktywnie w żłobku". 

Rodzic pokrywał będzie z własnych środków opłatę za wyżywienie i opłatę za każdą rozpoczętą godzinę 
pobytu dziecka powyżej dziesięciu godzin w ciągu doby. 

W uchwale nie ma zapisów określających częściowe zwolnienie z opłat, np. drugiego dziecka z rodziny, 
gdyż wsparcie w ramach programu ,,Aktywny Rodzic” dotyczy każdego dziecka w rodzinie. 

Podjęcie uchwały ma na celu pokrycie większej części kosztów utrzymania żłobka. W połączeniu 
z programem „Aktywny Rodzic” nie będzie to stanowiło obciążenia finansowego rodziców. 
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VII Sesja IX Kadencji Rady Gminy Będzino

GŁOSOWANIE

Projekt nr 5 - Uchwała w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt oraz maksymalnej opłaty za wyżywienie dziecka w
Żłobku ,,Morska Kraina” w Mścicach

TYP GŁOSOWANIA Jawne imienne DATA GŁOSOWANIA 2024-09-11 10:44:29

PRZYJĘTO (W. ZWYKŁA )

LICZBA UPRAWNIONYCH 15 GŁOSY ZA 15

LICZBA OBECNYCH 15 GŁOSY PRZECIW 0

LICZBA NIEOBECNYCH 0 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 0

GŁOSY NIEODDANE 0

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

1 Franciszek Adamiuk za

2 Tomasz Baczyński za

3 Joanna Banaszczak za

4 Dorota Bedus za

5 Sławomir Bryliński za

6 Marek Giziński za

7 Łukasz Grudzień za

8 Paweł Hrymnak za

9 Eugenia Imbiorowska za

10 Andrzej Jóźwiak za

11 Piotr Kołpacki za

12 Anna Kowalska za

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

13 Krystyna Najdzion za

14 Andrzej Nożykowski za

15 Wioletta Parol-Żyluk za

16

17

18

19

20

21

22

23

24



UCHWAŁA NR VII/48/24 
RADY GMINY BĘDZINO 

z dnia 11 września 2024 r. 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowym dzierżawcą kolejnej  umowy dzierżawy 

Na podstawie art. 18 ust. 2 pkt 9 lit. „a" ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym ( Dz. U. 
2024. 609 t. j. ze zm. )Rada Gminy Będzino uchwala, co następuje:     

§ 1.  

Wyraża się zgodę na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości na czas oznaczony do trzech lat, 
z dotychczasowym dzierżawcą . 

§ 2.  

Wykaz nieruchomości przeznaczonych do oddania w dzierżawę do trzech lat stanowi załącznik do 
niniejszej uchwały. 

§ 3.  

Wykonanie uchwały powierza się Wójtowi Gminy Będzino. 

§ 4.  

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia i podlega ogłoszeniu w Biuletynie Informacji  Publicznej 
Gminy Będzino oraz wywieszeniu  na tablicy ogłoszeń Urzędu Gminy  Będzino. 

 

   

Przewodniczący Rady Gminy 
Będzino 

 
 

Andrzej Nożykowski 
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Załącznik nr 1  do  Uchwały Rady Gminy Nr VII/48/24 z dnia 11 września 2024 roku 

Lp. 
Oznaczenie  

nieruchomości 
Pow. 
[m2] 

Obręb 
ewidencyjny 

Nr KW Opis 
nieruchomości 

Przeznaczenie wMPZP 

1. Część dz. nr 194/4 
570 Będzino KO1K/00041207/4 

grunt rolny 

Brak miejscowego planu 
zagospodarowania 

przestrzennego 

2. 
Część dz. nr 194/4 

500 Będzino KO1K/00041207/4 

3. 
Część dz. nr 194/4 

390 Będzino KO1K/00041207/4 

4. 
Część dz. nr 156/1 2500 Będzinko KO1K/00045264 /9 

5. 
 Działka nr 76/5 

693 Dobre KO1K/00028334 /6 

6. 
Część dz. nr 120 /5 345 Dobrzyca KO1K/00037250/9 

7. 
Część dz. nr 120/8 

240 Dobrzyca KO1K/00037250/9 

  8.        Działka nr  32 /5 1900 Popowo KO1K/00046923/4 

9 . 
Część dz. nr 96 

3000 Łekno KO1K/00046833/6 

10. 
Działka nr 159 /13 1194 Strzeżenice KO1K/00089137/0 

    11.  Działka nr 403/3 
   1,30 ha  Dobrzyca  KO1K/00034044 /1 

     12.  Część dz. nr 189/34 90  Tymień        KO1K/00108989/7 

      13.  Działka nr 90/2 2,70 ha   Smolne        KO1K/00046836/7 
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Uzasadnienie 

W 2021 r. zawarte zostały umowy dzierżawy na czas określony do 31.08.2024r. 

Sporządzono i podano do publicznej wiadomości Wykaz Nr 1/09/2024 nieruchomości przeznaczonych do 
dzierżawy do 3 lat. 

Dotychczasowi dzierżawcy wyrazili chęć dalszej dzierżawy przedmiotowych gruntów. 

W związku z tym, iż uchwała rady gminy jest wymagana w przypadku, gdy po umowie zawartej na czas 
oznaczony do 3 lat strony zawierają kolejne umowy, których przedmiotem jest ta sama nieruchomość 
niezbędne jest podjęcie przedmiotowej uchwały. 
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VII Sesja IX Kadencji Rady Gminy Będzino

GŁOSOWANIE

Projekt nr 6 - Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowym dzierżawcą kolejnej umowy dzierżawy

TYP GŁOSOWANIA Jawne imienne DATA GŁOSOWANIA 2024-09-11 10:46:02

PRZYJĘTO (W. ZWYKŁA )

LICZBA UPRAWNIONYCH 15 GŁOSY ZA 15

LICZBA OBECNYCH 15 GŁOSY PRZECIW 0

LICZBA NIEOBECNYCH 0 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 0

GŁOSY NIEODDANE 0

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

1 Franciszek Adamiuk za

2 Tomasz Baczyński za

3 Joanna Banaszczak za

4 Dorota Bedus za

5 Sławomir Bryliński za

6 Marek Giziński za

7 Łukasz Grudzień za

8 Paweł Hrymnak za

9 Eugenia Imbiorowska za

10 Andrzej Jóźwiak za

11 Piotr Kołpacki za

12 Anna Kowalska za

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

13 Krystyna Najdzion za

14 Andrzej Nożykowski za

15 Wioletta Parol-Żyluk za

16

17

18

19

20

21

22

23

24



UCHWAŁA NR VII/49/24 
RADY GMINY BĘDZINO 

z dnia 11 września 2024 r. 

w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi na działania Kierownika Gminnego Zakładu 
Komunalnego w Będzinie 

Na podstawie art. 18 ust. 2 pkt 15 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (t. j. Dz. U. 
z 2024 r. poz. 609; poz. 721) oraz art. 237 § 4 w związku z art. 36 § 1 i art. 229 pkt 3 ustawy z dnia 14 czerwca 
1960 r. ustawy z dnia 14 czerwca 1960 r. Kodeks postępowania administracyjnego (Dz. U. z 2024 r. poz. 572), 
Rada Gminy Będzino uchwala, co następuje: 

§ 1.  

Przedłuża się do dnia 31 padziernika 2024 r. termin rozpatrzenia skargi z dnia 31 lipca 2024 r. na 
działalność Kierownika Gminnego Zakładu Komunalnego w Będzinie. 

§ 2.  

Przyczyną przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi, o której mowa w § 1, jest konieczność 
przeprowadzenia postępowania wyjaśniającego, analizy posiadanej dokumentacji, w tym zasięgnięcia opinii 
prawnej odnośnie sprawy, a następnie przedłożenie przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji propozycji 
rozstrzygnięcia sprawy. 

§ 3.  

Wykonanie uchwały powierza się Przewodniczącemu Rady Gminy Będzino. 

§ 4.  

Zobowiązuje się Przewodniczącego Rady Gminy Będzino do zawiadomienia Skarżącego o przedłużeniu 
terminu oraz wyznaczeniu nowego terminu załatwienia skargi, a także do pouczenia o prawie do wniesienia 
ponaglenia. 

§ 5.  

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

   

Przewodniczący Rady Gminy 
Będzino 

 
 

Andrzej Nożykowski 
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Uzasadnienie 

W dniu 31 lipca 2024 r. do Rady Gminy Będzino wpłynęła skarga, złożona przez Panią E. C. na działania 
podejmowane przez Kierownika Gminnego Zakładu Komunalnego w Będzinie, w związku z bezprawnym 
zarządzeniem przyłączem wodociągowym będącym moją własnością, wprowadzania w błąd oraz braku 
podjęcia działań, do których jest zobowiązany, dążenia do naprawy i rozwiązania sprawy. W dniu 2 września 
2024 r. odbyło się posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Będzino wraz 
z przedstawicielem Gminnego Zakładu Komunalnego w Będzinie. W związku z koniecznością uzupełnienia 
dokumentacji dotyczącej sprawy oraz usprawiedliwioną nieobecnością Kierownika GZK, Komisja podjęła 
decyzje o konieczności przedłużenia rozpatrywania przedmiotowej skargi do czasu uzyskania niezbędnych 
wyjaśnień. 

Zgodnie z art. 237 § 1 Kodeksu postępowania administracyjnego organ właściwy do załatwienia skargi 
powinien załatwić skargę bez zbędnej zwłoki, nie później jednak jak w ciągu miesiąca. W razie nie załatwienia 
skargi w terminie określonym w tym przepisie stosuje się przepisy art. 36-38 Kodeksu postępowania 
administracyjnego. W myśl art. 36 § 1 Kodeksu postępowania administracyjnego o każdym przypadku 
nie załatwienia sprawy określonym w terminie organ administracji publicznej jest zobowiązany zawiadomić 
strony, podając przyczyny zwłoki wskazując nowy termin załatwienia sprawy. W tej sytuacji, ze względu na 
konieczność przeprowadzenia postępowania wyjaśniającego, analizy posiadanej dokumentacji, w tym 
zasięgnięcia opinii prawnej odnośnie sprawy, a następnie przedłożenie przez Komisję Skarg, Wniosków 
i Petycji propozycji rozstrzygnięcia sprawy, niezbędne jest podjęcie przez Radę Gminy uchwały w sprawie 
przedłużenia terminu rozpatrzenia przedmiotowej skargi. 

Pouczenie: 

Na podstawie art. 237 § 4 w związku art. 36 § 1 Kodeksu postępowania administracyjnego Rada Gminy 
Będzino poucza, że stronie służy prawo do wniesienia ponaglenia i jednocześnie wskazuje, że zgodnie 
z art. 37 § 1 Kodeksu postępowania administracyjnego stronie służy prawo do wniesienia ponaglenia, jeżeli: 

1)nie załatwiono sprawy w terminie określonym w art. 35 lub przepisach szczególnych ani w terminie 
wskazanym zgodnie z art. 36 § 1 (bezczynność); 

2)postępowanie jest prowadzone dłużej niż jest to niezbędne do załatwienia sprawy (przewlekłość).  
Ponaglenie wnosi się do organu wyższego stopnia - Wojewody Zachodniopomorskiego (adres: 
Zachodniopomorski Urząd Wojewódzki, ul. Wały Chrobrego 4, 70-502 Szczecin) za pośrednictwem organu 
prowadzącego postępowanie - Rady Gminy Będzino 
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VII Sesja IX Kadencji Rady Gminy Będzino

GŁOSOWANIE

Projekt nr 7 – Uchwała w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi na działania Kierownika Gminnego Zakładu
Komunalnego w Będzinie

TYP GŁOSOWANIA Jawne imienne DATA GŁOSOWANIA 2024-09-11 10:47:39

PRZYJĘTO (W. ZWYKŁA )

LICZBA UPRAWNIONYCH 15 GŁOSY ZA 15

LICZBA OBECNYCH 15 GŁOSY PRZECIW 0

LICZBA NIEOBECNYCH 0 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 0

GŁOSY NIEODDANE 0

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

1 Franciszek Adamiuk za

2 Tomasz Baczyński za

3 Joanna Banaszczak za

4 Dorota Bedus za

5 Sławomir Bryliński za

6 Marek Giziński za

7 Łukasz Grudzień za

8 Paweł Hrymnak za

9 Eugenia Imbiorowska za

10 Andrzej Jóźwiak za

11 Piotr Kołpacki za

12 Anna Kowalska za

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

13 Krystyna Najdzion za

14 Andrzej Nożykowski za

15 Wioletta Parol-Żyluk za

16

17

18

19

20

21

22

23

24



Podsumowanie roku szkolnego 2023/2024 
(informacja inspektora ds. oświaty) 

 
I. Liczba uczniów w szkołach i przedszkolach  w roku szkolnym 2023/2024. 

 
Szkoła/Przedszkole Liczba uczniów Liczba oddziałów 

Szkoła Podstawowa im. Ludzi Morza w Mścicach 287 14 
Szkoła Podstawowa im. Kardynała Ignacego Jeża 
w Tymieniu 

123 
91 SP + 9 ,,0” + 23 PP 

10 
8 SP +1 PP + 1,,0” 

Szkoła Podstawowa w Dobrzycy 152 
123 SP + 19 ,,0” + 20 PP 

10 
8 SP + 1 PP + 1,,0” 

Szkoła Podstawowa im. Ochotniczych Straży 
Pożarnych w Łeknie 

114 8 

Przedszkole w Będzinie 85 4 
Przedszkole ,,Promyki Bałtyku w Mścicach 145 6 

Razem: 615 uczniów SP + 301 uczniów objętych wychowaniem przedszkolnym = 916 
SP – szkoła podstawowa 
,,0” – oddział zerowy przy szkole 
PP – punkt przedszkolny 
Do szkół i przedszkoli w naszej gminie w związku z konfliktem zbrojnym uczęszczały 
dzieci z Ukrainy. Według stanu na czerwiec 2024 r. do szkół podstawowych uczęszczało 
14, a wychowaniem przedszkolnym objętych było 2 uczniów. 

II.            Rozliczenia między gminami z tytułu wychowania przedszkolnego. 
Do naszych przedszkoli uczęszczało 8 dzieci zamieszkałych w gminach sąsiednich (Mielno, 
Koszalin). 53 dzieci zamieszkujących gminę Będzino uczęszczało do przedszkoli w gminach: 
Mielno, Koszalin, Biesiekierz, Ustronie Morskie. 
 
 
 

 
 

 
 

 
 

III. Egzamin ósmoklasisty. 
 

Uczniowie klas ósmych zdawali egzaminy: z języka polskiego (13 maja 2024 r.), matematyki 
(14 maja 2024 r.), języka obcego nowożytnego (język angielski) – 15 maja 2024 r. 
Do egzaminów przystąpiło 46 uczniów, najwięcej w SP w Mścicach – 20. Wyniki egzaminów 
poznano 3 lipca 2024 r. i przedstawiały się one następująco: 
 
 

Gmina Liczba dzieci 

Biesiekierz 17 

Koszalin 25 

Mielno   3 

Ustronie Morskie   8 



Podmiot Język polski Matematyka Język angielski 

Szkoła Podstawowa w Dobrzycy 62,6% 58,1% 74,1% 

Szkoła Podstawowa im. 
Ochotniczych Straży Pożarnych w 
Łeknie 

59% 54% 58% 

Szkoła Podstawowa im. Ludzi Morza 
w Mścicach 

53% 46% 58% 

Szkoła Podstawowa im. Kardynała 
Ignacego Jeża w Tymieniu 

Z uwagi na niewielką liczbę uczniów (3) i uczniów z niepełnosprawnością – 
wyniki nie są liczone do wyników ogólnokrajowych*. 

Gmina Będzino 57,40% 53,43% 64,55% 

Powiat koszaliński 51,01% 42,35% 58,33% 

Województwo zachodniopomorskie 54,99% 45,50% 64,03% 

Kraj 61% 52% 66% 

 

Dotyczy Szkoły Podstawowej w Tymieniu* 

Wyniki trójki uczniów nie liczone do wyników ogólnokrajowych: 
j. polski – śr. 57% 
matematyka –śr. 74,67% 
j. angielski – 78% 
 
Wyniki „arkusz 200” nie liczone do wyników ogólnokrajowych (1 uczeń): 
j. polski - 82%, 
matematyka – 72% 
j. angielski – 82 % 
 

Wyniki „arkusz 820” (sprzężone) nie liczone do wyników ogólnokrajowych (1 uczeń): 
j. polski – 82 % 
matematyka – 68 % 
j. angielski – 75% 
 

IV. Stypendia motywacyjne za wyniki w nauce i osiągnięcia sportowe. 

Liczba uczniów, którym przyznano jednorazowe stypendium motywacyjne za wyniki w nauce 
i osiągnięcia sportowe w wysokości 240 zł: 

- za I semestr roku szkolnego 2023/2024 – 51 
- kwota wydana na stypendia za I semestr  12 240 zł 
- za II semestr roku szkolnego 2023/2024 – 97 
- kwota wydana na stypendia za II semestr  23 280 zł 



Razem: 148 stypendiów na kwotę 35 520 zł. 
Uczniom klas ósmych, którzy otrzymali średnią ocen co najmniej 4,75 i bardzo dobre 
lub wzorowe zachowanie, przyznane zostały stypendia specjalne w wysokości 200 zł. 
Ogółem przyznano 17 takich stypendiów w łącznej kwocie 3 400 zł. 
 

VI. Dofinansowanie pracodawcom kosztów kształcenia młodocianych pracowników  
z Funduszu Pracy. 

   Pracodawcom, którzy uczą zawodu uczniów będących mieszkańcami naszej gminy 
przyznawane są na ich wniosek środki z Funduszu Pracy. W 2023 r. 3 pracodawcom przyznano 
łącznie kwotę 25 909,71 zł za naukę zawodu 3 uczniów. 

VII. Wydatki na oświatę w roku budżetowym 2023 r. 

Na utrzymanie szkół i przedszkoli w 2023 r. gmina wydała 
20 554 333,08 zł, co oznacza wzrost w stosunku do 2022 r. o 1 593 096,20 zł tj. o 8,4 %. Wzrost 
utrzymania placówek wynikał głównie z wzrostu kosztów utrzymania obiektów i podwyżki 
wynagrodzeń nauczycieli.  
    Wydatki związane z dowozem uczniów w związku z realizacją umowy na dowozy do szkół 
wyniosły 544 765,22 zł. Na utrzymanie stołówki w szkole w Tymieniu wydano 788 488,70 zł. Z 
obiadów przygotowywanych w stołówce przy szkole w Tymieniu korzystało w ramach 
dożywiania ponad 400 uczniów. 

Nauka pływania dla uczniów klas III.  

Zajęcia nauki pływania odbywały się w okresie od 1 lutego 2024 r. do 13 czerwca 2024 r. 
W zajęciach brali udział uczniowie klas trzecich z naszych szkół podstawowych – łącznie 80 
uczniów. Koszty związane z nauką pływania wyniosły 34 930 zł (zakup karnetu + instruktorzy + 
transport). 

 

VIII. Prognozowana liczba uczniów w roku szkolnym 2024/2025 

Szkoła Liczba uczniów Liczba oddziałów 
Szkoła Podstawowa im. Ludzi Morza w 
Mścicach 

330 15 

Szkoła Podstawowa im. Kardynała Ignacego 
Jeża w Tymieniu 

125 
99 SP + 8 ,,0” + 18 PP 

10 
8 SP +1 PP + 1,,0” 

Szkoła Podstawowa w Dobrzycy 160 
117 SP + 17 ,,0” + 24 PP 

10 
8 SP + 1 PP + 1,,0” 

Szkoła Podstawowa im. Ochotniczych 
Straży Pożarnych w Łeknie 

126 8 

Przedszkole w Będzinie 74 4 
Przedszkole ,,Promyki Bałtyku w Mścicach 141 6 

Razem: 672 uczniów SP + 282 uczniów objętych wychowaniem przedszkolnym = 954 
SP – szkoła podstawowa 
,,0” – oddział zerowy przy szkole 
PP – punkt przedszkolny 



Przygotowania do roku szkolnego 2024/2025 
 

1. Prognozowana liczba uczniów w roku szkolnym 2024/2025 
Szkoła Liczba uczniów Liczba oddziałów 

Szkoła Podstawowa im. Ludzi Morza w 
Mścicach 

330 15 

Szkoła Podstawowa im. Kardynała Ignacego 
Jeża w Tymieniu 

125 
99 SP + 8 ,,0” + 18 PP 

10 
8 SP +1 PP + 1,,0” 

Szkoła Podstawowa w Dobrzycy 160 
117 SP + 17 ,,0” + 24 PP 

10 
8 SP + 1 PP + 1,,0” 

Szkoła Podstawowa im. Ochotniczych 
Straży Pożarnych w Łeknie 

126 8 

Przedszkole w Będzinie 74 4 
Przedszkole ,,Promyki Bałtyku w Mścicach 141 6 

Razem: 672 uczniów SP + 282 uczniów objętych wychowaniem przedszkolnym = 954 
SP – szkoła podstawowa 
,,0” – oddział zerowy przy szkole 
PP – punkt przedszkolny 
 

2. Szkoła Podstawowa w Będzinie z siedzibą w Łeknie. 
Wykonano remont pokoju nauczycielskiego i sufitu w świetlicy szkolnej. 

3. Szkoła Podstawowa w Dobrzycy. 
Wykonano konieczne prace malarskie. 

4. Szkoła Podstawowa im. Kardynała Ignacego Jeża w Tymieniu. 
Rodzice wyremontowali klasę do matematyki. 
Wymieniono pompę przy piecach centralnego ogrzewania. 
Przeprowadzono drobne prace remontowe w kuchni. 
Naprawiono łącza internetowe po awarii. 
Wymieniono lampy sufitowe w klasach w związku ze zmianą wymogów dotyczących 
doświetlenia tablic w klasach. 

5. Szkoła Podstawowa im. Ludzi Morza w Mścicach. 
Przeprowadzone remonty i naprawy: 
- modernizacja nagłośnienia szkoły i sali gimnastycznej 
- naprawa ściany szczytowej tzw. nowej szkoły (zalecenie nadzoru budowlanego) 
- obudowa grzejników na tzw. małym holu (zalecenie sanepidu) 
- wymiana podłogi i drzwi w sekretariacie 
- wymiana oświetlenia na ledowe oraz poprawa uziemienia gniazd w salach 
lekcyjnych 
- odnowienie szafy na odczynniki chemiczne 
- wymiana blatów ławek w dwóch salach lekcyjnych 
Planowane: 
- dokończenie ogrodzenia szkoły 
- obudowa grzejników w szatniach (zalecenie sanepidu) 
- naprawa schodów wejściowych (wejście od sali gimnastycznej) 
- naprawa dachu 
- zakup szafek uczniowskich 
- doposażenie istniejącego placu zabaw oraz postawienie przy nim wiaty 



 
 

6. Przedszkole w Będzinie. 
Wykonano naprawę pieca grzewczego i hydrauliki w kotłowni. 

7. Przedszkole Promyki Bałtyku. 
Wykonane prace: 

• zmodernizowano monitoring (3600zł) 
• doraźna napraw dachu (po każdej ulewie deszczowej pojawiają się kolejne 

zalania sufitów i przy oknach dachowych), 
• modernizacja domofonu na grupy (5 aparatów), 
• naprawa nieszczelnej rury z wodą w posadzce kuchni, 
• wymiana drzwi wejściowych, 
• naprawa drzwi balkonowych w dwóch salach, 
• drobne remonty w salach jako przygotowanie do nowego roku szkolnego, 
• czyszczenie holu przedszkolnego przez firmę. 

Niezbędne potrzeby: 
• gruntowny remont dachu budynku przedszkola 
• archiwizacja dokumentów (akta, księgowe, pionu żywienia) 
• przebudowa dużych drzwi przesuwnych na ściankę z drzwiami ( ściana łącząca 

dwie grupy) 
• zakup dużej lodówki do warzyw 
• sukcesywne montowanie klimatyzatorów w salach edukacyjnych 
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Sesja Rady Gminy Będzino, 11 września 2024 r. 

Informacja Wójta Gminy z działalności 

w okresie od 01.08.2024 r. do 10.09.2024 r. 

2 sierpnia – narada z przedstawicielami Zarządów Ochotniczych Straży Pożarnych, 

6 sierpnia – udział w III Festiwalu Piosenki Wakacyjnej w Strzepowie, 

7 sierpnia – spotkanie z Wicedyrektorem KOWR Koszalin, 

13 sierpnia – udział w VI Sesji IX Kadencji Rady Gminy Będzino, 

                     – spotkanie z  Prezesem PZZ Stoisław, 

14 sierpnia  – spotkanie członków Rady ds. współpracy międzynarodowej, 

                    – spotkanie z Prezydentem Miasta Koszalin, 

16 sierpnia – spotkanie z Podsekretarzem Stanu w Ministerstwie Cyfryzacji Panem Rafałem Rosińskim, 

19 sierpnia – podpisanie umowy – dowozy szkolne, 

20 sierpnia – spotkanie z przedstawicielami banku BGK, 

                    – udział w zebraniu wiejskim mieszkańców sołectwa Barnin/Zagaje, 

22 sierpnia – spotkanie wójtów w Świeszynie, 

                     – udział w zebraniu wiejskim mieszkańców sołectwa Będzino i Będzinko, 

23 sierpnia  – udział w zebraniu wiejskim mieszkańców sołectwa Dobre, 

24 sierpnia – udział w V Spotkaniu Zespołów z Folklorem Watra 2024, 

26 sierpnia – udział w Jubileuszu Pożycia Małżeńskiego, 

                    – udział w zebraniu wiejskim mieszkańców sołectwa Dobrzyca, 

27 sierpnia – spotkanie z Prezesem PGK, 

                   – spotkanie z Marszałkiem WZ – podpisanie Strategii ZIT, 

                   – udział w zebraniu wiejskim mieszkańców sołectwa Kiszkowo i Kładno, 

28 sierpnia  – spotkanie z seniorami w Dziennym Domu Seniora, 

                    – spotkanie z Prezydentem Miasta Koszalin, 

                   – udział w zebraniu wiejskim mieszkańców sołectwa Komory, 

29 sierpnia – narada z dyrektorami szkół i przedszkoli, 

                     – spotkanie ze Starostą Powiatu Koszalińskiego i Dyrektorem ZDP, 

                     – udział w zebraniu wiejskim mieszkańców sołectwa Tymień, 

30 sierpnia – spotkanie z właścicielem firmy KARPOL, 

                     – udział w jubileuszu zespołu Dixieland, 

31 sierpnia - udział w zebraniu wiejskim mieszkańców sołectwa Łasin Koszaliński / Łopienica, 

                    – spotkanie z mieszkańcami Miłogoszczy, 

                    – udział w spotkaniu „Zakończenie lata” organizowanym przez KGW „Paradne Gospodynie” z Popowa, 

                    – udział w spotkaniu integracyjnym mieszkańców sołectwa ULISZKI, 

2 września   –  udział w uroczystym rozpoczęciu roku szkolnego, 

                     –  udział w walnym zebraniu członków MLGR, 

3 września   –  udział w zebraniu wiejskim mieszkańców sołectwa Skrzeszewo i Słowienkowo, 

4 września   –   spotkanie członków Rady ds. współpracy międzynarodowej,       

                     – udział w zebraniu wiejskim mieszkańców sołectwa Smolne i Uliszki, 
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5 września         – spotkanie z przedstawicielami PGK i Wiceprezydentem Miasta Koszalin, 

                           – przekazanie tablicy historycznej przez Sołtysa Będzina i jego małżonkę, 

                           – spotkanie z dyrektorami szkół w sprawie realizacji projektu „Gmina z klasą”, 

6 września          – udział w zebraniu wiejskim mieszkańców sołectwa Stoisław i Strzeżenice, 

7 września          – udział w spotkaniu integracyjnym mieszkańców sołectwa Dobiesławiec, 

                            – udział w zebraniu wiejskim mieszkańców sołectwa Śmiechów / Borkowice, 

9 września          – podpisanie umowy na pełnienie funkcji Inżyniera Kontraktu przy realizacji zadania 

inwestycyjnego pn. Budowa oczyszczalni ścieków wraz z budową sieci kanalizacji sanitarnej w Gminie Będzino – 

PPHU UNO Krzysztof Chwalisz z Koszalina 

 

Ponadto w ww. okresie nadzorowałam realizację budżetu Gminy, rozstrzygałam sprawy należące do moich 

kompetencji, wynikające z przepisów prawa. W tym okresie odbywałam spotkania z mieszkańcami gminy, 

przedsiębiorcami, radnymi i sołtysami.  Odbywałam narady z pracownikami, głównie dotyczyły one spraw 

prowadzonych inwestycji i spraw bieżących. Odbywały się także spotkania związane z organizacją przez Gminę 

Będzino  Dożynek Powiatowych. 

Podjęłam 21 zarządzeń: 

• Zarządzenie nr 112/2024 Wójta Gminy Będzino z dnia 11 września 2024 r. w sprawie powierzenia 

spraw Zastępcy Wójta oraz upoważnienia Zastępcy Wójta do wykonywania zadań i wydawania 

decyzji  w imieniu Wójta Gminy Będzino 

• Zarządzenie nr 111/2024 Wójta Gminy Będzino z dnia 11 września 2024 r. w sprawie powołania 

Zastępcy Wójta Gminy Będzino 

• Zarządzenie nr 110/2024 Wójta Gminy Będzino z dnia 9 września 2024 r. w sprawie ogłoszenia 

naboru na wolne stanowisko urzędnicze referent/podinspektor/ inspektor ds. obsługi Rady Gminy i 

promocji w Urzędzie Gminy Będzino 

• Zarządzenie nr 109/2024 Wójta Gminy Będzino z dnia 9 września 2024 r. w sprawie ogłoszenia 

naboru na wolne stanowisko urzędnicze referent/podinspektor/ inspektor ds. pozyskiwania środków 

zewnętrznych w Urzędzie Gminy Będzino 

• Zarządzenie nr 108/2024 Wójta Gminy Będzino z dnia 9 września 2024 r. w sprawie ogłoszenia 

naboru na wolne stanowisko urzędnicze podinspektor/ inspektor ds. melioracji i wydawania decyzji 

o środowiskowych uwarunkowaniach w Urzędzie Gminy Będzino 

• Zarządzenie nr 107/2024 Wójta Gminy Będzino z dnia 9 września 2024 r. w sprawie ogłoszenia 

naboru na wolne stanowisko urzędnicze podinspektor/ inspektor ds. inwestycji w Urzędzie Gminy 

Będzino 

• Zarządzenie nr 106/2024 Wójta Gminy Będzino z dnia 9 września 2024 r. w sprawie ogłoszenia III 

przetargu ustnego nieograniczonego na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność gminy 

Będzino 

• Zarządzenie nr 105/2024 Wójta Gminy Będzino z dnia 3 września 2024 r. w sprawie wyrażenia 

zgody na prowadzenie wyłącznie w formie elektronicznej dzienników zajęć przedszkola w 

Przedszkolu w Będzinie 

• Zarządzenie nr 104/2024 Wójta Gminy Będzino z dnia 3 września 2024 r. w sprawie udzielenia 

pełnomocnictwa Kierownikowi Ośrodka Pomocy Społecznej w Będzinie do realizacji projektu pn. 
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„Centrum Usług Społecznych - nowym miejscem rozwoju i integracji usług społecznych” nr 

FEPZ.06.18.-IP.01-0004/24 

• Zarządzenie nr 103/2024 Wójta Gminy Będzino z dnia 30 sierpnia 2024 r. w sprawie udzielenia 

pełnomocnictwa dla dyrektora Przedszkola w Będzinie 

• Zarządzenie nr 102/2024 Wójta Gminy Będzino z dnia 30 sierpnia 2024 r. w sprawie udzielenia 

pełnomocnictwa dla osoby pełniącej obowiązki dyrektora Szkoły Podstawowej im. Ludzi Morza w 

Mścicach 

• Zarządzenie nr 101/2024 Wójta Gminy Będzino z dnia 29 sierpnia 2024 r. w sprawie powołania 

komisji przetargowej na zadanie pn.: „Zakup, dostawa i montaż wyposażenia dla szkół w Gminie 

Będzino” 

• Zarządzenie nr 100/2024 Wójta Gminy Będzino z dnia 26 sierpnia 2024 r. w sprawie powołania 

Gminnej Komisji ds. Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Będzinie 

• Zarządzenie nr 99/2024 Wójta Gminy Będzino dnia 21 sierpnia 2024 r. w sprawie zmian w budżecie 

Gminy Będzino na 2024 rok 

• Zarządzenie nr 98a/2024 Wójta Gminy Będzino z dnia 13 sierpnia 2024 r. w sprawie powołania 

komisji przetargowej na zadanie pn.: „Odbudowa i zagospodarowanie elementów zabytkowego 

parku wiejskiego w Mścicach” 

• Zarządzenie nr 98/2024 Wójta Gminy Będzino z dnia 13 sierpnia 2024 r. w sprawie powierzenia 

pełnienia obowiązków dyrektora Szkoły Podstawowej im. Ludzi Morza w Mścicach 

• Zarządzenie nr 97/2024 Wójta Gminy Będzino z dnia 13 sierpnia 2024 r. w sprawie powierzenia 

stanowiska dyrektora Przedszkola w Będzinie 

• Zarządzenie nr 96/2024 Wójta Gminy Będzino z dnia 13 sierpnia 2024 r. w sprawie ogłoszenia 

naboru kandydatów na wolne stanowisko urzędnicze referent/podinspektor/inspektor ds. 

księgowości budżetowej w Urzędzie Gminy Będzino 

• Zarządzenie nr 95/2024 Wójta Gminy Będzino z dnia 2 sierpnia 2024 r. w sprawie ogłoszenia 

naboru na wolne stanowisko urzędnicze podinspektor/ inspektor ds. melioracji i wydawania decyzji 

o środowiskowych uwarunkowaniach w Urzędzie Gminy Będzino 

• Zarządzenie nr 94/2024 Wójta Gminy Będzino z dnia 31 lipca 2024 r. w sprawie ustalenia planu 

finansowego dla wydzielonego rachunku dochodów i wydatków środków pochodzących z Funduszu 

Pomocy 

• Zarządzenie nr 93/2024 Wójta Gminy Będzino z dnia 31 lipca 2024 r. w sprawie wprowadzenia 

Standardów Ochrony Małoletnich 
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